
PROTOKÓ  NR XXXVI/05Ł

z XXXVI sesji RADY MIASTA GDA SKA,Ń

która odby a si  w dniu 31 marca 2005 rokuł ę

w sali obrad Nowego Ratusz w Gda skuń

ul. Wa y Jagiello skie 1ł ń

Pocz tek obrad godz. 9.00. ą

Na stan 34 radnych w sesji udzia  wzi o 33 radnych. ł ęł

PUNKT 1

                 SPRAWY REGULAMINOWE

Przewodnicz cy Rady Miasta BOGDAN OLESZEKą  otworzy  i przewodniczył ł

obradom sesji Rady Miasta Gda ska. ń
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radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Wp yn  wniosek  Klubu  Radnych  PO  o  zdj cie  projektów  uchwa  –ł ął ę ł

druki nr : 1107+autopopr., 1272, 1273 – podpunkty 25, 26, 27  w p.6.  

Wp yn  wniosek  Komisji  Rozwoju  Przestrzennego  o  w czenie  pod  obradył ął łą

projektu  uchwa y  w  sprawie  wyznaczenia  terminu  do  przedstawienia  opiniił

Prezydenta Miasta Gda ska dotycz cej mo liwo ci zaliczenia ulic do kategoriiń ą ż ś

dróg gminnych – druk nr 1316.

Wp yn  wniosek  Komisji  Samorz du  i  adu  Publicznego  o  w czenie  podł ął ą Ł łą

obrady  projektu  uchwa y  w sprawie  zatwierdzenia  Sprawozdania  Miejskiegoł

Rzecznika Konsumentów w Gda sku z dzia alno ci za rok 2004 – ń ł ś druk nr 1320

Do wiadomo ci radnych:ś

Wp yn  projektu  chwa y  grupy  radnych  w  sprawie  odwo aniał ął ł ł

Wiceprzewodnicz ce Rady Miasta Gda ska Aleksandra ubrysa.ą ń Ż

G osowanie odb dzie si  na sesji w dn.28.04.05.ł ę ę

Wp yn  tekst jedn.druku 1261 z autopoprawk  w uzasadnieniu – ppkt 2 w p.6ł ął ą

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZŻ

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka rado.

W zwi zku z brakiem stanowiska wojewody wobec projektu uchwa y RMG, wą ł

sprawie wyga ni cia mandatu radnego miasta Gda ska pana Macieja Lisickiegoś ę ń
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druk  1259  klub  LPR  wnosi  o  zdj cie  w/w  projektu  uchwa y  z  obrad  ię ł

prze o enie na nast pn  sesj  RMG.ł ż ę ą ę

Zwracamy si  tak e do pana przewodnicz cego o zwrócenie si  do wojewody oę ż ą ę

zaj cie stanowiska w powy szej sprawie. jednocze nie zaznaczamy, e wyrokię ż ś ż

WSA w Szczecinie nie s  ród em powszechnie obowi zuj cego prawa. ą ź ł ą ą

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

W tym momencie zosta  zdj ty punkt 5. Druk 1259. ł ę

radny – ALEKSANDER UBRYS  - Wiceprzewodnicz cy RMG Ż ą

Panie Przewodnicz cy.ą

Wysoka Rado. 

Klub  SLD  w  sprawach,  które  zamieszczono,  w  porz dku  dzisiejszej  sesjią

zwróci  si  pisemnie  do  prezydenta  Gda ska.  Otrzymali my  stosowneł ę ń ś

informacje.  Odbyli my  równie  rozmowy  z  prezydentem  Lewn .  Nam  nieś ż ą

chodzi  o  fajerwerki  polityczne,  poklask,  czy  medialn  wrzaw  wokóą ę ł

projektów,  które  zg aszamy  –  chodzi  o  mieszkalnictwo.  Chodzi  nam  oł

skuteczne za atwienie sprawy sprzeda y mieszka  komunalnych. ł ż ń

W zwi zku z tym przyjmuj c  informacje,  które  otrzymali my od prezydentaą ą ś

klub  podj  decyzj  o  zdj ciu  z  porz dku  obrad  dzisiejszej  sesji  trzechął ę ę ą

projektów,  które  przed o yli my  maj c  nadziej ,  e  s owa  prezydenta  b dł ż ś ą ę ż ł ę ą

dotrzymane  i  w  najbli szym  czasie  konkretne  propozycje  zwi zane  zż ą

nowelizacj  programu mieszkalnictwa w Gda sku.   S dz , e równie  dzisiają ń ą ę ż ż

prezydent Lewna przedstawi stosown  informacj . ą ę
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radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Prosz  Pa stwa. Dotyczy to druków: 1107 z autopoprawk , 1272 i 1273. ę ń ą

Kto z pa stwa jest za w czeniem pod dzisiejsze obrady druku 1316? ń łą

za -29

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

Projekt  b dzie mia  nr 16a.  Kto z pa stwa jest za w czeniem pod dzisiejszeę ł ń łą

obrady druku 1320? 

za -30

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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Kto z pa stwa jest za przyj ciem proponowanego porz dku obrad? ń ę ą

za -30

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

PORZ DEK OBRAD: Ą

1. Sprawy regulaminowe

- otwarcie sesji,

          - zatwierdzenie porz dku obradą

2. Komunikaty:

- Prezydium i Komisji Rady Miasta 

                  Sprawozdanie-Zwi zek Miast Nadwi la skich-Maciej Lisickią ś ń  

- Prezydenta Miasta

- Informacja Powiatowego Urz du Pracy w Gda sku o sytuacji naę ń

lokalnym rynku pracy za rok 2004 – Miasto Gda sk – prezentujeń

Dyrektor PUP Roland Budnik,
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- Multimedialne  wyst pienia  Komendantów:  Pa stwowej  Stra yą ń ż

Po arnej, Policji oraz Stra y Miejskiej przedstawiaj ce dzia aniaż ż ą ł

poszczególnych s u b w 2004 roku,ł ż

- Informacja  za  rok  2004  w  zwi zku  z  zapisem  ustawyą

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym

3. O wiadczenia Klubów Radnych.ś

4. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Prezydenta Miasta.

5. Uchwa y w sprawie :ł

     

1) zmiany uchwa y w sprawie uchwalenia bud etu miasta Gda ska  nał ż ń

rok 2005   (druk nr 1268+autopoprawka)

2) zmiany nazwy cz ci ulicy   ęś (druk nr 1261)z autopoprawk  ą

3) zmieniaj ca uchwa  Rady Miasta Gda ska w sprawie przyst pieniaą łę ń ą

Gminy  Miasta  Gda ska  do  Stowarzyszenia  „Pomorskie  Biuroń

Regionalne w Brukseli”    (druk nr 1319)

4) usadowienia  kamiennego  obelisku  po wi conego  Jankowi  Kupaleś ę

u zbiegu ulic  Kupa y i M ciwoja w Gda sku  -  Oliwie    ł ś ń (druk nr

1322)
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5) rozpatrzenia  i  rozstrzygni cia  protestów  do  projektu  miejscowegoę

planu zagospodarowania przestrzennego Gda sk – Olszynka Pó nocń ł

(druk nr 1134)

6) rozpatrzenia  i  rozstrzygni cia  zarzutów  do  projektu  miejscowegoę

planu zagospodarowania przestrzennego Gda sk – Olszynka Pó nocń ł

(druk nr 1135)

7) odrzucenia  protestu  do  projektu  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  Gda sk  –  Olszynka  Pó nocń ł

(druk nr 1136)

8) odrzucenia  zarzutu  do  projektu  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  Gda sk  –  Olszynka  Pó nocń ł

(druk nr 1137)

9) rozpatrzenia  i  rozstrzygni cia  zarzutów  do  projektu  miejscowegoę

planu  zagospodarowania  przestrzennego  ostowice  Centrum  wŁ

mie cie Gda sku   ś ń (druk nr 1250)

10) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

ródmie cie  rejon  ulicy  Strzeleckiej  w  mie cie  Gda skuŚ ś ś ń

(druk nr 1144+autopoprawki)

11) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

Br towa  ulicy  S owackiego  114b  w  mie cie  Gda skuę ł ś ń

(druk nr 1251)
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12) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

Oliwa Dolna rejon ulicy Beniowskiego w mie cie Gda sku   ś ń (druk nr

1252)

13) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego

rejonu ulic Kadmowej  i Platynowej  w mie cie Gda sku    ś ń (druk nr

1253)

14) o  przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą

zagospodarowania  przestrzennego  rejonu  ulic  Kartuskiej,

Pagórkowej i w.  Huberta                w mie cie Gda sku   Ś ś ń (druk nr

1255)

15) o  przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą

zagospodarowania  przestrzennego  Osowa  -  rejon  ulic  Junony  i

Antygony w mie cie Gda sku   ś ń (druk nr 1254)

16) o  przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą

zagospodarowania  przestrzennego  ródmie cie  rejon  G ównegoŚ ś ł

Miasta – Teatr El bieta ski w mie cie Gda sku      ż ń ś ń (druk nr 1245)

17) wyznaczenia  terminu  do  przedstawienia  opinii  Prezydenta  Miasta

Gda ska  dotycz cej  mo liwo ci  zaliczenia  ulic  do  kategorii  drógń ą ż ś

gminnych (druk 1316)
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18) wniosku  o  ponowne  rozpatrzenie  sprawy  rozstrzygni tej  decyzję ą

Ministra rodowiska z dnia 16 lutego 2005 r. dotycz cej uznania zaŚ ą

lasy ochronne lasów stanowi cych w asno  Skarbu Pa stwa     ą ł ść ń (druk

nr 1275)

19) ustalenia  maksymalnej  kwoty  po yczki  udzielonej  w  rokuż

bud etowym 2005   ż (druk nr 1246)

20) wyra enia  woli  obj cia  udzia ów  w  podwy szonym  kapitależ ę ł ż

zak adowym  jednoosobowej  spó ki  Gminy  Miasta  Gda skał ł ń

dzia aj cej  pod  firm  Towarzystwo  Budownictwa  Spo ecznegoł ą ą ł

„Mot awa” Spó ka z ograniczon  odpowiedzialno ci  z  siedzib  wł ł ą ś ą ą

Gda sku   ń (druk nr 1248)

21) nadania nowej nazwy ulicy   (druk nr 1262)

22) nadania nowej nazwy ulicy   (druk nr 1263)

23) nadania nowej nazwy ulicy   (druk nr 1264)

24) zatwierdzenia Sprawozdania Miejskiego Rzecznika Konsumentów w

Gda sku z dzia alno ci za rok 2004 ń ł ś (druk nr 1320)

25) zmiany  uchwa y  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  finansowegoł

Powiatowego  Funduszu  Gospodarki  Zasobem  Geodezyjnym

i Kartograficznym na rok 2005  (druk nr 1265 A)
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26) zmian  w  za czniku  do  Uchwa y  Rady  Miasta  Gda ska  Nrłą ł ń

XXIII/689/04      z dnia  29 kwietnia 2004 r. o przyj ciu Programuę

Rewitalizacji  Obszarów Zdegradowanych  w Gda sku  –  Lokalnegoń

Programu Rewitalizacji       (druk nr 1266)

27) zmiany uchwa y Nr LXII/456/93  Rady Miasta Gda ska  z dnia 06ł ń

kwietnia  1993  r.  w  sprawie  zatwierdzenia  regulaminu  nadawania

tytu u  Honorowego  Obywatela  Miasta  Gda ska  ł ń (druk  nr

1243+autopoprawka)

28) procedury  przygotowania  i  uchwalania  wieloletnich  planów

inwestycyjnych Miasta Gda ska   ń (druk nr 1321)

29) zmiany w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym Miasta Gda ska na latań

2005-2009   (druk nr 1244)

30) ustalenia maksymalnej kwoty po yczki udzielonej w 2005 roku dlaż

Polskiej  Akademii  Nauk  oraz  wyra enia  woli  udzielenia  po yczkiż ż

(druk nr 1271)

31) zmiany Statutu Dyrekcji  Rozbudowy Miasta Gda ska  stanowi cymń ą

za cznik nr 1 do Uchwa y Nr XVII/539/99 Rady Miasta Gda ska złą ł ń

dnia 29 grudnia 1999 r. w sprawie likwidacji Dyrekcji Rozbudowy

Miasta  Gda ska  w  Gda sku  b d cej  zak adem  bud etowym  iń ń ę ą ł ż

utworzenia jednostki bud etowej  ż (druk nr 1313)
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32) zaci gni cia  po yczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochronyą ę ż

rodowiska   i Gospodarki Wodnej   Ś (druk nr 1314)

33) ustalenia najni szego wynagrodzenia zasadniczego w I-szej kategoriiż

zaszeregowania  oraz  warto ci  jednego  punktu  w  z otych  w  tabeliś ł

punktowych rozpi to ci kategorii  zaszeregowania dla Zarz du Drógę ś ą

i Zieleni – jednostki bud etowej w Gda sku   ż ń (druk nr 1260)

34) utworzenia  rachunku  dochodów w asnych  przy  Zarz dzie  Dróg   ił ą

Zieleni    w Gda sku - jednostka bud etowa   ń ż (druk nr 1269)

35) zmieniaj ca  uchwa  Rady  Miasta  Gda ska  w  sprawie  przyj ciaą łę ń ę

szczegó owego  Programu Operacyjnego  na rok 2005  do Programuł

Przeciwdzia ania Narkomanii na lata 2004-2006  ł (druk nr 1315)

36) rachunku dochodów w asnych jednostki bud etowej O rodek Terapiił ż ś

Dzieci i M odzie y z Rodzin Alkoholowych Publiczny Zak ad Opiekił ż ł

Zdrowotnej  (druk nr 1256)

37) zmiany uchwa y Nr LIV/1669/2002 Rady Miasta Gda ska z dnia 10ł ń

pa dziernika  2002  r.  w  sprawie  utworzenia  Gda skiego  Centrumź ń

Profilaktyki  Uzale nie  od  Alkoholu  Publicznego  Zak adu  Opiekiż ń ł

Zdrowotnej  w  Gda sku  zmienionej  uchwa  Nr  XX/601/04  Radyń łą

Miasta  Gda ska  z  dnia  12  lutego  2004  r.  oraz  uchwa a  Nrń ł

XXIII/702/04 Rady Miasta  Gda ska  z dnia  29 kwietnia 2004 rokuń

(druk nr 1257)
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38) zmiany Uchwa y Nr XXXV/1144/05 z dnia 17 lutego 2005 roku wł

sprawie  okre lenia  zada ,  na  które  przeznaczone  b d  rodki  zś ń ę ą ś

Pa stwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepe nosprawnych  wń ł

2005 roku             (druk nr 1274)

39) rachunku dochodów w asnych jednostki bud etowej Gda ski Zespół ż ń ł

obków   Żł (druk nr 1258)

40) okre lenia  róde  dochodów  w asnych  i  wydatków  nimiś ź ł ł

finansowanych wraz ze wskazaniem jednostek bud etowych (szkó  iż ł

placówek o wiatowych), które prowadzi  b d  rachunek dochodówś ć ę ą

w asnych        ł (druk nr 1267+autopoprawka)

41) ustalenia najni szego wynagrodzenia zasadniczego w I-szej kategoriiż

zaszeregowania  oraz  warto ci  jednego  punktu  w  z otych  w  tabeliś ł

punktowych  rozpi to ci  kategorii  zaszeregowania  dla  placówekę ś

o wiatowych  prowadzonych  przez  Gmin  Miasto  Gda skś ę ń

(druk nr 1270)

42) przekszta cenia w Zespole Szkó  Budowlano-Architektonicznych im.ł ł

prof.  Jerzego  Stankiewicza  w  Gda sku  przy  ul.  Powsta cówń ń

Warszawskich 25 – dotychczas istniej cej Szko y Policealnej Nr 5 wą ł

Szko  Policealn  dla m odzie y na podbudowie programowej szko yłę ą ł ż ł

redniej  ś (druk nr 1276)
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43) przekszta cenia  w  Zespole  Szkó  Budownictwa  Okr towego  wł ł ę

Gda sku  przy  Al.  Gen.  J.  Hallera  16/18  –  dotychczas  istniej cejń ą

Szko y  Policealnej  Nr  4  w  Szko  Policealn  dla  m odzie y  nał łę ą ł ż

podbudowie programowej szko y redniej ł ś (druk nr 1277) 

44) przekszta cenia  w  Zespole  Szkó  Licealnych  i  Policealnych  wł ł

Gda sku  przy  ul.  Pilotów  7  –  dotychczas  istniej cej  Szko yń ą ł

Policealnej Nr 1 w Szko  Policealn  dla m odzie y na podbudowiełę ą ł ż

programowej szko y redniej   ł ś (druk nr 1278)

45) przekszta cenia  w  Zespole  Szkó  czno ci  im.  Obro ców  Pocztył ł Łą ś ń

Polskiej  w  Gda sku  przy  ul.  Podwale  Staromiejskie  51/52  wń

Gda sku  –  dotychczas  istniej cego  Policealnego  Studiumń ą

Zawodowego  w  Szko  Policealn  dla  m odzie y  na  podbudowiełę ą ł ż

programowej szko y redniej  ł ś (druk nr 1279) 

46) przekszta cenia w Zespole Szkó  Zawodowych Nr 3 w Gda sku przył ł ń

Al. Legionów 7 – dotychczas istniej cej Szko y Policealnej Nr 2 wą ł

Szko  Policealn  dla m odzie y na podbudowie programowej szko yłę ą ł ż ł

redniej ś (druk nr 1280)

47) przekszta cenia  w  Pa stwowych  Szko ach  Budownictwa  im.  prof.ł ń ł

Mariana  Osi skiego  w  Gda sku  przy  Al.  Grunwaldzkiej  238  –ń ń

Zaocznego  Pomaturalnego  Studium  Zawodowego  w  Szkołę

Policealn  dla  Doros ych  na  podbudowie  programowej  szko yą ł ł

redniej  ś (druk nr 1281)
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48) przekszta cenia  w  Zespole  Szkó  czno ci  im.  Obro ców  Pocztył ł Łą ś ń

Polskiej  w  Gda sku  przy  ul.  Podwale  Staromiejskie  51/52  –ń

dotychczas  istniej cego  Policealnego  Studium  Zawodowegoą

Zaocznego  w  Szko  Policealn  dla  Doros ych  na  podbudowiełę ą ł

programowej szko y redniej  ł ś (druk nr 1282)

49) przekszta cenia  w  Zespole  Szkó  Rolnicze  Centrum  Kszta ceniał ł ł

Ustawicznego  w  Gda sku  przy  ul.  Smole skiej  5/7  –  Zaocznegoń ń

Policealnego Studium In ynierii  rodowiska  i Melioracji  w Szkoż Ś łę

Policealn  dla  Doros ych  na  podbudowie  programowej  szko yą ł ł

redniej  ś (druk nr 1283) 

50) przekszta cenia w Zespole Szkó  Zawodowych Nr 3 w Gda sku przył ł ń

Al. Legionów 7 – dotychczas istniej cej Szko y Policealnej Nr 1 dlaą ł

Doros ych  w  Szko  Policealn  dla  Doros ych  na  podbudowieł łę ą ł

programowej szko y redniej  ł ś (druk nr 1284) 

51) przekszta cenia  w  Zespole  Szkó  Zawodowych  Nr  9  im.  prof.  R.ł ł

Cebertowicza w Gda sku przy ul. D browszczaków 35 – dotychczasń ą

istniej cego  Policealnego  Studium  Zawodowego  Zaocznego  wą

Szko  Policealn  dla Doros ych na podbudowie programowej szko yłę ą ł ł

redniej  ś (druk nr 1285) 

52) przekszta cenia w Centrum Kszta cenia Ustawicznego im. Marsza kał ł ł

Józefa  Pi sudskiego   w  Gda sku  przy  ul.  Augusty skiego  1  –ł ń ń

dotychczas istniej cej Szko y Policealnej  Nr 1 w Szko  Policealną ł łę ą
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dla Doros ych na podbudowie programowej szko y redniej ł ł ś (druk nr

1286)

53) utworzenia  Szko y  Policealnej  dla  m odzie y  na  podbudowieł ł ż

programowej szko y redniej i w czenia jej do Pa stwowych Szkół ś łą ń ł

Budownictwa        im. prof. Mariana Osi skiego w Gda sku przy Al.ń ń

Grunwaldzkiej 238  (druk nr 1287)

54) utworzenia  Szko y  Policealnej  dla  m odzie y  na  podbudowieł ł ż

programowej  szko y  redniej  i  w czenia  jej  do  Zespo u  Szkół ś łą ł ł

Rolnicze  Centrum  Kszta cenia  Ustawicznego  w  Gda sku  przy  ul.ł ń

Smole skiej 5/7 ń            (druk nr 1288) 

55) utworzenia  Szko y  Policealnej  dla  m odzie y  na  podbudowieł ł ż

programowej  szko y  redniej  i  w czenia  jej  do  Zespo u  Szkół ś łą ł ł

Zawodowych  Nr  1  im.  Macierzy  Szkolnej  w  Gda sku  przy  ul.ń

Seredy skiego 1A  ń (druk nr 1289)

56) utworzenia  Szko y  Policealnej  dla  m odzie y  na  podbudowieł ł ż

programowej  szko y  redniej  i  w czenia  jej  do  Zespo u  Szkół ś łą ł ł

Zawodowych  Nr  7  im.  W adys awa  Szafera  w  Gda sku  przy  ul.ł ł ń

Czy ewskiego 31 ż (druk nr 1290)
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57) utworzenia  Szko y  Policealnej  dla  m odzie y  na  podbudowieł ł ż

programowej  szko y  redniej  i  w czenia  jej  do  Zespo u  Szkół ś łą ł ł

Zawodowych Nr 9          im. prof. R. Cebertowicza w Gda sku przyń

ul. D browszczaków 35      ą (druk nr 1291)

58) utworzenia  Szko y  Policealnej  dla  Doros ych  na  podbudowieł ł

programowej  szko y  redniej  i  w czenia  jej  do  Zespo u  Szkół ś łą ł ł

Budownictwa Okr towego w Gda sku przy Al. Gen. J. Hallera 16/18ę ń

(druk nr 1292)

59) likwidacji XVI Liceum Ogólnokszta c cego ul. K pna 38 w Gda skuł ą ę ń

(druk nr 1247)

60) likwidacji Szko y Policealnej  przy ul.  Piramowicza  1/2 w Gda skuł ń

(druk nr 1293)

61) likwidacji  Policealnego  Studium  Zawodowego  dla  m odzie y  przył ż

Al. Grunwaldzkiej 238 B w Gda sku  ń (druk nr 1294)

62) likwidacji  Szko y  Policealnej  przy  ul.  Sobieskiego  90  w Gda skuł ń

(druk nr 1295)

63) likwidacji Szko y Policealnej  Archiwistyki  przy ul.  Sobieskiego 90ł

w Gda sku ń (druk nr 1296)

64) likwidacji Szko y Policealnej Przemys u Spo ywczego przy ul.ł ł ż

Lastadia 2 w Gda sku  ń (druk nr 1297)
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65) likwidacji  Szko y  Policealnej  Nr  2  dla  Doros ych  przy  Al.ł ł

Grunwaldzkiej 238 B w Gda sku  ń (druk nr 1298)

66) likwidacji Szko y Policealnej dla Doros ych przy ul. Wyzwolenia 8ł ł

w Gda sku  ń (druk nr 1299)

67) likwidacji Liceum Profilowanego przy ul. Sobieskiego 90 w Gda skuń

(druk nr 1300)

68) likwidacji Technikum przy ul. Sobieskiego 90 w Gda sku  ń (druk nr

1301) 

69) likwidacji  Zasadniczej  Szko y  Zawodowej  przy ul.  Sobieskiego 90ł

w Gda sku  ń (druk nr 1302)

70) likwidacji Liceum Profilowanego przy Al. Grunwaldzkiej 238 B w

Gda sku  ń (druk nr 1303)

71) likwidacji  Technikum  przy  Al.  Grunwaldzkiej  238  B  w  Gda skuń

(druk nr 1304) 

72) likwidacji  Zasadniczej  Szko y  Zawodowej  przy  Al.  Grunwaldzkiejł

238 B      w Gda sku  ń (druk nr 1305)
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73) likwidacji  Technikum  Uzupe niaj cego  dla  Doros ych  przył ą ł

Al. Grunwaldzkiej 238B w Gda skuń    (druk nr 1306)

74) rozwi zania  Zespo u  Szkó  Metalowych  wą ł ł   Gda sku  przyń

ul. Sobieskiego 90   (druk nr 1307)

75) rozwi zania  Zespo u  Szkó  Poligraficznych  i  Ogólnokszta c cychą ł ł ł ą

w Gda sku przy ul. Sobieskiego 90  ń (druk nr 1308)

76) rozwi zania  Zespo u  Szkó  Zawodowych  Nr  10  wą ł ł  Gda sku  przyń

Al. Grunwaldzkiej 238B   (druk nr 1309)

77) rozwi zania  Zespo u  Szkó  Elektrycznych  wą ł ł  Gda sku  przyń

Al. Grunwaldzkiej 238B    (druk nr 1310)

78) po czenia  Liceum  Ogólnokszta c cego,  Technikum,  Liceumłą ł ą

Profilowanego, Zasadniczej Szko y Zawodowej, Szko y Policealnej,ł ł

Technikum  Uzupe niaj cego  i  Uzupe niaj cego  Liceumł ą ł ą

Ogólnokszta c cego  funkcjonuj cych  przy  ul.  Sobieskiego  90  wł ą ą

zespó  szkó ,  którego  nazwa  brzmi:  Zespó  Szkó  Technicznychł ł ł ł

i Ogólnokszta c cych przy ul. Sobieskiego 90   ł ą (druk nr 1311)

79) po czenia  Technikum,  Liceum Profilowanego,  Zasadniczej  Szko yłą ł

Zawodowej, Technikum Uzupe niaj cego dla m odzie y i Technikumł ą ł ż

Uzupe niaj cego  dla  Doros ych,  funkcjonuj cych  przy  ul.ł ą ł ą

Grunwaldzkiej 238 B w zespó  szkó , którego nazwa brzmi: Szko ył ł ł
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Elektryczne                   i  Elektroniczne  w Gda sku  przy ul.ń

Grunwaldzkiej 238B   (druk nr 1312)

80) likwidacji  Internatu  Zespo u  Szkó  Przemys u  Spo ywczegoł ł ł ż

i  Chemicznego  im.  Marii  Sk odowskiej-Curie  w Gda sku  przy  ul.ł ń

Lastadia 2 z siedzib   w budynku przy ul. Lastadia 41  ą (druk nr 1323)

81) rozwi zania  Mi dzyszkolnego  O rodka  Kultury  Fizycznej  wą ę ś

Gda sku przy ul.Grunwaldzkiej 244  ń (druk nr 1328)

82) przyj cia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterzeę

socjalnym  dla  uczniów  zamieszka ych  na  terenie  Gminy  Miastał

Gda sk    w roku szkolnym 2004/2005”  ń (druk nr 1329)

6. Wnioski, o wiadczenia osobiste.ś

7. Zako czenie obrad.ń

PUNKT 2
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KOMUNIKATY

Radny  –  BOGDAN OLESZEK –  Przewodnicz cy  RMG –  odczytaą ł

komunikaty Prezydium. 

Komunikaty stanowi   za cznik nr 1 do niniejszego protoko u. ą łą ł

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Tydzie  temu, przed wi tami odby o si  zebranie ZMN. Pe na dokumentacjań ś ę ł ę ł

zostanie  przes ana  do BRMG i ka dy b dzie  mia  do niej  wgl d.  Na stronieł ż ę ł ą

internetowej zwi zku jest to te .  ą ż

Prosz  Pa stwa.ę ń

Kolejny  rok  pracy  zwi zku  by  rokiem  istotnych  podsumowa  przedeą ł ń

wszystkim w kontek cie zrealizowania,  zako czenia  prac nad programem dlaś ń

Wis y.  Program dla  Wis y 2020,  który  w tej  chwili  jest  w uzgodnieniach  wł ł

zasadzie takich samych jakby by  ju  projektem ustawy. Nie jest to formalneł ż

uzgodnienie  resortowe  ale  poszczególne  podmioty,  które  powinny  go

zaopiniowa  maj  go ju  w opinii. RGZW z ca ej Polski zes a y swoje opinie.ć ą ż ł ł ł

Mog  powiedzie  tak, e nie ma w ród nich adnej opinii negatywnej. Dlaczegoę ć ż ś ż

mówi  w ten sposób? Dlatego mówi  w ten sposób, e nasz program jest przedeę ę ż

wszystkim  wyrzutem  sumienia  wielie  pokole  urz dników  pa stwowych,ń ę ń

20



którzy tego programu nie zrobili. Chocia  praktycznie nie by o rz du d lat 60 –ż ł ą

tych do dzisiaj, który by nie mia  takiego programu w swoim planie. ł

Tu trzeba powiedzie  wyra nie, e inicjatywa miasta Gda ska z 1997 roku abyć ź ż ń

powo a  ZMN rzeczywi cie sta a si  w tej chwili  cia em je li chodzi  o to coł ć ś ł ę ł ś

byli my w stanie zrobi , czyli program jest przygotowany. Program mówi cy oś ć ą

inwestycjach rz du 40 mld z otych na najbli sze 15 lat.  ę ł ż

W  tej  chwili  z  uwagi  na  to,  e  po  raz  kolejny  Ministerstwo  rodowiskaż Ś

wykaza o  si ,  w moim  przekonaniu  dalece  id c  nieodpowiedzialno ci  i  wł ę ą ą ś ą

ostatniej  chwili  zrezygnowa o,  mimo  obietnic  e  zg oszenia  programu  doł ż ł

narodowego planu rozwoju ZMN zg osi  go w swoim imieniu do wicepremiera.ł ł

Ta pro ba zostanie ponowiona na r ce premiera Belki i Jacka Piechoty. ś ę

Prosz  Pa stwa. ę ń

Je li chodzi o ostatni rok dzia ania zwi zku to stan  on przede wszystkim podś ł ą ął

dwoma  istotnymi  wyzwaniami.  Pierwszym  by o  ko czenie  i  wdra anieł ń ż

programu.  Je li  chodzi  o  program  przygotowany  przez  organizacjś ę

pozarz dow , tryb ustawy, a po rednio w tryb programu rz dowego i to jestą ą ś ą

podstawowe  zadanie  dla  zwi zku  i  b dziemy  prosili  wszystkich  naszychą ę

cz onków i nie cz onków o pomoc w tym roku. Wydaje si , i  ten rok ma szansł ł ę ż ę

by  prze omowym dla programu. ć ł

Nie musz  chyba pa stwu mówi  co si  dzia o w ostatnich dniach na Wi le.ę ń ć ę ł ś

Powiedzmy sobie szczerze by y to drobne mo liwo ci jakie pokaza a Wis a, nał ż ś ł ł

jakie  jest  j  sta .  Tak  naprawd  gro  nam  du o  gorsze  zagro enia.  Je lią ć ę żą ż ż ś

mówimy o programie  to  w du ym stopniu  on kwestie  bezpiecze stwa ma wż ń

swoim podstawowym uk adzie wykonawczym. ł

Prosz  Pa stwa.ę ń

Wszystkie dzia ania precyzyjnie zapisane s  w sprawozdaniu. Nie chcia bym goł ą ł

teraz czyta  bo pa stwo b d  go mieli w swoich skrzynkach. Natomiast istotneć ń ę ą
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jest to, e zwi zek przy czy  si  do wielu inicjatyw dotycz cych  autostrady ż ą łą ł ę ą

A -1. Jeste my t  spraw  zainteresowani.ś ą ą

Pozwol  sobie zwróci  uwag , jako szef zwi zku i przedstawiciel RMG by emę ć ę ą ł

jedynym  przedstawicielem  rz du  polskiego,  który  by  na  targach  ochronyą ł

rodowiska  –  Politek.  Tam  w a nie  mia em  mo liwo  reprezentowaniaś ł ś ł ż ść

programu. 

Nie wiem czy mówi  to z przyjemno ci , czy z sarkazmem ale by  on znacznieć ś ą ł

cieplej  i  z  wi kszym  zainteresowaniem  przyjmowany  tam  ni  w  Polsce.ę ż

Chcia bym te  pa stwa na zako czenie poinformowa , oczywi cie jestem ja ił ż ń ń ć ś

kolega Piotrek Dzik, jako reprezentanci zwi zku do pa stwa dyspozycji, e wą ń ż

tym  roku  w  konkursie  na  prac  magistersk  i  doktorsk  po wieconę ą ą ś ą

tematycznie  Wi le  pierwsz  nagrod  otrzyma a  pani  Renata  Afranowicz  zaś ą ę ł

rozpraw  doktorsk  „Zwi zki wspó czesnego zró nicowania fitocenotycznegoę ą ą ł ż

delty Wis y z genez  antropogenicznym przekszta ceniem siedlisk” z UG – coł ą ł

mi jest szczególnie przyjemnie pa stwu przedstawi .    ń ć

radny – KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Wysoka Rado,

Panie Prezydencie.

Dwie  sprawy.  Pierwsza  to  ta,  e  plan  pracy  naszej  komisji  jest  u  panaż

prezydenta. Tutaj apel do s u b pana prezydenta aby nie wyst powa y kolizjeł ż ę ł

terminów. Komisja prosi a abym zwróci  uwag , e w tym czasie kiedy mamył ł ę ż
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posiedzenia komisji, to z regu y jest drugi i trzeci czwartek miesi ca odbywajł ą ą

si  wtedy  jakie  debaty  albo  inne  interesuj ce  sprawy,  które  tematycznieę ś ą

zwi zane s  z nasz  komisj . Nie mo emy w tym bra  udzia y poniewa  mamyą ą ą ą ż ć ł ż

wtedy posiedzenia, a przecie  plan pracy jest u prezydenta i mo na si  z tymż ż ę

zapozna  wcze niej.ć ś

Druga  sprawa to  sposób  prezentowania  uchwa .  Chcia bym przypomnie ,  eł ł ć ż

brak  pe nomocnej  prezentacji  prezydenta  spowoduje,  e  nie  b dziemył ż ę

opiniowa  uchwa .  Nie  jest  nasz  rol  aby  dopingowa  urz dników,  ebyć ł ą ą ć ę ż

przychodzili na posiedzenia komisji.   

WALDEMAR NOCNY – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska ę ń

Prosz  Pa stwa.ę ń

Bardzo  techniczna  informacja.  Dzisiaj  jest  du o  uchwa  edukacyjnych.ż ł

B dziemy  si  starali  je  prezentowa  w sposób  klarowny i  ca ymi  zespo amię ę ć ł ł

problemów.  Natomiast  chcia em  przekaza  informacj ,  e  u  siebie  wł ć ę ż

dokumentach macie propozycj  WEiS w zakresie restrukturyzacji internatów.ę

W dniu dzisiejszym mam informacj , e nie wszyscy wiecie o tym materiale.ę ż

St d  zach cam  aby  wzi  z  pó ek  poniewa  ten  materia  przybli a  bardzoą ę ąć ł ż ł ż

konkretne  informacje  dotycz ce  internatów,  bo  to  mo e  powodowa  pewneą ż ć

niejasno ci. Przy tej ilo ci uchwa  o wiatowych bardzo precyzyjnie podane sś ś ł ś ą

motywy,  dzia ania,  wyliczenia  finansowe,  które  b d  pa stwa  interesowa y.ł ę ą ń ł

eby unikn  dodatkowych pyta  na sesji i podobnego typu zamieszania, któryŻ ąć ń

mo e  spowodowa  brak  informacji  w  tym  wzgl dzie.  Bardzo  prosz  oż ć ę ę

skorzystanie z tej propozycji wyja nie , które przed o y  WEiS.   ś ń ł ż ł

ROLAND BUDNIK – Dyrektor Powiatowego Urz du Pracy.ę

Panie Przewodnicz cy,ą
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Szanowni Pa stwo. ń

Chcia bym przedstawi  informacj  o sytuacji na rynku pracy w Gda sku za rokł ć ę ń

2004.  Szczegó owe  informacje  i  dane  pa stwo  otrzymali.  Ja  chcia bymł ń ł

zasygnalizowa  najistotniejsze,  moim  zdaniem,  zjawiska  z  jakimi  mamy  doć

czynienia na rynku pracy w roku ubieg ym.ł

Prosz  Pa stwa. ę ń

Rok 2004 by  drugim z kolei  rokiem spadku bezrobocia.  O ile w 2003 rokuł

mieli my  spadek  o  1000  osób,  w  ubieg ym  roku  liczba  bezrobotnychś ł

zmniejszy a si  o 3000 osób. Stopa bezrobocia dla Gda ska wynios a 11,4%.ł ę ń ł

To pozytywny symptom. Jest on pog biony jeszcze innymi czynnikami. łę

Po pierwsze mieli my w ubieg ym roku wi cej ofert pracy ni  w poprzednim.ś ł ę ż

Wi cej osób bezrobotnych podj o prac . Mieli my najmniej,  w ci gu 10 lat,ę ęł ę ś ą

zwolnie  grupowych. Obj y one niespe na 5050 osób. ń ęł ł

To s  bardzo pozytywne zjawiska i wydaje si , e ten rok b dzie rokiem kiedyą ę ż ę

te zjawiska b d  si  pog bia y. Tym niemniej trzeba zwróci  tak e uwag  naę ą ę łę ł ć ż ę

zjawiska, które nie s  korzystne na rynku pracy, z którymi w najbli szych 2 – 3ą ż

latach b dziemy musieli si  upora . ę ę ć

Przede  wszystkim  to  jest  bardzo  niekorzystna  struktura  bezrobocia.

Zdecydowan  wi kszo  osób  bezrobotnych  stanowi  osoby  bezrobotneą ę ść ą

d ugotrwale.  To  znaczy  pozostaj ce  bez  pracy  12  miesi cy.  Tych  osób  jestł ą ę

ponad 50%. 

Znaczna  cz  bezrobotnych  legitymuje  si  niestety  bardzo  niskimięść ę

kwalifikacjami. Wykszta cenie podstawowe, czasem i niepe ne i wykszta cenieł ł ł

zawodowe. To dominuje w ród osób bezrobotnych. Niestety najwi ksze grupyś ę

bezrobotnych to osoby pomi dzy 25 – 34 rokiem, ycia i mi dzy 45 – 54. Na teę ż ę

grupy, w tym roku b dziemy zwracali szczególn  uwag . ę ą ę
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Niestety wci  panuje niekorzystna sytuacja na rynku pracy osób bezrobotnych.ąż

W zwi zku ze zmian  przepisów w zakresie zatrudniania bezrobotnych spad aą ą ł

motywacja  pracodawców do  zatrudniania  osób  niepe nosprawnych  co odbi oł ł

si  na ilo ci miejsc pracy. ę ś

Prosz  Pa stwa.ę ń

W ubieg ym roku aktywnymi rynku pracy obj li my 2700 osób. W tym rokuł ę ś

obejmiemy ponad 5,5 tysi ca osób bezrobotnych. Mamy  na to zabezpieczoneą

odpowiednie rodki. Chcia bym powiedzie , e zarz dzeniem pana prezydentaś ł ć ż ą

do 20 maja  zostanie  opracowany Miejski  Program promocji  Zatrudnienia  na

lata  2005  –  2007  uwzgl dniaj cy  ród a  finansowania  z  Europejskiegoę ą ź ł

Funduszu Spo ecznego, z Funduszu pracy, z PFRON – u i z bud etu miasta.ł ż

Wszystkie szczegó y macie pa stwo w informacji. Wydaje mi si , e te, któreł ń ę ż

przedstawi em s  najwa niejsze dla naszego rynku pracy za ubieg y rok. ł ą ż ł

PAWE  ADAMOWICZ  –  Prezydent  Miasta  Gda ska  powitaŁ ń ł

obecnych  na  sali  go ci oraz  odczyta  sprawozdanie  z  dzia alno ciś ł ł ś

Komisji Bezpiecze stwa i Porz dku za rok 2004.     ń ą

Sprawozdanie stanowi za cznik nr 2 do niniejszego protoko u. łą ł
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Krzysztof  Gajewski  -  KOMENDANT  POLICJI  przedstawił

podstawowe  zagadnienia  dotycz ce  bezpiecze stwa  w  naszymą ń

mie cie. Zagadnienia zosta y przedstawione w formie slajdów. ś ł

Wyst pienie stanowi za cznik nr 3 do niniejszego protoko u. ą łą ł

Roman  Dorawa  -  KOMENDANT STRA Y  MIEJSKIEJ  przedstawiŻ ł

sprawozdanie z dzia alno ci Stra y Miejskiej w Gda sku w roku 2004.ł ś ż ń

Sprawozdanie stanowi za cznik nr 4 do niniejszego protoko u. łą ł

Marian  Kaczy ski  -  KOMENDANT  STRA Y  PO ARNEJń Ż Ż

sprawozdanie z dzia alno ci za rok 2004.ł ś

Sprawozdanie stanowi za cznik nr 5 do niniejszego protoko u. łą ł

radna – MONIKA TOMASZEWSKA 

Szanowni Pa stwo.ń

Wys uchali my bardzo wa nych sprawozda , z których mog abym powiedzieł ś ż ń ł ć

wy aniaj  si  dwa  rodzaje.  Pierwsze  z  nich  dotyczy  bardzo  wa nej  kwestiił ą ę ż

bezpiecze stwa  socjalnego  ,  a  wi c  dost pno ci  do  rynku  pracy,  a  drugie,ń ę ę ś

nast pne sprawozdania dotycz  bezpiecze stwa publicznego. ę ą ń
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Prosz  Pa stwa.ę ń

Jeszcze  3  lata  temu,  tu  na  tej  sali  pojawia y  si  wr cz  rozpaczliwe  g osy,ł ę ę ł

alarmuj ce o niebezpiecznej, czy te  negatywnych trendach na rynku pracy. Odą ż

2 lat obserwujemy systematyczny spadek liczby osób bezrobotnych w Gda sku.ń

Ta informacja jakby przesz a bez echa, a szkoda bo jakby warto nad ni  trochł ą ę

wi cej uwagi po wieci  i troch  miejsca zaj .ę ś ć ę ąć

Prosz  Pa stwa.ę ń

Rok 2004 by  pierwszym od 8 lat, w którym zanotowali my najmniejsz  liczbł ś ą ę

osób  zwalnianych  w  ramach  grupowych  zwolnie .  Oznacza  to  stabilizacjń ę

rynku pracy, podmiotów zatrudniaj cych i stabilizacj  stosunku pracy.ą ę

Prosz  Pa stwa.ę ń

Mamy równie  prawo  s dzi ,  e  pozytywne  tendencje  zostan  utrzymane wż ą ć ż ą

2005  roku.  2005  rok  up ywa  nam  pod  znakiem  programów,  które  sł ą

adresowane do osób najd u ej pozostaj cych bez pracy. Te programy w ci guł ż ą ą

13 lat, najwi ksza liczba tych programów jest adresowana do tej liczby osób.ę

Kim s  te osoby? To s  osoby pozostaj ce bez pracy przez okres 12 miesi cy.   ą ą ą ę

Do 2005 zostanie powo ane Centrum Integracji Spo ecznej, które ma te osobył ł

przede wszystkim zaktywizowa  bo z ca  pewno ci  pa stwo wyczytali, e 90ć łą ś ą ń ż

osób zarejestrowanych w PUP pozostaje bez prawa do zasi ku. To jest bardzoł

niekorzystna tendencje.

Prosz  Pa stwa.ę ń

Równie  z tego sprawozdania wy ania si  jedna konkluzja, e systematycznież ł ę ż

wzrasta udzia  finansowego wsparcia Europejskiego Funduszu Spo ecznego wł ł

aktywnych formach zatrudniania, szkolenia i przekwalifikowania. W 2004 roku

udzia  ten wynosi  1,3 mln, a w 2005 wyniesie 2,5 mln, w 2006 4 mln z . ł ł ł

Prosz  Pa stwa.ę ń
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S  to  bardzo  korzystne  informacje.  jaki  krach,  za amanie  na  rynkuą ś ł

gospodarczym mo e spowodowa , e ta tendencja zostanie odwrócona. ż ć ż

radny – MAREK POLASZEWSKI 

Mam uprzejm  pro b . Poniewa  materia y przedstawione przez komendantówą ś ę ż ł

by y  ze  wszech  miar  interesuj ce.  Dobrze  by oby  aby my  otrzymali  je  nał ą ł ś

pi mie. Czy jest taka mo liwo ?  ś ż ść

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Tak, pan prezydent mówi, e tak.ż

radny – TOMASZ SOW SKI Ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Nie chc  ju  kontynuowa  wcze niejszych w tków ale chcia bym w imieniuę ż ć ś ą ł

swoim i  radnym podzi kowa  s u bom  policji,  stra y  po arnej  i  SM za  ichę ć ł ż ż ż

prac  i  po  raz  kolejny  upomnie  si  o  obecno  przedstawicieli  Morskiegoę ć ę ść

Oddzia u  Stra y  Granicznej  bez  której  utrzymanie  pe nego  zakresuł ż ł

bezpiecze stwa  na  naszym terenie  chyba  jest  nie  do ko ca  mo liwe.  Przedeń ń ż

wszystkim to jest chyba istotne, e to s  s u by posiadaj ce najwy sze zaufanież ą ł ż ą ż

spo eczne. My ze swojej strony powinni my ze wszech miar je wspiera , a zał ś ć

ich ci k  prac  gor co dzi kowa . ęż ą ę ą ę ć

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

Panie Przewodnicz cy,ą

Panie Prezydencie. 
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Z zainteresowaniem wys ucha am tych sprawozda  ale poniewa  chyba  jutroł ł ń ż

b dzie  wr czona  ta  nominacja,  my l  panie  prezydencie  dobrze  by obyę ę ś ę ł

przedstawi  nam nowego komendanta SM. Chyba jest obecny na Sali. ć

Wiem, e 1 kwietnia ma podj  to stanowisko wi c dobrze by oby gdyby radaż ąć ę ł

mog a zapozna  si  z now  osob , która b dzie pe ni a to stanowisko. ł ć ę ą ą ę ł ł

Moje  pytanie  dotyczy  sprawozdania  pana  dyrektora  Budnika.  Otó  pa stwoż ń

wiedz , e w ostatnich dniach tocz  si  bardzo dramatyczne rozmowy na tematą ż ą ę

FAZER. Wiem, e 300 osób utraci prac . S  tam powa ne sprawy poniewa  toż ę ą ż ż

rozwi zanie  stosunku  pracy  niekoniecznie  odbywa  si  prawid owo.  Są ę ł ą

ewidentne naruszenia pracy. 

Chcia abym zapyta  pana prezydenta jakie dzia ania s  podj te w stosunku doł ć ł ą ę

tej sprawy? Mamy gwarancj , e ci ludzie znajd  zatrudnienie?    ę ż ą

radny – KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Wysoka Rado,

Panie Prezydencie.

Kiedy s ucha em sprawozda  s u b porz dkowych nasuwa si  mi taki apel.ł ł ń ł ż ą ę

Panie Prezydencie.

Na ka dym spotkaniu mieszka cy nie tylko nam ale i panu dokuczaj  na tematż ń ą

zanieczyszczania miasta przez psy. Kiedy  d ugo debatowali my nad uchwa  iś ł ś łą

nasuwa mi si  jeden wniosek. Wszyscy znamy rado ci posiadania zwierz cia wę ś ę

domu.  Znamy  równie  niefrasobliwo  ludzi.  Niestety  my  potem  zbieramyż ść

ci gi, e miasto jest zanieczyszczone. ę ż

Proponuj  zero tolerancji, eby funkcjonariusze byli zobowi zani do tego, ebyę ż ą ż

grozi a za to kara. ł

radny –W ADYS AW CZKOWSKIŁ Ł ŁĘ
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Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Szkoda, e te sprawozdania, które zosta y dzisiaj z o one przez s u by, szkoda,ż ł ł ż ł ż

ze takiej debaty nie ma bo ka dy z radnych, ja my l  o sobie bo bardzo cz stoż ś ę ę

spotykam si  z komendantem na ul. Krynickiej i rozmawiamy na pewne tematyę

aby wyeliminowa  poszczególne zagro enia w dzielnicy.  Jest  to bardzo du yć ż ż

komisariat, który obs uguje w zasadzie Zasp  M yniec, Zasp  Rozstaje, Zasp ,ł ę ł ę ę

Przymorze  Wielkie,  Przymorze  Ma e,  abiank .  To  jest  ponad  100  tysi cył Ż ę ę

mieszka ców. To jest Pan Nadmorski, to jest nat enie hipermarketów. Na tenń ęż

temat mo na by oby podyskutowa . Jest to tylko sprawozdanie. W zwi zku zż ł ć ą

tym  przyj li my  ale  wymaga  to  omówienia  i  my l ,  e  pan  prezydentę ś ś ę ż

zorganizuje takie spotkanie ze s u bami i radnymi.  ł ż

 

PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda ska Ł ń

Prosz  Pa stwa.ę ń

Nowy  komendant  rozpoczyna  prac  jutro.  Oczywi cie  pojawi  si  naę ś ę

najbli szym posiedzeniu KSi P je li b dzie taka potrzeba. Jest takie yczenie.ż Ł ś ę ż

Ju  by  nawet.  Oczywi cie je li  b dzie  ju  komendantem to zaprezentuje  siż ł ś ś ę ż ę

wszystkim pa stwu. Uwa am, e najwa niejsza jest prezentacja,  która ju  siń ż ż ż ż ę

odby a  w  KSi P.  Jak  inne  komisje  chcia yby  spotka  si  z  nowymł Ł ł ć ę

komendantem, tak równie  nie ma adnych przeszkód. Uwa am, e taka formaż ż ż ż

prezentacji na komisjach jest bardziej efektywna ni  na plenarnym posiedzeniuż

RMG. To jest po prostu wielkie i mo na wpa  w ogó y, a rozmowa w ma ymż ść ł ł

gronie mo e by  bardziej rzeczowa. ż ć

Co do psów. Zgoda, kultura stepowa dominuje w Gda sku jak i w wi kszo ciń ę ś

wielkich  miast.  Ludzie  zachowuj  si  jakby  mieszkali  na  wsi.  Rzeczywi cieą ę ś

zabrudzenie psimi odchodami i nie tylko, jest du e. Tutaj zgadzam si , e SMż ę ż
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powinna  bezwzgl dnie  kara  tych  w a cicieli,  którzy  nie  chc  sprz ta  poę ć ł ś ą ą ć

swoim psie i innym mieszka com czyni  przyjemno  z ogl dania. ń ą ść ą

Kochamy psy ale jak mamy psa to opiekujmy si  nim. Natomiast problememę

jest niedoskona o  przepisów porz dkowych. Kodeks wykrocze  to jest pi tał ść ą ń ę

achillesowa III RP i niezdolno  do szybkiego egzekwowania kary. W Wielkiejść

Brytanii i USA jest to na porz dku dziennym. ą

Prosz  Pa stwa.ę ń

Przymorze  ma  rozwi zanie.  Je li  RMG  uchwali  plan  zagospodarowaniaą ś

przestrzennego zwi zany z inwestycj  LECLERCA b dzie komisariat  policji.ą ą ę

To  tylko  od  was  zale y.  Jak  nie  b dziecie  chcieli  uchwali  planuż ę ć

zagospodarowania  przestrzennego  to  b dziemy  mieli  problem  z  LECLERC,ę

który kupi  legalnie za czasów prezydenta Posadzkiego grunt i  ma prawo doł

budowy. Natomiast jest realna szansa aby LECLERC przynajmniej stan surowy

zamkni ty  ju  z  wyposa eniem  ten  komisariat  wykona .  To  jest  przyk adę ż ż ł ł

partnerstwa publiczno –  prywatnego i pana  czkowskiego i innych radnychŁę

namawiam aby ten plan poprze . On b dzie na KRP. ć ę

Przymorze  b dzie  mia o  rozwi zany  problem.  B dzie  mia o  nowoczesnyę ł ą ę ł

komisariat o standardzie podobnym jak na Górnej Oruni. Bardzo prosz  tylkoę

prosz  aby o tym nie zapomnie  jak ten plan b dzie RMG przedstawiony. ę ć ę

Sprawa  nie  zwi zana  z  bezpiecze stwem  ale  pani  radna  zapyta a  wi cą ń ł ę

odpowiem. 

Prosz  Pa stwa.ę ń

Polska  jest  pa stwem  prawa  wi c  s  procedury,  organy,  które  pilnujń ę ą ą

wykonywania,  egzekwowania  kodeksu  pracy  i  ustawy  o  zwolnieniach

grupowych.  Nie  jest  to  rol  prezydenta  ani  nikogo.  Na  stra y  stoj  s dy  ią ż ą ą

zwi zki  zawodowe,  których szefowie  dostaj  za  to  pieni dze.  Pan  prezydentą ą ą

Szpak spotyka si  dzisiaj z zarz dem FAZER. Nasza reakcja by a oczywi cieę ą ł ś
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szybka i odpowiednia. Natomiast prezydent nie jest urz dem zatrudnienia wi cę ę

liczymy  na  to,  e  w  ramach  ustawy  o  grupowych  zwolnieniach  zwi zkiż ą

zawodowe  wynegocjuj  dobry  pakiet  zwolnie ,  który  obejmie  równieą ń ż

przeszkolenie.  Oczywi cie  dyrektor  Budnik  i  PUP  ma  w  takich  sytuacjachś

przygotowane  oferty  zwi zane  z  przeszkoleniem,  przekwalifikowaniem  doą

znalezienia innej pracy. To s  dzia ania standardowe, one maj  procedury i nieą ł ą

trzeba tu nikogo ponagla . Jest to normalnie, profesjonalnie realizowane. ć

radny – WADYS AW CZKOWSKIŁ ŁĘ

Panie Prezydencie.

To  pan  Jamro  rozpocz  z  terenem,  pan  sko czy  panie  prezydencież ął ń ł

Adamowicz je eli chodzi o ul. Ch opsk  i Obro ców Wybrze a. ż ł ą ń ż

 

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Wype niaj c  obowi zek  wynikaj cy  z  art.  37  ustawy  o  planowaniu  ił ą ą ą

zagospodarowaniu  przestrzennym  w  imieniu  prezydenta  miasta  Gda skań

przedstawiam  pa stwu  informacj  maj c  zwi zek  z  daniami,ń ę ą ą ą żą

odszkodowaniami,  ponoszonymi  kosztami  z  tytu u  obni enia  warto cił ż ś

nieruchomo ci, czy te  decyzjach zwi zanych z na o eniem renty planistycznejś ż ą ł ż

wynikaj cych z art. 36 ustawy, o której mówi em przed chwil . ą ł ą

Art.  36  jest  de  facto  art.  który  opisuje  stan  prawny  nieruchomo ci  poś

uchwaleniu  planu  zagospodarowania  przestrzennego.  i  dotyczy  jakby  4
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kategorii.  Jedn  z  kategorii  jest  kwestia  zwi zana  z  daniem odszkodowaą ą żą ń

b d  wykupu nieruchomo ci z tytu u uchwalonego planu. ą ź ś ł

Jest  art.  który  mówi  o  odszkodowaniach  tytu u  obni enia  warto cił ż ś

nieruchomo ci  wtedy  kiedy  jest  to  konsekwencj  uchwalonego  planu  i  oś ą

decyzjach  zwi zanych  z  rentami  planistycznymi  jakie  na  skutek  planu  sią ę

wydaje. 

Prosz  Pa stwa. ę ń

W  kontek cie  da  przez  w a cicieli  i  u ytkowników  wieczystychś żą ń ł ś ż

odszkodowa  b d  wykupu nieruchomo ci w roku 2004 wp yn o do urz du 31ń ą ź ś ł ęł ę

wniosków,  z  czego  20  zosta o  rozpatrzonych  negatywnie.  Nie  by o  adnychł ł ż

podstaw do uznania roszcze  z tytu u odszkodowa  itd. Jedynie 3 zas ugiwa yń ł ń ł ł

na rozpatrzenia pozytywne i takie decyzje zosta y podj te. 8 wniosków jest wł ę

trakcie  post powania.  Tutaj  wchodzi  w  gr  kodeks  post powaniaę ę ę

administracyjnego i samorz dowego kolegium odwo awczego. ą ł

Jeden  wniosek  wp yn  zwi zany  z  daniem  u ytkownika  wieczystego,  zł ął ą żą ż

tytu u zani enia warto ci nieruchomo ci w zwi zku z uchwaleniem planu alboł ż ś ś ą

jego zmian  i zosta  rozpatrzony negatywnie. ą ł

Nie wp yn  aden wniosek zwi zany ze zwrotem op aty  uiszczonej  z tytu uł ął ż ą ł ł

na o onej decyzji o rencie planistycznej, a w konsekwencji uchylonej uchwa ył ż ł

zatwierdzaj cej plan, a w konsekwencji ustale  decyzji o op acie jednorazoweją ń ł

tzw.  rencie  planistycznej  mieli my  2  wnioski  w a cicieli  o  ustaleniu  takiejś ł ś

op aty oraz 20 wniosków na o onych przez organ w sytuacji,  kiedy sprzedał ł ż ż

nieruchomo ci mia a ju  miejsce. ś ł ż

W ród  tych  22  decyzji  13  decyzji  ma  charakter  ostateczny,  7  jestś

rozpatrywanych przez SKO jako organ II instancji, 4 decyzje SKO przekaza oł

do  ponownego  rozpatrzenia,  a  2  zosta y  wydane  na  wniosek  w a cicieli.  Teł ł ś

informacje maj  pa stwo w przekazanym materiale.     ą ń
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PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda ska Ł ń

Wysoka Rado.

Chcia bym podzi kowa  klubowi SLD za wycofanie dzisiaj 3 projektów uchwał ę ć ł

w sprawach mieszkaniowych. 

Moje stanowisko jest nast puj ce i do tego pa stwa namawiam, eby do czasuę ą ń ż

rozstrzygni cia  sprawy  przez  WSA  nie  zajmowa  si  nowelizacja  tychę ć ę

przepisów.  Dajmy  szans  by  niezawis y  s d  rozstrzygn  czy  gmina  mo eę ł ą ął ż

swobodnie kszta towa  polityk  w tym zakresie, czy te  nie. ł ć ę ż

Mama zapewnienie od prezesa WSA, pana s dziego Nowakowskiego, e sk adę ż ł

s dziowski  rozpatrzy  spraw  najpó niej  do  30  czerwca  br.  a  wi c  bymę ę ź ę

powiedzia , w trybie bardzo przyspieszonym. Normalnie trzeba czeka  12 – 24ł ć

miesi ce. To jest pierwsza rzecz. Mój apel eby wstrzyma  si . ą ż ć ę

Ja  rozumiem,  e  gazety,  wszyscy  si  tym  interesuj .  Ka dy  musi  zarabiaż ę ą ż ć

pieni dze,  gazety  te  musz  dba  o  swoje  nak ady  –  ja  to  rozumiem  itd.ą ż ą ć ł

Natomiast nie dzia ajmy, e tak powiem pod presj  bo to ostatecznie, z ca ymł ż ą ł

szacunkiem,  nie redaktor, jeden,  drugi, trzeci odpowiada za finanse miasta i

b dzie  si  pó niej  martwi  z  wrastaj cych  kosztów  utrzymania  wspólnot,  aę ę ź ł ą

wr cz pó niej skrytykuje nawet, e zwi kszone s  wydatki. ę ź ż ę ą

Ja deklaruj  tutaj  otwarto  i  szukanie kompromisowego rozwi zania mi dzyę ść ą ę

istniej cym rozwi zaniem, a kompletnym rozlu nieniem tych regulacji. Trzebaą ą ź

znale  m dry kompromis aby finanse bud etu  miasta,  w najbli szych latachźć ą ż ż

nie  narazi  na  niepotrzebny  wyp yw  rodków  finansowych  z  bud etu  doć ł ś ż

powstaj cych,  mog cych  potencjalnie  powsta  nowych  wspólnot.  Do  tegoą ą ć

potrzebne  s  w miar  precyzyjne,  naturalnie  zawsze  szacunkowe  obliczenia,ą ę

które  jak  rozumiem  zespó  pod  przewodnictwem  pana  Lewny  sko czy  lubł ń ł

sko czy aby cie mieli pa stwo materia  do podj cia takiej, czy innej decyzji.ń ś ń ł ę
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Dlatego,  e  dzisiaj  by yby  to  decyzje  sufitowe,  pod  publik  i  rada  b dzież ł ę ę

kochana  powiedzmy  przez  300,  600  wyborców  ale  pami tajmy,  e  wielka,ę ż

ha a liwa akcja przynios a tylko 250 ankiet, a nie a  250. ł ś ł ż

W zwi zku z tym dajmy szans  aby po pierwsze by  wyrok, czas na dokonanieą ę ł

oblicze  i jak b dzie wyrok to usi dziemy, od razu deklaruj , e nie b dziemyń ę ą ę ż ę

czeka  na nast pn  instancj  – NSA. Bezwzgl dnie na to jaki b dzie wyrok, czyć ę ą ę ę ę

korzystny dla prezydenta, czy niekorzystny to po porostu z mojej strony b dzieę

inicjatywa  uchwa odawcza  podj ta.  Natomiast  dzisiaj  by oby  to,  powiadam,ł ę ł

wysoce przedwczesne. 

Prosz  Pa stwa.ę ń

W WS, odpowiadaj c cz ciowo na otwarty list pana Nowaka i Kami skiego,ą ęś ń

ju  dawno  zatrudni em  dodatkowe  osoby  do  referatu  sprzeda y  mieszka .ż ł ż ń

Zreszt  zosta  od podstaw powo any referat, czyli to o co wnosi pan Kami ski ią ł ł ń

Nowak  zrealizowa em  ju  dawno.  Jak  pa stwo  wiecie  w  ubieg ym  rokuł ż ń ł

sprzedali my prawie 1500 mieszka .  Ten proces jest prowadzony i naprawdś ń ę

dla  mnie  kompletnie  jest  niezrozumia e  podgrzewanie  atmosfery  wokó  tejł ł

sprawy tak jakby to by  najwa niejszy problem w mie cie. Uwa am, e to nieł ż ś ż ż

jest najwa niejszy ani nawet 5 w kolejno ci problem w mie cie. Decyduj c siż ś ś ą ę

rok  temu  na  tak  wysok  bonifikat  kierowali my  si  przede  wszystkimą ę ś ę

przes ank  by  wyj  z  dotychczasowych  wspólnot  mieszkaniowych,  by  nieł ą ść

tworzy  nowych. ć

Gdyby wtedy ktokolwiek powiedzia ,  e jest  to b dna, zb dna polityka to jał ż łę ę

jako prezydent nigdy bym si  nie zgodzi  na tak wysok  bonifikat  – nigdy. Toę ł ą ę

jest szastanie publicznymi pieni dzmi. ę

Je li teraz jest  presja,  eby zlikwidowa  wszelkie  ograniczenia,  e nawet  jakś ż ć ż

jeden b dzie chcia  wykupi  to jemu si  sprzedaje to mnie si  wydaje, ze to nieę ł ć ę ę

jest do ko ca przemy lane rozwi zanie - mówi c najbardziej agodnie. ń ś ą ą ł
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Ko cz c apeluj  o cierpliwo . Do 30 czerwca b dzie s dowe rozstrzygniecie iń ą ę ść ę ą

na pewno  znajdziemy kompromis.  Ja  to  deklaruj .  To jest  na  pewno bardzoę

du o. ż

Ja  nie  mówi ,  e  b d  sta  i  jak  niepodleg o ci  broni  zasady  –  100%  maę ż ę ę ł ł ś ł

wykupi  ale te  nie zgodz  si  na zasad , e jak dowolna ilo  z o y wniosek toć ż ę ę ę ż ść ł ż

mo e wykupi . To uderzy w finanse publiczne i jest nierozs dne.  ż ć ą

radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG            ą

Wszystkie wnioski, które zosta y z o one do Gazety Wyborczej i RMG zosta ył ł ż ł

przekazane  do pana  p[rezydenta  Lewny do sprawdzenia,  do zweryfikowania.

Pewnie  zostaniemy  poinformowani  i  przeka emy  to  pa stwu.  Te  wszystkież ń

wnioski zosta y ju  przekazane. ł ż

Prosz  Pa stwa.ę ń

Nie  dyskutujemy.  Na  temat  mieszkaniówki  nie  ma  dyskusji.  jeste my  wś

komunikatach prezydenta. przykro mi. 

PUNKT 3

O WIADCZENIA KLUBÓW RADNYCHŚ

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZŻ

Panie Przewodnicz cy,ą
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Wysoka Rado.

W  imieniu  klubu  chcia abym  odnie  si  do  kilku  tematów,  my lł ść ę ś ę

najwa niejszych dla RMG, dla gda szczan. ż ń

Pierwsza sprawa to uwa am, ze to co mai o by  dzisiaj przedmiotem dyskusji,ż ł ć

sprawa polityki mieszkaniowej. Tutaj nie podzielam pogl dów prezydenta, eą ż

mo na lekcewa y  300  gda szczan,  którzy  protestuj ,  którzy  poprzez  gazetż ż ć ń ą ę

zg aszaj  ch  wykupu mieszka . ł ą ęć ń

Nasz  klub,  niezmiennie  podtrzymuje  stanowisko,  e  nale y  zweryfikoważ ż ć

wadliw  uchwa , która jawnie narusza prawa mieszka ców. ą łę ń

Panie Prezydencie.

Równie  nie podzielam pana pogl du mówi cego o tym, e kwestia bonifikatyż ą ą ż

by aby inna. Nie wiem czy pan jest dobrze zorientowany ale koszty mieszkał ń

komunalnych s  relatywnie wysokie. Prosz  popatrze  na koszty eksploatacji,ą ę ć

czy to w spó dzielni pana Lisickiego, czy w mojej spó dzielni s  zdecydowanieł ł ą

ni sze. To jest kuriozum, e osoby, które s  cz sto niezamo ne p ac  wysokież ż ą ę ż ł ą

stawki.  Mimo to  chc  na  swoje  barki  chc  wzi  wykup i  utrzymanie  bo wą ą ąć

momencie gdy sprzedamy mieszkania to tak e Ci ludzie na swoje barki wezmż ą

w pe ni odpowiedzialno  za remonty. Nieprawd  jest, e nas to nie dotyczy boł ść ą ż

miasto jest zobowi zane dba  o stan techniczny. ą ć

Ja tutaj zazdroszcz  Sopotowi bo Sopot rozwija si  je li chodzi o mieszkaniaę ę ś

komunalne poniewa  daje doskona e kredyty remontowe. Wida , e substancjaż ł ć ż

w Sopocie si  zmienia. Oczekiwa abym w a nie takiej polityki w Gda sku, eę ł ł ś ń ż

my  wspieramy  remonty.  To  co  w a nie  fantastycznie  wychodzi  nam  weł ś

wspólnotach. W d u szej perspektywie czasowej miastu b dzie si  to op aca o.ł ż ę ę ł ł

Nale y patrze  d ugofalowo. Nie tylko poprzez pryzmat w asnej  kadencji  ależ ć ł ł

patrze  w perspektywie jak to b dzie s u y o Gda skowi, a jak wiemy Gda skć ę ł ż ł ń ń

ma 100 – letni  histori . A wiec perspektywa jest znacznie d u sza.ą ę ł ż
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Prosz  Pa stwa.ę ń

Druga sprawa to jest druga uchwa a,  która mia a by  dzisiaj  nowelizowana -ł ł ć

sprawa stosunku najmu. To jest jeden równie  z g ównych tematów ostatnichż ł

dni dotycz cy tak samo tej uchwa y z marca 2003. Du a grupa mieszka cówą ł ż ń

Gda ska  nie  mo e  otrzyma  tytu u  najmu,  gro  im  wyroki  eksmisyjne,  ań ż ć ł żą

dotyczy to bliskich cz onków rodziny. ł

Nie dalej  jak  wczoraj  z o y am taki  do pana  wniosek,  panie  prezydencie,  boł ż ł

by y  to  dramatyczne  sytuacje  gdzie  ju  s  sprawy  s dowe.  Rodzinał ż ą ą

zamieszkiwa a przed sob  na cie lat. W przypadku odej cia g ównego najemcył ą ś ś ł

grozi im wyrok eksmisyjny. 

Tu  równie  nie  zgadzam  si  z  panem  Lisickim,  który  wczoraj  wyg osi  naż ę ł ł

konferencji taki pogl d, e przecie  nie mo emy przekazywa  mieszka  innymą ż ż ż ć ń

ale  tak  si  dzieje  w  spó dzielczo ci  mieszkaniowej.  Je eli  g ówny  najemcaę ł ś ż ł

umiera,  czy  odchodzi  to  osoby  zameldowane  w  tym  mieszkaniu,  je eli  sż ą

pe noletnie  maj  prawo  do  zamieszkiwana  dalej.  Tutaj  chyba  nie  do  ko cał ą ń

prawid owo  post pujemy  i  ten  punkt  równie  powinien  by  ponownieł ę ż ć

rozpatrzony i zweryfikowany. 

Czyli globalnie brakuje nam kompleksowej polityki mieszkaniowej i te próby

poprzez monitorowanie, poprzez nasze dy ury mówi  nam gdzie s  b dy, coż ą ą łę

nale y  poprawi .  A  wiec  oczekujemy  i  tu  jako  grupa  wnioskodawcówż ć

podejmiemy  kolejn  prób  jednak  modyfikacji  tej  uchwa y  w  kierunkuą ę ł

oczekiwa  mieszka ców. ń ń

To jest pierwsza sprawa, o której chcia am powiedzie . Druga sprawa, uwa amł ć ż

szalenie wa na, zada am to pytanie prezydentowi. Otó  nieprawd  jest, ze nież ł ż ą

interesuje nas lokalny rynek pracy. Z racji faktu, z podlega nam lokalny rynek

pracy  mamy  równie  obowi zek  troszczy  si  o  to  czy  gda szczanie  majż ą ć ę ń ą

prac , czy trac  prac  tak jak to sta o si  w przypadku FAZER – a.   ę ą ę ł ę
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Prosz  Pa stwa. ę ń

Oto  kolejny  zak ad  znika  z  panoramy  Gda ska.  Znikn  Hevelisz,  a  wi cł ń ął ę

lokalny wyrób, by  Ba tyk – wykupi a go firma FAZER. Teraz kolejny produktł ł ł

zniknie z naszego lokalnego rynku. Za chwil  zniknie nam stocznia.ę

Prosz  Pa stwa.ę ń

Nie bardzo  rozumiem,  e  to  nas  nie  dotyczy.  Czyli  przechodz  do  kolejnejż ę

sprawy – sprawy Stoczni. 

W 2002 roku wys ali my apel  do premiera  w sprawie  gwarancji  dla bankówł ś

finansuj cych budow  statków w Stoczni. ą ę

Prosz  Pa stwa.ę ń

Wiemy, e w obu stoczniach tocz  si  dziwne pertraktacje. Dotyczy to gruntów,ż ą ę

toczy  si  proces.  Nasz  klub  b dzie  popiera  powstanie  komisji  ledczej  ds.ę ę ł ś

zbadania prywatyzacji Stoczni bo to równie  rzutuje na kondycj  tej firmy, czyż ę

ta firma w ogóle utrzyma si  na rynku. Wiemy, e sprawa sprzeda y gruntówę ż ż

jest przedmiotem sprawy s dowej.ą

Panie Prezydencie.  

Mam pytanie. Poniewa  by y w tej sprawie sk adane interpelacje. Jaka kwotaż ł ł

by a  zad u eniem  Synergii  z  tytu u  podatku  gruntowego?  O  tym  nieł ł ż ł

dowiedzieli my si  jako rada, a przecie  my ci gamy do sadów ludzi, którzy nieś ę ż ą

p ac  nam podatków, narzucamy odsetki karne. ł ą

W zwi zku z tym rada powinna by  na bie co informowana o takich sprawach.ą ć żą

St d oczekujemy stosownych wyja nie . ą ś ń

Ostatnia  sprawa,  o  której  chcia am  powiedzie  to  b dzie  przedmiotemł ć ę

dzisiejszej  sesji.  Dotyczy  zganiany  regulaminu  nadawania  honorowego

obywatela miasta Gda ska.ń

Szanowna Rado.
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My l , e jest to wa na uchwa a poniewa  jeste my w szczególnym mie cie, wś ę ż ż ł ż ś ś

mie cie Gda sku i my mamy pe n  odpowiedzialno  za to komu wr czamy toś ń ł ą ść ę

szczególne  odznaczeni  i  historia  pokazuje,  ze  nale y  z  du  rozwag  takż żą ą ą

decyzj  podejmowa . W zwi zku z tym osoby, które w tamtym systemie pe ni yę ć ą ł ł

znacz ce funkcje nie powinny by  honorowymi obywatelami takiego miasta jaką ć

Gda sk.   ń

   

PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda ska Ł ń

Prosz  Pa stwa.ę ń

To  jest  informacja  publiczna.  By a  drukowana  we  wszystkich  lokalnychł

gazetach.  Synergia  ma  zad u enie  wobec  miasta  w  wysoko ci  ok.  12  mlnł ż ś

z otych. Z tego tytu u miasto przejmuje niektóre grunty na terenie Synergii, wł ł

zamian za to zad u enie.ł ż

Jedna uwaga.

Szanowna Pani Radna,

Szanowni Pa stw.ń

Wolny rynek mi dzy innymi na tym polega, e firmy powstaj  i niektóre padaję ż ą ą

i  powstaj  na nowo.  Mówienie,  tworzenie  takiego oto  schematu my lowego.ą ś

FAZER pad , pad  Heveliusz, padnie Stocznia to jest rysowanie katastroficznejł ł

wizji.  Za  chwil  wszyscy  padn  w cznie  z  RMG,  mo na  by  taki  wniosekę ą łą ż

wyprowadzi . Wi c chc  pani radnej powiedzie , e w zesz ym roku na terenieć ę ę ć ż ł

miasta  Gda ska  powsta o  kilka  tysi cy  podmiotów  gospodarczych.  I  to  jestń ł ę

normalne, e jednej padaj , a inne powstaj . Na tym polega wolny rynek i tymż ą ą

si  ró ni od realnego socjalizmu, w którym pani si  i ja wychowali my.   ę ż ę ś

Radny –ALEKSANDER UBRYS – Wiceprzewodnicz cy RMG  Ż ą

Wysoka Rado,
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Panie Przewodnicz cy,ą

Panie Prezydencie.

Zaczn  mo e moje wyst pienie od uroczysto ci, które wczoraj obchodzili my wę ż ą ś ś

Gda sku.  Obchodzili my  60  –  t  rocznic  wyzwolenia  Gda ska  i  muszń ś ą ę ń ę

powiedzie ,  e  te  uroczysto ci  wzbudzi y  takie  uczucia  patriotyczne.  Mo nać ż ś ł ż

a owa  tylko, e niewielu radnych w tych uroczysto ciach uczestniczy o i iloż ł ć ż ś ł ść

m odzie y przy pomnikach wiadczy o  tym, e ten patriotyczny duch jest  wł ż ś ż

naszym spo ecze stwie kultywowany. ł ń

Chcia bym te   podzieli  si , chocia  nie by em uczestnikiem, ale s ysza em oł ż ć ę ż ł ł ł

debacie w Dworze Artusa. Pad y tam s owa, które klubowi s  bliskie i my l , zeł ł ą ś ę

powinny  by  bliskie  wszystkim  gda szczanom,  e  wykorzystywanie  doć ń ż

dora nych celów politycznych ludzi, którzy gin li na polskiej ziemi i przelewaliź ę

krew  jest  rzecz  niedopuszczaln .  Cieszymy  si ,  e  tam  z  wa nych  ust  ią ą ę ż ż

odwa nych osób takie s owa zabrzmia y. ż ł ł

Sprawa  druga  to  jest  mieszkalnictwo.  kole anka  Grabarek  wiele  spraw  tuż

poruszy a.ł

Panie Prezydencie.

Na pewno jako klub nie ulegamy presji medialnej, poniewa  nasze propozycjeż

by y  zg oszone  o  wiele  wcze niej  i  zachowujemy  tu  pow ci gliwo .  Nieł ł ś ś ą ść

u ywamy  naszych  uchwa  do  medialnej  wrzawy,  do  retoryki,  do  szumuż ł

medialnego.  Chcemy po prostu  znale  pewien kompromis i  pana s owa nasźć ł

ciesz ,  bo  aczkolwiek  jeste my  zwolennikami  sprzeda y  dla  wszystkichą ś ż

mieszka ców to je eli znajdziemy pewien kompromis na poziomie ilu  procentń ż ś

osób zainteresowanych sprzeda , co umo liwi t  sprzeda  to równie  jest tożą ż ą ż ż

podstawa do dyskusji. 

Mamy  natomiast  inny  pogl d  na  temat  oczekiwania  na  werdykt  s du.ą ą

Uwa amy, ze t  spraw  nale a oby za atwi  szybciej. Jest takie przys owie: ktoż ą ę ż ł ł ć ł
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szybko daje, dwa razy daje. Mieszka cy oczekuj  na szybkie decyzje. Sprawań ą

s du,  oczywi cie  ja  rozumiem  bo  pan  ma  tu  pe n  odpowiedzialno ,  paną ś ł ą ść

przedk ada   program mieszkalnictwa i pan chce si  z niego rozliczy . Tak eł ł ę ć ż

tutaj mamy zrozumienie ale nasz pogl d na t  spraw  jest inny co nie oznacza,ą ą ę

e nie mo emy jakiego  wspólnego konsensusu osi gn  w tej sprawie. ż ż ś ą ąć

Zwracam te  tutaj uwag  na te koszty wspólnot. nie bójmy si  tak bardzo tychż ę ę

wspólnot.  popatrzmy  gdzie  koszty  wspólnot  powstaj ,  dlaczego  s  takieą ą

wysokie? Tutaj powinni my na ten temat podyskutowa . ś ć

Sprawa trzecia, któr  chcia bym dzisiaj poruszy . Sprawa, która w jaki  sposóbą ł ć ś

dotyczy i mnie. Dzisiaj z porz dku obrad zdj to uchwa , któr  wnosi a LPRą ę łę ą ł

odno nie  radnego  Lisickiego.  KSi P  wyrazi a  swój  pogl d  na  temat  tejś Ł ł ą

uchwa y.  Dobrze,  ze  dzisiaj  zdj to  to  z  porz dku  bo  ta  uchwa a  jestł ę ą ł

bezprzedmiotowa. To jest robienie pewnej hucpy politycznej, pewnej wrzawy

politycznej, awantury po to, eby zaistnie . To nie s  dobre praktyki w naszejż ć ą

radzie i wzywam o chwil  refleksji.   ę

Wzywam o chwil  refleksji nie dlatego, ze teraz chce powiedzie  par  sów oę ć ę

sobie bo kolejna uchwa a w a nie z tego gatunku uchwa  dotyczy tak e mnie.ł ł ś ł ż

Wi kszego  absurdu,  groteski  nie  widzia em.  eby  ocenia  radnego  ię ł Ż ć

wnioskowa  o odwo anie go z wa nej funkcji, w zwi zku z tym, e jak mówić ł ż ą ż

radny  Kami ski  w  jednej  gazet;  „radny  ubrys  b d c  w  firmie  ENERGIAń Ż ę ą

niew a ciwie wp ywa na zarz dzanie t  firm ”. Po pierwsze dziwie si  kolegoł ś ł ą ą ą ę

Kami ski,  e  firm ,  o  któr  walczyli my wszyscy  w  Gda sku  aby  koncernń ż ę ą ś ń

zosta  tutaj bo mia  by  w Warszawie, ten ewidentny sukces, który tutaj lokalnił ł ć

dzia acze, radni podj li, e to si  uda o, to pan to dyskredytuje. Pan to nazywał ę ż ę ł

z ym zarz dzaniem. ł ą

Z ym zarz dzaniem nazywa pan fakt, teraz musz  par  s ów powiedzie  na tenł ą ę ę ł ć

temat, e firma, która w 2002 roku mia a 28 mnl strat w 2003, tak paradoksalnież ł
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kolego Kami ski si  sk ada, e w 2003 zosta em cz onkiem rady nadzorczej wń ę ł ż ł ł

ENERGI  ale  to  oczywi cie  taki  zbieg  okoliczno ci.  A  jednak  jaki  takiś ś ś

charakterystyczny. Firma uzyska a 5,5 mln zysku, a teraz ma zysku 12,5 mln.ł

Tylko jako ENERGA, a nie jako koncern. 

A dlaczego koncern powsta  w Gda sku? Dlatego, e gda ska ENERGA z 8 wł ń ż ń

kraju  by a  najlepsza,  najlepiej  zarz dzana,  mai a  najlepsze  wyniki.  Mi dzył ą ł ę

innymi dlatego koncern powsta  tutaj.  I pan mie mówi  wobec  gda szczan,ł ś ć ń

mieszka ców Pomorza, e to jest le zarz dzana firma. W momencie te  kiedyń ż ź ą ż

firma startuje  na  gie d ,  kiedy si  ocenia  jej  warto .  Pan t  warto  obni ał ę ę ść ą ść ż

swoimi  nieodpowiedzialnymi  wyst pieniami,  bo  pan  gra  tylko  politycznie.ą

Panu  nie  zle y  na  sercu  dobro  Gda ska  i  jego  mieszka ców.  Ten  koncernż ń ń

powstaje  i  dzi ki  temu  140  ludzi  b dzie  mia o  dodatkowo  w  Gda skuę ę ł ń

zatrudnienie.  Najwy szej  klasy  specjalistów.  Nie  b d  tego  w tku  rozwija .ż ę ę ą ł

Powiem tylko jedno. 

Je eli kto  na podstawie fa szywych informacji medialnych, a takich jest bardzoż ś ł

wiele. Cz sto czyta  tu sprostowania pana Nowaka, kolegi Sowi skiego, e ktoę ł ń ż ś

podaje  nieprawd .  Otó  tym razem nieprawdziwa  informacja,  e  oto  ubrysę ż ż Ż

zosta  cz onkiem  zarz du  koncernu  zosta a  wykorzystana,  ta  nieprawdziwał ł ą ł

informacja zosta a wykorzystana aby podj  nieodpowiedzialn  akcj . ł ąć ą ę

Bardzo mnie  to  boi,  bo jest  takie  jedno s owo na  tego typu dzia anie.  Takieł ł

s owo to moim zdaniem – prowokacja. Ja si  nie boj  tego s owa tu u y . Bolił ę ę ł ż ć

mnie tylko, e ludzie, którzy maja na ustach wiele hase  na temat uczciwo ci iż ł ś

prawdy, w taki sposób rozgrywaj  t  spraw . ą ą ę

Na zako czenie chc  powiedzie  jedno. Kto sieje wiatr ten zbiera burz . Bardzoń ę ć ę

prosz  kolegów wnioskodawców, chocia  nigdy tego nie czyni em, eby jednakę ż ł ż

si  przygotowali ze swojego zawodowego yciorysu i do funkcji jakie pe nili ię ż ł
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pe ni , do pyta  które mog  im publicznie zada . By  mo e za miesi c kiedył ą ń ę ć ć ż ą

b dziemy g osowali spraw  mojego odwo ania. ę ł ę ł

Ko cz c chcia bym zaapelowa  do wszystkich radnych o rozwag , m dro  oń ą ł ć ę ą ść

nie  kompromitowanie  rady,  o  nie  nadu ywanie  dobrego  imienia  radnegoż

Gda ska.   ń

radny – WIES AW KAMI SKI Ł Ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Panie i Panowie Radni. 

Jak s ucham wypowiedzi pana ubrysa to przypomina mi si  takie has o: R kał Ż ę ł ę

podniesiona na SLD uschnie, czy co  takiego. Ja dzisiaj nie b d  polemizowa  zś ę ę ł

tymi tezami. Chc  tylko przypomnie , e ENERGA jest monopolist . ę ć ż ą

W  zwi zku  z  powy szym  chwalenie  si  o  jej  dochodach  i  zyskach  bezą ż ę

konkurencji  jest  w tpliwe  ale  chc  przeczyta  cz ciowo  komentarz,  któryą ę ć ęś

napisa  pan  Piotr  Dominiak  w  Rejsach:  „By y  rady  robotnicze,  teraz  sł ł ą

nadzorcze  ani  w jednych ani  w drugich niewa ne s  kompetencje.  Liczy siż ą ę

przynale no  do partii, uk adu, klubu i nie ma mocnych. Mo e media s  ju  wż ść ł ż ą ż

Polsce IV w adz . Czasami s  jednak równie  bezradne jak trzy inne. Zmusi ył ą ą ż ł

ENERGE do pozbycia ze swoich w adz jednego partyjnego bubka ale niemalł

natychmiast  pojawi  si  nowy równie sprawny. Nie jedn  firm  ju  roz o y .ł ę ą ę ż ł ż ł

S usznie  zatem  postawiono  przed  nim  nowe  zadanie.  Nomenklatura  jest  jakł

wa ka wsta ska, wros a w polsk  rzeczywisto  tak g boko, e wyrwa  si  jejń ń ł ą ść łę ż ć ę

ju  nie da. Skarb pa stwa sta  si  de facto skarbem, z którego kolejne ekipyż ń ł ę

partyjne  czerpi  pe nymi  gar ciami.  Przej ciowo  to  przez  t  cholerną ł ś ś ą ą

demokracj  ale tym bardziej apczywie.   ę ł

radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą
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Krótko kilak spraw. Jedn  mam do pana prezydenta. Ostatnio jest dosy  g o naą ć ł ś

sprawa lotów pasa erskich, taniej linii lotniczej na trasie Katowice – Gda sk –ż ń

Sztokholm. Ja my l , e tutaj prezydent móg by, a nawet powinien zwróci  siś ę ż ł ć ę

do  Komendanta  G ównego  z  zapytaniem,  z  wyja nieniem  sk d  s  takieł ś ą ą

problemy.  Czy rzeczywi cie nie  mo na znale  rozwi zania  prawnego,  któreś ż źć ą

umo liwi oby funkcjonowanie tej linii. ż ł

Ja z podobnym pismem, jako szef PiS wyst pi em do komendanta ale my l , eą ł ś ę ż

powinni my to zrobi  jako rodowisko gda ska jak najszerzej poniewa  rozwójś ć ś ń ż

tego portu lotniczego le y w dobrze poj tym interesie naszego miasta. ż ę

Je li chodzi tutaj o poruszane sprawy to króciutko do pana przewodnicz cegoś ą

ubrysa.  No  taka  jest  cena  funkcjonowania  w  polityce.  Ja  te  b d cŻ ż ę ą

przewodnicz cym PiS  bardzo  ostro nie  bym si  zastanawia  nad wszystkimią ż ę ł

zawodowymi propozycjami. Wiem, e po prostu niektóre propozycje gdybymż

przyj  by by  le  odczytane  przez  spo ecze stwo  i  niestety  taka  jest  cenaął ł ź ł ń

uprawiania polityki. 

Trudno  jest  zaprzeczy  w tym  przypadku,  e  jest  pewna  forma  kapitalizmuć ż

politycznego  je li  szef  partii  w danym mie cie otrzymuje  jakie  stosunkowoś ś ś

lukratywne  stanowiska.  To  moim  zdaniem  trzeba  traktowa  jako  normalnć ą

rzeczywisto  w demokracji, a nie obra a  si  na to. ść ż ć ę

Je li chodzi o przys owia tutaj, przy tych sprawach mieszka .  To mo emy siś ł ń ż ę

obrzuca  tutaj przys owiami. Mi przysz o do g owy takie: Kto szybko rozdajeć ł ł ł

ten cz sto bankrutem zostaje. Wi c moim zdaniem podchod my merytorycznieę ę ź

do sprawy. 

Ja  tylko  chcia em  jeszcze  zwróci  uwag  na  uchwa  1252.  Otó  powracał ć ę łę ż

sprawa Beniowskiego.  Mówi  z góry, e nasz klub postawi pytanie prawne: ileę ż

razy plan  zagospodarowania  przestrzennego  mo e by  odrzucany  przez  radż ć ę

miasta  i  tutaj  wraca ?   Nawet  jak  patrz  na  uzasadnienie,  bo  druk  jestć ę
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oczywi cie nowy to pomini to ten fakt. Pisze tam, e by  wyk adany, e ktoś ę ż ł ł ż ś

opiniowa  itd. Natomiast to, e by  po procedowaniu i RMG go ju  odrzuci a toł ż ł ż ł

nie ma w uzasadnieniu. Czyli stwierdzam, e uzasadnienie nie spe nia pewnychż ł

wymogów  staranno ci  i  rzetelno ci.  Nast pne  uchwa y,  które  s  bardzoś ś ę ł ą

kontrowersyjne  z  punktu  widzenia  mojego  klubu  s  zwi zane  z  internatami.ą ą

Tutaj krótko stanowisko klubu przedstawi kolega Tomasz Sowi ski.     ń

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Panie Prezydencie,

Wysoka Rado. 

Jak  pa stwo  wiedz  albo  dowiedz  si  na  ko cu  sesji  wszystkie  opinień ą ą ę ń

dotycz ce likwidacji internatów KE wyda a negatywnie. I tu nie chodzi o to, eą ł ż

komisja jest przeciwna restrukturyzacji. Problem jest zupe nie inny. Chyba ktoł ś

dostrzeg  jednak nasze zastrze enia daj c dzisiaj pa stwu propozycje WEiS wł ż ą ń

zakresie restrukturyzacji internatów. Dodam propozycj , o które domagali myę ś

si  i  ubiegali my  3  miesi ce  temu.  Ja  naprawd  mam  szacunek  do  panaę ś ą ę

prezydenta ale obawiam si , e jest pan wprowadzany w b d na zasadzie, eę ż łą ż

KE co  wymy la i wydziwia ale to nie jest wydziwianie. Otó  postawiono nasś ś ż

w nast puj cej  sytuacji.  Ustnie  i  pisemnie  ale  czysto  werbalnie  stwierdzonoę ą

tylko  i  wy cznie,  e  ma si  zamiar  utworzy  burs  gda sk  i  e  b dzie  tołą ż ę ć ę ń ą ż ę

ta sze i lepsze. ń

Nie przedstawiono projektu uchwa y tworz cej burs , nie przedstawiono statutuł ą ę

– o co prosili my. Nie przedstawiono w zasadzie adnej symulacji finansowej.ś ż

No skoro nie wiadomo jak to wygl da.  Bo przecie  to co dzi  dostali my toą ż ś ś

znowu to jest czysto werbalny opis tego jak ewentualnie by my to widzieli. ś
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Nie  ma  dzisiaj  adnego  proceduralnego  powodu  dla  którego  musieliby myż ś

uchwala  te  uchwa y  dotycz ce  internatów.  Dlatego  prosili my,  po  co  sić ł ą ś ę

k óci ,  po  co  o  tym  rozmawia .  Trzeba  po  prostu  przygotowa  te  projektuł ć ć ć

uchwa , trzeba pokaza . Prosili my o inne symulacje finansowe.ł ć ś

Panie Prezydencie,

Wysoka Rado.

Mamy sytuacje nast puj c . Z jednego internatu sam ju  urz d si  wycofa  –ę ą ą ż ą ę ł

czyli tego  na Oruni. Drugi internat, prosz  zwróci  uwag  jak inteligentnie taę ć ę

informacja jest zrobiona. Mówi si  o 6 – ciu ale pisze si  o przeznaczeniu tylkoę ę

5 –  ciu.  O tym szóstym  na  Powsta ców  Warszawskich  nie  mówi  si  w tejń ę

uchwale  ani  s owa.  W domy le  ten  ma  by  zlikwidowany  i  przekazany  doł ś ć

MOPS – u.  To nie  znaczy,  e  jeste my temu  przeciwni  ale  dlaczego  w tenż ś

sposób  ca y  czas  si  nas  traktuje,  e  zbywa  si  nas,  e  pomija  si  pewneł ę ż ę ż ę

informacje.

Teraz s  kolejne propozycje. Propozycje takie, eby w a nie internat przy ZS  ią ż ł ś Ł

ZSC  zlikwidowa  i  o  powierzchni  tych  internatów  powi kszy  bazć ę ę ć ę

dydaktyczn  tych  szkó .  S  to  szko y  jedne  z  nielicznych  szkó  z  ogromną ł ą ł ł ą

tradycj .  S  to  szko y,  w  oparciu  o  które  i  w  „Gda szczaninie  2020”  i  wą ą ł ń

bie cej  polityce  o wiatowej  prowadzimy  tak  jakby  centra  kszta cenia  wżą ś ł

danych specjalno ciach, do których sk adanych jest wielokrotnie wi cej podaś ł ę ń

ni  miejsc. Je eli mamy prowadzi  jakakolwiek logiczn  polityk  o wiatowa toż ż ć ą ę ś

w a nie  tam gdzie  ludzie  chc  najch tniej  i  powinni my stworzy  im takł ś ą ę ść ś ć ą

mo liwo . ż ść

Obie szko y zaakceptowa yby z wielk  rado ci , ma o tego ZS  wyst pi  wr czł ł ą ś ą ł Ł ą ł ę

o to aby ten e  w a nie internat przekaza ,  zlikwidowa  i zrobi  w oparciu  oż ł ś ć ć ć

powierzchni  internatu  baz  warsztatow  elektroniczn  dla  ZS .  Co  wi ceję ę ą ą Ł ę

du a firma z Gda ska zobowi za a si  j  urz dzi , sfinansowa  i wyposa y .ż ń ą ł ę ą ą ć ć ż ć
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No wi c, a  si  prosi, zreszt  ca y ten internat to jest jedno pi tro w zasadzie naę ż ę ą ł ę

poddaszu budynku, który i tak jest budynkiem dydaktycznym. A  si  prosi abyż ę

w  to  i .  Kto  chce  nam  wyposa y  w  nowoczesny  sprz t  potrzebny  dość ś ż ć ę

warsztatów, drogi sprz t nasz  w asn  szko .ę ą ł ą łę

Je eli tak by by o i by my si  zdecydowali na to co wydzia  ani pan prezydentż ł ś ę ł

Nocny jakby nie twierdzi , e to s  z e pomys y – wr cz przeciwnie ale tutaj wł ż ą ł ł ę

tym zestawieniu nie ma ich zauwa onych, ze mog yby takie by .ż ł ć

To oznacza  tak,  e  sam urz d  rezygnuje  z  internatu  na  Oruni,  e  z  czasemż ą ż

zgodnie  z  pro b  rodowisk  tych  szkó  zrezygnowaliby my,  czyliś ą ś ł ś

zlikwidowaliby my, a wi c  miasto  osi gn oby  za o one  cele  i  oszcz dno ciś ę ą ęł ł ż ę ś

internaty dodajmy jeszcze do tego najgorsze chyba jako ciowo i wymagaj ceś ą

najwi kszych  nak adów  powi kszaj c  baz  edukacyjn  naszych  najlepszychę ł ę ą ę ą

szkó  w Gda sku.  A  wi c  zosta yby  dwa  internaty,  bo  jeden  i  tak  chcemył ń ę ł

zlikwidowa  dla których mamy powo ywa  burs . No to pytanie jaki jest sensć ł ć ę

w takim razie? 

Panie Prezydencie. 

Wydaje  si  naszemu  klubowi,  e  powinni my  po  prostu  rzeczywi cie  się ż ś ś ę

zastanowi . Nie by o czasu to wszystko rzeczywi cie by o tak szybko robione.ć ł ś ł

To  nie  my.  My  prosili my  o  te  dane  3  miesi ce  temu.  Dzisiaj  na  sesji  jeś ą

otrzymujemy, one nadal s  bez symulacji finansowej, one nadal s  jakby bezą ą

przekonywuj cego projektu uchwa y powo uj cej burs  i jej statutu i jej zasadą ł ł ą ę

organizacji.  Ogólne  zasady organizacyjne  s  tutaj  dodane,  które  niewiele  sią ę

ró ni  od obsady. Nie ma tam adnej oszcz dno ci, usprawnienia specjalnego.ż ą ż ę ś

Te pozosta e internaty mo na przekszta ci  w zak ady bud etowe i my nawetł ż ł ć ł ż

jeste my  za  tym.  Tylko  w  tej  chwili  mamy  podejmowa  decyzjś ć ę

odpowiedzialn , w stanie wiedzy, a raczej niewiedzy, która nie umo liwia tego. ą ż
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Dlatego klub PiS jest za tym aby zdj  te uchwa y z dzisiejszej sesji. My nieąć ł

jeste my  przeciwko  restrukturyzacji  internatów  tylko  chcemy  to  robiś ć

kompleksowo. 

Jeszcze  raz  powtarzam.  Z  punktu  widzenia  proceduralnego  nie  ma  adnegoż

powodu dla którego dzisiaj musieliby my podj  te uchwa y. Natomiast np. naś ąć ł

nast pnej sesji  mo emy je przyj  z pe n  symulacj  finansow , któr  pewnieę ż ąć ł ą ą ą ą

pan prezydent  tak e jako dba y o pieni dze  publiczne  i  nasze  w asne  b dzież ł ą ł ę

da , pe n  informacj  dotycz c  organizacji i mo e z niej b dzie wynika o, eżą ł ł ą ą ą ą ż ę ł ż

tak naprawd  nie ma sensu tworzy  bursy, a mo e absolutnie, e tak. My si  nieę ć ż ż ę

zastrzegamy,  nie  twierdzimy,  e  to  jest  z y  pomys .  Rzucenie  has a  typu;ż ł ł ł

robimy burs  i nic wi cej za tym nie  idzie, a wcze nej jeszcze zlikwidujemyę ę ś

internaty i za miesi c poka  si  uchwa y, w których by  mo e uka e si  statutuą żą ę ł ć ż ż ę

tej  bursy  albo  oka e  si ,  e  jest  ona  niepotrzebna,  wydaje  si  z  lekkaż ę ż ę

nierozs dne. ą

Dlatego jeszcze raz apelowa bym w imieniu klubu PiS o to, aby dzisiaj  tychł

uchwa , tych uchwa  nie podejmowa . Nie ma naprawd  proceduralnej potrzebył ł ć ę

aby to robi . Szanujmy si  nawzajem. ć ę

Je eli b dziemy mieli pe n  dokumentacj , o któr  od 2 miesi cy prosimy to naż ę ł ą ę ą ę

pewno b dzie mo na powa nie i po my li prezydenta na ten temat rozmawia .ę ż ż ś ć

radny – ALEKSANDER UBRYS – Wiceprzewodnicz cy RMG  Ż ą

Przepraszam,  e  jeszcze  raz  o  tym  mówi  ale  s owa  kolegi  Nikla  o  tejż ę ł

odpowiedzialno ci zmuszaj  mnie jeszcze do minutowego wyst pienia. ś ą ą

Zwracam si  do rady, bo do tych którzy opisuj  pewne zdarzenia nie zwracamę ą

si  bo i tak swój przedstawi  obraz - do ludzi rozs dnych na tej sali. S uchajcieę ą ą ł

koledzy. Tak, jestem cz onkiem rady nadzorczej w ENRGA. Je eli, wracam doł ż

tej  sprawy,  tej  odpowiedzialno ci,  o  której  mówi  Nikiel.  Je li  powstajeś ł ś
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sytuacja,  e  pozostaje  tylko  jeden  cz onek  zarz du  na  1,5  miesi ca  groziż ł ą ą

zarz dowi  wielkiego  koncernu,  e  nie  b dzie  w stanie  podejmowa  adnychą ż ę ć ż

decyzji – to co si  dzieje? To ja wyra am na to zgod . Ja nic nie wp ywa em, naę ż ę ł ł

nic.

Kole anki  i Koledzy.ż

eby cie mieli t  wiadomo . A g osowanie w tej sprawie odbywa o si  bezŻ ś ą ś ść ł ł ę

mojego udzia u, bez mojego udzia u. A wiecie kto g osowa ? Nie adne SLD.ł ł ł ł ż

Dwóch  cz onków  za ogi,  z  czego  jeden  przewodnicz cy  Solidarno ci,ł ł ą ś

przedstawiciel  ministerstwa   i  rzeczywi cie  jeden  cz onek  SLD  –  kolegaś ł

Wojciechowski. 

Czyli gdyby patrze  na to bardzo obiektywnie, mówi  tak ju  dok adnie jak toć ę ż ł

by o,  odrzu cie  ró ne gadanie  o zmowie SLD i spisku.  By a odpowiedzialnał ć ż ł

decyzja, eby przez 1,5 miesi ca koncern funkcjonowa . A 2 czy 3 maja ubrysż ą ł Ż

nie jest ju  cz onkiem zarz du. Czy to dociera, czy nie dociera? Niektórzy tegoż ł ą

pewnie nie przyjmuj  do wiadomo ci.           ą ś

radny – MACIEJ LISICKI 

Prosz  Pa stwa.ę ń

Nie ma na  sali  pani  radnej  Grabarek.  Ubolewam nad  tym ale  powiem,  e  zż

du ym uznaniem przyj em decyzj  klubu o usuni ciu z dzisiejszego porz dkuż ął ę ę ą

obrad  druku  1259.  Da  to  szans  pani  radnej  Grabarek  i  panu  radnemuę

Sielatyckiemu na jeszcze jeden miesi c edukacji prawniczej. Mo e to wp ynieą ż ł

na ich stanowisko w tej sprawie. 

Równie  da szanse, bo tak jak nie ma stanowiska wojewody, które zreszt  nież ą

jest  wymagane,  bo zazwyczaj  wojewoda opiniuje uchwa y po ich podj ciu,  ał ę

nie  przed.  No ale  mo e dla  klubu  LPR trzeba  robi  specjalne  wyj tki  w tejż ć ą

50



sprawie.  Pan  przewodnicz cy  na  pewno  wyst pi  do  wojewody  aby  takieą ą

stosowne stanowisko zaj . ął

Mo e ja mam s aby wzrok, a tu s  male kie literki ale wydaje mi si , e klubż ł ą ń ę ż

LPR wyst pi  do wojewody wi c wojewoda chyba stanowisko zaj  takie, e naą ł ę ął ż

to pismo nie odpowiedzia   poniewa  uchwa y opiniuje si  po ich podj ciu, ał ż ł ę ę

nie przed.     

Równie  ten  miesi c  jest  cenny  dla  rady  dlatego,  e  jest  szansa,  e  mo eż ą ż ż ż

wreszcie  klub  LPR dostarczy  przewodnicz cemu te  swoje  s ynne  ekspertyzyą ł

prawne  bo  te  by  si  przyda y  do  merytorycznej  dyskusji.  Rozumiem,  eż ę ł ż

miesi c  by  za  ma o  aby  te  ekspertyzy  przedstawi .  Wi c  rzeczywi cie  jestą ł ł ć ę ś

okazja, e mo e wojewoda zajmie stanowisko, a klub LPR w miedzy czasie też ż

ekspertyzy przygotuje i dostarczy wszystkim zainteresowanym.

Bardzo si  ciesz  i z du ym uznaniem witam t  decyzj .      ę ę ż ą ę

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZŻ

Tylko ad vocem. 

Panie Przewodnicz cy Lisicki.ą

No nie do ko ca tutaj ma pan racj  poniewa  wojewoda ma obowi zek w trybień ę ż ą

30 dni wezwa  rad  do uchylenia mandatu. Wi c nie jest tak, e post fatum aleć ę ę ż

przed równie  ma wojewoda wezwa  rad  do podj cia stosownej uchwa y.  ż ć ę ę ł

radny – MACIEJ LISICKI 
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Podtrzymam swoje stanowisko,  te 30 dni b dzie dla pani radnej bezcenne boż ę

mo e wtedy zd y przeczyta  uchwa  o samorz dzie gminnym.ż ąż ć łę ą

PUNKT 4

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH I

ODPOWIEDZI PREZYDENTA MIASTA

Interpelacje radnych wraz z odpowiedziami stanowi  za cznik nrą łą

6do niniejszego protoko u.ł

Zapytania radnych wraz z odpowiedziami stanowi  za cznik nr 7doą łą

niniejszego protoko uł .
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PUNKT 5

UCHWA Y W SPRAWIE Ł

1.  ZMIANY UCHWA Y W SPRAWIE UCHWALENIAŁ

BUD ETU MIASTA GDA SKA NA ROK 2005. Ż Ń

(DRUK NR 1268 + AUTOPOPRAWKA)

W ODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gda ska Ł ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Przedstawiam  projekt  uchwa y  o  zmianie  uchwa y  bud etowej.  Generalnieł ł ż

uchwa a  zosta a  wywo ana  ci ciami  jakie  nasz  rz d  wykona  w  zakresieł ł ł ę ą ł

edukacji.  Przypomn ,  e  do  uchwalonej  pierwotnie  przez  bud et  miastaę ż ż

Gda ska i subwencji edukacyjnej w miesi cu lutym zostali my poinformowaniń ą ś

o  zabraniu  nam  4  mln  na  edukacj .  Jednocze nie  w  lutym  dostali myę ś ś

informacj  o  zwi kszeniu  nam pieni dzy na edukacj ,  na subwencj  o  1ę ę ę ę ę  659

ty . Czyli  ruch  by  jakby  dwustronny.  Wynik  po  tych  dwóch  operacjach  naś ł

edukacji jest ujemny o 3 800 ty . I t  kwot  proponujemy radzie uzupe ni . Nieś ą ę ł ć

mamy innego wyj cia.ś
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Przypomn ,  e  te  obci cia  w subwencji  to  by o  nag a niane  w mediach.  Teę ż ę ł ł ś

rodki finansowe, które uzyskano z tytu u pozbawienia du ych miast tej cz ciś ł ż ęś

subwencji zosta y skierowane na obszary wiejskie. ł

Dochodzi do takich dziwnych sytuacji dzisiaj, e na przyk ad gminy okoliczneż ł

maj  na  ucznia  wi cej  rodków  ni  gminy  wielkomiejskie  gdzie  kosztą ę ś ż

utrzymanie  obiektów edukacyjnych  jest  znacznie  wy szy.  W zwi zku z tymż ą

musimy dokona  takiej korekty. ć

Ponadto  proponujemy  wprowadzenie  dodatkowych  dochodów  w  podatku

dochodowym od osób  fizycznych  na  1,5  mln,  od osób  prawnych  na  1  mln.

proponujemy likwidacj  rodków specjalnych. Wynika to z faktu i te dochodyę ś

wprowadzamy do bud etu. Te uchwa y b d  procedowane pó niej. Polega to naż ł ę ą ź

tym,  e  zgodnie  z  now  ustaw  o  finansach  do  30  marca  bie cego  rokuż ą ą żą

pierwsza cz  rodków specjalnych, a finaln  dat  jest data 20 czerwca muszęść ś ą ą ą

zosta  zlikwidowane wszystkie rodki specjalne. ć ś

Dochody  z  tych  rodków zostaj  wprowadzone  do  jednostek   bud etowych,ś ą ż

które w tej chwili mia y te rodki bud etowe na dochody w asne tych jednostek.ł ś ż ł

Przypomn  wysokiej  radzie,  e jest  tutaj  bardzo niebezpieczny moment  przyę ż

tych  rodkach  specjalnych  bo  ustawodawca  wiedzia  o  tym  co  robi.  Teś ł

dochody,  które  otrzymamy  na  jednostki  bud etowe  nie  b d  mog y  byż ę ą ł ć

wydatkowane  na  p ace  szczególnie  w  jednostkach  edukacyjnych.  rodki  nał Ś

p ace, które do tej pory by y ze rodków specjalnych finansowane b d  musia ył ł ś ę ą ł

by  zabezpieczone  w  bud ecie  miasta,  a  generalnie  dotyczy  to  utrzymaniać ż

sto ówek szkolnych i osób przygotowuj cych posi ki. ł ą ł

Prosz  Pa stwa. ę ń
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W uchwale  bud etowej  przedstawiamy  zmiany  klasyfikacyjne  w wydatkach.ż

Jest tutaj jedna informacja na temat hali sportowo – widowiskowej, która by ał

ju  na komisjach omawiana. Jest pani Czajkowska. Je eli by yby jakie  pytaniaż ż ł ś

to na pewno udzieli wyczerpuj cej informacji. Ja tylko przypomn  o co chodzi. ą ę

My nie zwi kszamy adnych pieni dzy na hal  widowiskowo – sportow . Teę ż ę ę ą

rodki jakie podajemy w wysoko ci 1,8 mln to rodki, które by y w bud ecie.ś ś ś ł ż

Natomiast mia y by  wydatkowane do 31 stycznia br.   W zwi zku z tym, i  mył ć ą ż

zakwestionowali my dokumenty finansowe i by y one poprawiane. Wykonawcaś ł

nie móg  z o y  faktur. Faktury te wp yn y do miasta w lutym lub marcu. ł ł ż ć ł ęł

Teraz  sytuacja  jest  taka,  e  pieni dze  1,8  mln,  które  by y  na  rodkach  nież ą ł ś

wygasaj cych wesz y do ca ego bud etu. Ta operacja, któr  pokazujemy to jestą ł ł ż ą

odtworzenie,  czyli  ponowienie  tych  rodków  finansowych  poniewaś ż

inwestycyjne jest zadaniem celowym i musi by  indywidualnie wymienione wć

uchwale bud etowej. ż

Czyli  tutaj  nie  ma  adnego  zwi kszenia  rodków.  Jest  tylko  korekta  naż ę ś

rodkach nie wygasaj cych i ponowne wprowadzenie tych pieni dzy, które sś ą ę ą

na rachunku bankowym i czekaj  aby zap aci  faktur . ą ł ć ę

Ponadto  proponujemy  zmiany  w  PFO  i  GFO .  Gdyby  by y  pytania  to  sŚ Ś ł ą

równie  przedstawiciele  funduszy  i  WO  i  szczegó owo  mog  na  ten  tematż Ś ł ą

odpowiedzie . ć

Wysoka Rado.

Do  tej  uchwa y  mamy  autopoprawk ,  która  dotyczy  przekazania  rodkówł ę ś

finansowych w kwocie 340 ty . z  na seminarium. Dok adnie dotyczy to WUiA.ś ł ł

rodki  te  zostan  przeznaczone  na  pokrycie  kosztów  seminarium  na  tematŚ ą

Centrum Solidarno ci w ramach obchodów 25 – lecia obchodów sierpniowych.ś

To b dzie zjazd architektów z ca ego wiata i  w zwi zku z tym takie rodkię ł ś ą ś

finansowe s  potrzebne. Przypomn , e podpisali my umow  z SYNERGI  zaą ę ż ś ę Ą
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zaleg o ci  podatkowe  i  stali my  si  w a cicielami  atrakcyjnych  dzia ek  wł ś ś ę ł ś ł

najbli szej okolicy pomnika. Na tych w a nie dzia kach ma powsta  Centrumż ł ś ł ć

Solidarno ci  upami tniaj ce  te  zdarzenia.  W a nie  te  rodki  finansoweś ę ą ł ś ś

przeznaczone  s  na  debat  nazwa bym  wiatow ,  zwi zan  z  obchodami,  zą ę ł ś ą ą ą

prawid owym zagospodarowaniem tych terenów. ł

Jeszcze  tylko  do  tej  autopoprawki  mam  jedn  uwag .  Mianowicie  tuą ę

przytoczone artyku y klasyfikacji bud etowej, dok adnie dzia y zamieniamy zł ż ł ł

dzia u 921 na dzia  710. Jest to poprawka tylko techniczna polegaj ca na tym,ł ł ą

e  wyprowadzamy to  z  kultury,  a  wprowadzamy na  dzia alno  zwi zan  zż ł ść ą ą

prowadzeniem tego typu dzia a  w adz miasta.    ł ń ł

 

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

KB, KRP, KPGiM, KE, KTiS, KSi P opiniowa y pozytywnie.Ł ł

radny – RYSZARD OLSZEWSKI 

Panie Skarbniku. 

Wyg osi  pan tak  króciutk  aczkolwiek laudacj  o SYNERGII. Chcia em sił ł ą ą ę ł ę

spyta ,  w nawi zaniu  do wyst pienia  pana prezydenta,  mówi cego o 12 mlnć ą ą ą

d ugu,  jakie  dzia ania  pan  jako  skarbnik,  stra nik  finansów miasta  podj  wł ł ż ął

stosunku do SYNERGII, eby windykowa  te kwoty? Móg by pan przybli y ?  ż ć ł ż ć

W ODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gda ska Ł ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Jedna  drobna  uwaga.  To nie  pan  prezydent  poda  kwot  12 mln zad u eniał ę ł ż

SYNERGII tylko z tego co wiem poda  to prezes SYNERGII. Nas obowi zujeł ą

tajemnica skarbowa zwi zana z post powaniem podatkowym tocz cym si . Jestą ę ą ę
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ono ca y czas monitorowane. Jest prowadzone na bie co i mamy realne szanseł żą

i pe ne zabezpieczenie w zakresie odzyskania naszych nale no ci podatkowych.ł ż ś

Ponadto z informacji, które by y przekazane z SYNERGII wynika niezbicie, ił ż

po przyj cia przez RMG planu przestrzennego zagospodarowania tych terenówę

istnieje  konieczno ,  przypomn ,  e  teren  ten  jest  prywatn  w asno ciść ę ż ą ł ś ą

SYNERGII,  z  urz du  wykupienie  wszystkich  dzia ek  zwi zanych  z  celamię ł ą

publicznymi,  dotyczy  to  ca ego  uk adu  komunikacyjnego  jak  i  uk aduł ł ł

zwi zanego z infrastruktur  na tym terenie. W zwi zku z tym przygotowywanyą ą ą

jest pakiet wzajemnych zobowi za  i rozstrzygni cia tego w zakresie przej ciaą ń ę ę

tego maj tku. Sytuacja jest taka, e koordynuje to WS. Kiedy b dziemy gotowią ż ę

poinformujemy wysok  rad  jak te sprawy zosta y rozstrzygni te. ą ę ł ę

Przypomn  pa stwu, e problem odszkodowa  z art. 98 ustawy gospodarki odę ń ż ń

nieruchomo ci jest problemem powa nym w mie cie. W tej chwili coraz wi cejś ż ś ę

developerów i w a cicieli gruntów, na których zosta y uchwalone plany zgodnieł ś ł

z tym art. wyst puje z roszczeniem do gminy o wykup tych terenów, które sę ą

w asno ci  prywatn . Podam pa stwu, e w bud ecie miasta na ten rok, to nieł ś ą ą ń ż ż

dotyczy SYNERGII,  to  dotyczy  innych  równie  podmiotów gospodarczych iż

osób  prywatnych  mamy  na  ten  cel  zabezpieczone  ponad  15  mln  z otych,  ał

szacunki  i  wyliczenia  WS  wskazuj  na  to,  e  co  najmniej  b dzie  potrzebaą ż ę

drugie  tyle  aby  zaspokoi  roszczenia  stron,  które  takie  roszczenia  maj  wć ą

stosunku do gminy. Jest to powa ny problem finansowy dla miasta.ż

Dlatego ani z otówka z SYNERGII, któr  jest ta firma nam winna nie zostanieł ą

zaprzepaszczona.  Ponadto  zwracam  uwag ,  e  oprocentowanie  podatkowe,ę ż

które teraz naliczamy d u nikowi wynosi, o ile mnie pami  nie myli 16% wł ż ęć

skali  roku.  Czyli  jest  podwójnym  oprocentowaniem  lokaty  bankowej  –

gdyby my mieli. ś
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W zwi zku  z  tym ilo  wzajemnych  zobowi za  z  naszej  strony  wzrasta  taą ść ą ń

kwota, za któr  b dziemy mogli uzyska  tereny, które prawnie niestety musimyą ę ć

przej .  Mówi  niestety  poniewa  te  pieni dze  mogli my  w  inny  sposóbąć ę ż ą ś

spo ytkowa  ale  to  te  jest  suplement  do  tego  co  pan  Bielawski  mówi  oż ć ż ł

planowaniu przestrzennym i nowym planie. Je eli wesz oby w ycie to co rz dż ł ż ą

by zaproponowa  to by my stan li przed faktem dokonanym, e miasto wed ugł ś ę ż ł

wylicze  dyr. Piskorskiego musia oby mie  kwot  ok. 5 mld na zabezpieczenień ł ć ę

roszcze  w a cicieli gruntów.       ń ł ś

radny – RYSZARD OLSZEWSKI 

No  niestety  przepraszam  ale  prosz  naprawd  precyzyjnie  odpowiada  naę ę ć

krótkie pytanie postawione. 

Panie Skarbniku. 

Jeszcze  raz  mówi .  Ja  si  dowiedzia em  o  12  mln  dzisiaj  na  sesjię ę ł

wypowiedzianych  przez  prezydenta.  I  zada em  pytaniem  jakie  dzia aniaż ł ł

windykacyjne podj o miasto w stosunku do SYNERGII? Pan w mi dzy czasieęł ę

mówi c o innych sprawach mówi o monitoringu ale równie  o porozumieniu,ą ż

wzajemnych  zobowi za .  Prosz  si  te  nie  zas ania  ordynacja  podatkową ń ę ę ż ł ć ą

jako tajemnic  gdy  pewne sprawy nie podlegaj  pod  t  ordynacj .  Jakie  są ż ą ą ę ą

wobec  tego  zobowi zania  miasta  do  SYNERGII?  Móg by  pan  dzisiają ł

powiadomi  rad ?  ć ę

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Przypomn  pa stwu, e jeste my w punkcie 6 punkt 1, druk 1268. ę ń ż ś

W ODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gda ska Ł ń

Panie Przewodnicz cy,ą
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Wysoka Rado.

W tej  chwili  nie potrafi  powiedzie  jakie s  kwoty i ile one b d  wynosi yę ć ą ę ą ł

zwi zane z zobowi zaniami miasta  w stosunku do SYNERGII poniewa  oneą ą ż

b d  na podstawie szacunku bieg ych, którzy oceniaj  warto  gruntów, któreę ą ł ą ść

miasto musi przej  w zwi zku z uchwalonym planem. S  to kwoty kilkunastoąć ą ą

milionowe albo nawet wy sze. ż

Z tej informacji, któr  otrzyma em s  to powa ne rodki finansowe. W zwi zkuą ł ą ż ś ą

z tym to co poda , je li to  jest  prawd , e pan prezydent  to powiedzia  to wł ś ą ż ł

zwi zku  z  tym,  e  ta  kwota  jest  publicznie  znana  bo  jak  mówi em  zosta aą ż ł ł

wyjawiona  przez  kogo  i  kiedy  i  media  to  podawa y,  g o no  o  tym  by o  wł ł ś ł

mediach.    

Post powanie egzekucyjne w stosunku do SYNERGII jest prowadzone. Gminaę

Gda sk w pe ni zabezpieczy a swoje interesy. ń ł ł

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Panie Radny.

Nie ma polemiki. No ile mo na. ż

radny – RYSZARD OLSZEWSKI 

S ówko jeszcze. Je eli pan skarbnik nie mo e dzisiaj odpowiedzie  to niech sił ż ż ć ę

zadeklaruje, e w formie pisemnej w trybie 4, 14 dni udzieli pe nej odpowiedzi.ż ł

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Prosz  z o y  takie zapytanie. ę ł ż ć

radna – MARIA MA KOWSKA Ł
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Ja w tym samym temacie. Przykro mi bardzo ale rzeczywi cie radni nie zwróciliś

na ten fakt uwag  natomiast wydaje mi si , e gmina na tym nie zyska, a du oę ę ż ż

straci.

Panie Skarbniku.

Te dzia ania powinny by  zrobione przynajmniej na pocz tku pana pierwszejł ć ą

kadencji - zabranie gruntu za wierzytelno ci i d ugi. Natomiast w tej chwili toś ł

jest tak zwany uk on do Synergii bo Synergia wr cz za da od gminy eby mył ę żą ż ś

wszystko wykupili pod us ugi, komunikacj , pod us ugi publiczne. I nie wiemł ę ł

jaka  b dzie  wycena,  bo  teraz  mo e  by  wycena  bardzo  wysoka,  bo  to  sę ż ć ą

olbrzymie kwoty. Ja bym chcia a, eby pan skarbnik rzeczywi cie przygotował ż ś ł

tak  pe n  informacje na ten temat na nast pn  sesj . ą ł ą ę ą ę

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Prosimy aby tak  informacj  przygotowa  i wrzuci  radnym do skrzynek. ą ę ć ć

W ODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gda ska Ł ń

Ja  pani  radna  Ma kowska  nie  rozumiem  co  to  znaczy  I  kadencji?ł

Poinformowa em, e post powanie egzekucyjne w stosunku do SYNERGII jestł ż ę

prowadzone od samego pocz tku i jest prowadzone skutecznie.ą

Natomiast to czy miasto ma zobowi zania w stosunku do SYNERGII to nie jestą

widzi mi si  ani prezydenta, ani moje. Tylko to jest polskie prawo, które tak aę

nie inaczej stanowi. To s  decyzje, które zosta y podj te w skutek decyzji, któreą ł ę

zosta y podj te w altach ubieg ych i akurat nie przez nas.  ł ę ł

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.
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Otó  chcia bym  pa stwu  przypomnie ,  e  jesieni  ubieg ego  roku  pa stwoż ł ń ć ż ą ł ń

uchwalili cie  plan  zagospodarowania  przestrzennego  terenówś

postoyczniowych,  których w a cicielem jest  SYNERGIA. Konsekwencj  tegoł ś ą

planu  jest  prawo  w a ciciela  by  sk adaj c  wniosek  o  podzia  nieruchomo ci,ł ś ł ą ł ś

który wyznacza tereny pod cele publiczne, drogi inne cele publiczne, rezerwy

o wiatowe  itd.  z  chwil  uprawomocnienia  si  decyzji  podzia owej  staj  siś ą ę ł ą ę

automatycznie  w asno ci  miasta  i  nale y  si  odszkodowanie,  które  nale ył ś ą ż ę ż

wyp aci . ł ć

Maj c  w  wiadomo ci  konsekwencj  uchwalenia  tego  planu,  dzia aj c  wą ś ś ę ł ą

interesie  nie  tylko  gminy ale  te  w interesie  stoczni  bo przypomn  pa stwuż ę ń

szereg zdarze ,  które  mia y jeszcze  miejsce   przed uchwaleniem tego planu.ń ł

Zawierane by y jeszcze stosowne porozumienia. Doszli my do przekonania, ił ś ż

najlepiej  zrealizowa  kwesti  zad u enia  poprzez  przej cie  w  ramach  tegoć ę ł ż ę

zad u enia  okre lonych  nieruchomo ci.  Inn  konsekwencj  by  permanentnył ż ś ś ą ą ł

stan konfliktu z SYNERGI ,  który skutkowa by wywaleniem, przepraszam zaĄ ł

ten kolokwializm,  5 tysi cy czy ilu  tam pracowników stoczni na bruk. Takieę ś

by y realia.  ł

radna – BARBARA MEYER 

Ja chcia am krótko zapyta  czy te 340 tysi cy przeznaczone na to seminariumł ć ę

to czy jest  dobrze  zapisane  w kulturze  i  ochronie zabytków? Kto sporz dzaą ł

kosztorys? To ma by  dwudniowe, z czego wynikn y te 340 tysi ce?  ć ęł ą

W ODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gda ska Ł ń

Ja mówi em, e wprowadzi em do tego seminarium poprawk  gdzie wyj li mył ż ł ę ę ś

to z kultury i wprowadzili my do innego dzia u. To ju  zg osi em. Teraz proszś ł ż ł ł ę

prezydenta Bielawskiego, który jest organizatorem, eby powiedzia  dwa s owa.ż ł ł
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WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowna Rado.

Koszty jakie maj  zwi zek z realizacj  tego seminarium wi  si  z obs ug , zą ą ą ążą ę ł ą

udzia em  zacnych  architektów  z  czo ówki  wiatowej  w  koncepcjił ł ś

zagospodarowania  przestrzennego  tych  terenów.  Z  zabytkami  ma  to  mi dzyę

innymi  tyle  wspólnego,  e  cz  elementów  przewiduje  si  w  obszarzeż ęść ę

wpisanym  do,  chronionym  przez  konserwatora.  To  seminarium  ma  na  celu

wskazanie przede wszystkim najciekawszej,  najlepszej do realizacji koncepcji

Europejskiego Centrum Solidarno ci, Drogi do Wolno ci i Placu Solidarno ciś ś ś

na którym znajduje si  pomnik III Krzy y. ę ż

By  to  bilans  wynikaj cy  z  kosztów,  z  kwot  jakie  z  tytu u  udzia ów  wł ą ł ł

seminarium chc  uzyska  osoby bior ce w nim udzia .  ą ć ą ł

radna – DANUTA PUTRYCZ 

Panie Prezydencie.

No nie do ko ca wyja ni  pan spraw  tak wysokiego kosztu tego seminarium.ń ś ł ę

340  ty .  to  bardzo  wysoka  kwota.  Co  si  na  to  sk ada?  Gdyby  pan  mógś ę ł ł

wyspecyfikowa  skalkulowanie tej kwoty w takiej wysoko ci.  ć ś

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado. 

To s  przede wszystkim kwoty zwi zane z umowami jakie b d  podpisywane zą ą ę ą

uczestnikami  seminarium  do  których  wystosowywali my  zapytania  o  kosztś

zwi zany z opracowaniem koncepcji czy Centrum Solidarno ci, czy Drogi doą ś

Wolno ci. ś

62



radna – DANUTA PUTRYCZ 

Co uzyskamy w wyniku tego seminarium za tak  kwot ? ą ę

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

Szanowna Pani.

Jak wa ne w historii miasta s …ż ą

PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda ska Ł ń

Szanowna Pani Radna. 

Prosz  Pa stwa.ę ń

Ja  wiem,  e  byli my  oddzieleni  od  Europy  prawie  przez  60  lat.  Prosz  miż ś ę

wierzy , e te pieni dze s  miesznie ma e w stosunku do tego co powinni myć ż ą ą ś ł ś

byli wyda  aby ci gn  tutaj pierwsz  dziesi tk  wiatowych architektów. ć ś ą ąć ą ą ę ś

Te 0,5 mln to za ma o. Powinni my byli wyda  na to 2 mln z . Bardzo bymł ś ć ł

prosi ,  eby cie  pa stwo  nie  kwestionowali  tego  dlatego,  ze  te kwoty,  któreł ż ś ń

oferujemy  20  ty  euro  dla  Meyersa,  który  jest  w a nie  jednym  z  10  –  ciuś ł ś

najwybitniejszych  architektów  wspó czesnego  wiata  to  po  prostu  robi  namł ś

wielk  ask  i mam nadziej , e si  nie wycofa z tego przedsi wzi cia. ą ł ę ę ż ę ę ę

Apeluj ,  e  jeste my  ambitni  ale  za  ambicj  trzeba  p aci .  Jeste my  du ymę ż ś ę ł ć ś ż

miastem o tradycji, a to kosztuje. Je eli chcemy namówi  do zaprojektowaniaż ć

czego  wyj tkowego,  co  b dzie  wiadectwem  XXI  wieku  i  te  was  jakoś ą ę ś ż

radnych to na to nie mo na a owa  grosza. Ja tylko a uj , e zbyt skromnie doż ż ł ć ż ł ę ż

tego podeszli my i e to jest tylko tyle, a nie wi cej bo nie za bardzo by emś ż ę ł

wiadomy jakie ceny na wiatowym rynku za tego rodzaju us ugi si  p aci.   ś ś ł ę ł

Bardzo bym prosi , eby tego ju  nie wa kowa . To jest minimum minimorum,ł ż ż ł ć

które  powinni my  wyda .  Nie  s  to  adne  du e  pieni dze.  Wr czś ć ą ż ż ą ę
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powiedzia bym, e one s  a o nie ma e w stosunku do tego jak powinni mył ż ą ż ł ś ł ś

troch  wy ej poprzeczk  swoich wymaga  stawia . ę ż ę ń ć

radna – DANUTA PUTRYCZ 

Dzi kuj  panie prezydencie. Chodzi o o szczegó owe wyja nienie i nic wi cej. ę ę ł ł ś ę

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1268 + autopoprawka?ń ę

 

Za -20

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -8

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1148/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
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W sprawie zmiany uchwa y w sprawie uchwalenia bud etu miastał ż

Gda ska na rok 2005.ń   

Uchwa a stanowi za cznik nr 8 do niniejszego protoko u. ł łą ł

2.  ZMIANY NAZWY CZ CI ULICY ĘŚ

(DRUK NR 1261 + AUTOPOPRAWKA)

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Prosz  Pa stwa.ę ń

Chcia bym powita , na sali  s  autorzy ksi ki „Najpierw do miasta Gda ska”ł ć ą ąż ń

Pawe  Dzianisz i pani Zofia Ko cielecka – serdecznie ich Witami. To s  ludzie,ł ś ą

którzy  wnioskowali  o  to,  eby  nazwa .  Byli  lud mi,  którzy  w  imieniuż ć ź

mieszka ców tak  inicjatyw  aby nazwa  imieniem Jana Kanapariusza jedn  zń ą ę ć ą

ulic miasta Gda ska. Serdecznie pa stwa witamy.  ń ń

BOGUMI  KOCZOT  –  Dyrektor  Wydzia u  Geodezji  –  zreferowaŁ ł ł

druk tak jak w uzasadnieniu. 

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1261 + autopoprawka?ń ę
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Za -23

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -4

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1149/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie zmiany nazwy cz ci ulicy.ęś   

Uchwa a stanowi za cznik nr 9 do niniejszego protoko u. ł łą ł

3.  ZMIENIAJ CA  UCHWA  RADY  MIASTAĄ ŁĘ

GDA SKA  W  SPRAWIE  PRZYST PIENIA  GMINYŃ Ą
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MAISTA  GDA SKA  DO  STOWARZYSZENIAŃ

„POMORSKIE BIURO REGIONALNE W BRUKSELI”.

(DRUK NR 1319)

RYSZARD  BONGOWSKI   –Dyrektor  Biura  Prezydenta  zreferował

druk tak jak w uzasadnieniu. 

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KSi P opiniowa a projekt pozytywnie. Kto z pa stwa jest za przyj ciemŁ ł ń ę

druku 1315?

 

Za -24

przeciw -2

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXVI/1150/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie zmieniaj ca uchwa  Rady Miasta Gda ska w sprawieą łę ń

przyst pienia Gminy Miasta Gda ska do Stowarzyszenia „Pomorskieą ń

Biuro Regionalne w Brukseli”.  

Uchwa a stanowi za cznik nr 10 do niniejszego protoko u. ł łą ł

4.  USADOWIENIA  KAMIENNEGO  OBELISKU

PO WIECONEGO JANKOWI KUPALE U ZBIEGU ULICŚ

KUPA Y I M CIWOJA W GDA SKU – OLIWIE.Ł Ś Ń

(DRUK NR 1322)
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RYSZARD  BONGOWSKI   –Dyrektor  Biura  Prezydenta  zreferował

druk tak jak w uzasadnieniu. 

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KK opiniowa a projekt pozytywnie z uwagami. Czy panł

przewodnicz cy przedstawi uwagi? ą

radny – TADEUSZ GLEINERT

To nie s  uwagi wprost  tylko wynik y one z dyskusji  ale okazuje si , e poą ł ę ż

konsultacji  z  j zykoznawcami  racje  mieli  autorzy  projektu  uchwa y,  a  nieę ł

cz onkowie komisji.ł

 

radny – CZES AW NOWAK Ł

Prosz  Pa stwa.ę ń

Mnie zdziwi a troch  jakby ingerencja w nasze sprawy pana konsula Bia orusi.ł ę ł

Ja  rozumiem  sprawy  stowarzysze  bia oruskich  obywateli  polskich,  którzyń ł

mieszkaj  na terenie Polski. Natomiast uwa am za niestosowne jest zwracanieą ż

si  w sprawie nazewnictwa ulicy przedstawicieli rz du bia oruskiego. ę ą ł

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1322?ń ę

 

Za -25

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -4
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RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1151/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie usadowienia kamiennego obelisku po wi conego Jankowiś ę

Kupale u zbiegu ulic Kupa y i M ciwoja w Gda sku – Oliwie. ł ś ń   

Uchwa a stanowi za cznik nr 11 do niniejszego protoko u. ł łą ł

5.  ROZPATRZENIA  I  ROZSTRZYGNI CIAĘ

PROTESTÓW DO  PROJKTU MIEJSCOWEGO PLANU

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO GDA SKŃ

– OLSZYNKA PÓ NOC.Ł

(DRUK NR 1134)
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6.  ROZPATRZENIA  I  ROZSTRZYGNI CIAĘ

ZARZUTÓW  DO  PROJKTU  MIEJSCOWEGO  PLANU

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO GDA SKŃ

– OLSZYNKA PÓ NOC.Ł

(DRUK NR 11354)

WIES AW  BIELAWSKI  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaŁ ę ń

zreferowa  druki tak jak w uzasadnieniach. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna.

radny – RYSZARD OLSZEWSKI 

Panie Prezydencie.

Ja mo e równie  odnios  si  cznie do 4 punktów zarzutów i protestów. Panż ż ę ę łą

u y  sformu owania: „po wielu rozmowach, spotkaniach doszli my do pewnegoż ł ł ś

kompromisu”. Je eli móg by pan doprecyzowa , kto z kim, na jakich obszarachż ł ć

ten  kompromis  zosta  osi gni ty?  A z czego  moje  pytania.  S  mieszka cy  zł ą ę ą ń

Olszynki, którzy s  niezadowoleni ze stawiana w takiej formie tych projektówą

uchwa . S  za utrzymaniem w ca o ci swoich protestów i zarzutów. ł ą ł ś
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Rada  podejmie  suwerenn  decyzj  ale  ci  mieszka cy  s  zdeterminowaniuą ę ń ą

równie .  To  wynika o  z  wypowiedzi  pani  radnej  z  osiedla  Olszynka,ż ł

przewodnicz cej zarz du, która mówi a, e s  tak daleko zdesperowani, e są ą ł ż ą ż ą

gotowi skierowa  spraw  do NSA. Prosz  powiedzie  gdzie i z kim i w jakiejć ę ę ć

formie zosta  zawarty kompromis?   ł

  

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowni Pa stwo.ń

Nikt nie odbiera prawa mieszka com wykorzystania procedury formalnej jaka zń

ustawy wynika, a tutaj mamy do czynienia z mo liwo ci  zaskar enia uchwa yż ś ą ż ł

o rozstrzygni ciu i rozpatrzeniu protestów czy te  zarzutów do NSA. S dzimy,ę ż ą

e  w  tej  chwili  wyczerpali my  wszelkie  mo liwo ci  doj cia  do  pe negoż ś ż ś ś ł

porozumienia w tym zakresie w jakim si  uda o. Drugie wy o enie planu my l ,ę ł ł ż ś ę

e to ujawni o. W tym zakresie, w którym nie uwa amy, e najs uszniej b dzież ł ż ż ł ę

je li z wol  mieszka ców zostanie zaskar ona ta uchwa a do s du i niech s d toś ą ń ż ł ą ą

rozstrzygnie. 

Tak jak mówi em stanowisko co do ustale  planu w zakresie, w którym gminał ń

jako  organ  sporz dzaj cy  plan  nie  mo e  odst pi .  Nie  zmieni  si  faktuą ą ż ą ć ę

lokalizacji danego rowu melioracyjnego. Nie zmieni si  faktu, e wielokrotnieę ż

droga graniczy bezpo rednio z murem oporowym przy rowie i w zwi zku z tymś ą

poszerzenie  jej  mo e  si  odby  tylko  w  drug  stron .  Niestety  tak  bywa.ż ę ć ą ę

Szczegó y  zaraz  pani  Maria  Koprowska  z  BRG  co  do  spotka  i  rozmówł ń

pa stwu przedstawi.  ń

MARIA KOPROWSKA – BRG
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Prosz  Pa stwa.ę ń

Wspó praca nasza z mieszka cami polega a na indywidualnych spotkaniach aleł ń ł

g ówny  nacisk  k adli my  na  wspólne  spotkania   na  miejscu  ca y  zespół ł ś ł ł

projektowy z BRG by  czterokrotnie na kilkugodzinnych spotkaniach. cznieł Łą

ze szczegó owymi mapami by  prezentowany plan oraz by y dyskusje. Dzi kił ł ł ę

pani  Stanis awie  Gali,  która  organizowa a  te  spotkania  i  powiadamia a  tychł ł ł

mieszka ców zawsze by a pe na obsada i wszyscy którzy chcieli  zorientowań ł ł ć

si  jakie s  rozwi zania planu i co le y u podstaw pewnych rozwi za  mogli się ą ą ż ą ń ę

z tym zapozna  b d c na tych spotkaniach. ć ę ą

Jednocze nie  wszystkie  osoby,  które  przychodzi y  do  BRG  otrzymywa yś ł ł

szczegó ow  informacj  na  bie co.  Mog  powiedzie ,  e  nawet  dzisiaj  wł ą ę żą ę ć ż

trakcie sesji takie bie ce spotkania si  odbywa y. żą ę ł

Wspomnia  pan  prezydent  o  kwestii  dyskutowanej  w  czasie  pierwszegoł

wy o enia np. wysoko ci. W a nie dzi ki spotkaniom z mieszka cami gdzie sił ż ś ł ś ę ń ę

okaza o,  e s  pewne lokalne  konflikty  mi dzys siedzkie my my jako osobył ż ą ę ą ś

bezstronne wnie li du y wk ad  w wynegocjowanie tych wysoko ci poniewaś ż ł ś ż

by  taki fakt, e ci co si  zrealizowali wy ej jak gdyby nie chcieli dopu ci  był ż ę ż ś ć

s siedzi,  którzy  by  si  pó niej  realizowali  mogli  tak  samo wysokie  budynkią ę ź

zrealizowa . Nie wchodz c w szczegó y jest kompromis, jest zgoda. Tam by oć ą ł ł

poprzednio 70 podpisów i te osoby zosta y jak gdyby usatysfakcjonowane. ł

W tej chwili  jest odrzucenie.  Prosz ,  eby to pa stwa nie myli o,  e jest  takę ż ń ł ż

du o osób wpisanych w prote cie dotycz cym wysoko ci poniewa  to s  osoby,ż ś ą ś ż ą

które podpisa y protest, potem osoba, która jak gdyby przewodniczy a zbieraniuł ł

tych podpisów przy prote cie z o y a nam w imieniu w tych osób odst pienieś ł ż ł ą

od protestu z uwagi na wynegocjowane ró ne wysoko ci. ż ś
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Niestety ju  nie pofatygowa a si , eby zebra  podpisy ju  odwo uj ce protestż ł ę ż ć ż ł ą

uznaj c,  e  sprawa  jest  zako czona.  Z  punktu  widzenia  formalnego  my myą ż ń ś

przyj li, e te protesty s  nie odwo ane. ę ż ą ł

Natomiast  jeste my  w  wiadomo ci  i  wydaje  mi  si ,  e  mo e  nast piś ś ś ę ż ż ą ć

potwierdzenie ze strony radnych dzielnicy, e naszym zdaniem ten temat zostaż ł

za atwiony i wynegocjowany. ł

Jeszcze  raz  podkre lam,  e  jest  to  plan  bardzo  du y,  problemy  s  ró ne.  Zś ż ż ą ż

naszego  punktu  widzenia  starali my  si  doj  do  kompromisu  i  znaleś ę ść źć

rozwi zania, które by yby optymalne.  ą ł

 

radny – RYSZARD OLSZEWSKI 

Ja  ponawiam pytanie.  Niezale nie  od  tych  szczegó ów ogólników jest  kilkaż ł

istotnych, wa nych tam zagadnie  i tylko na tym chcia em si  skoncentrowa ,ż ń ł ę ć

eby wyartyku owa  tzw. kompromis, bo z informacji, które dzisiaj otrzyma emż ł ć ł

z  kuluarach  nie  ma  tego  kompromisu.  Wi c  chcia bym  us ysze  ze  stronyę ł ł ć

prezydenta czego dotyczy i jakich obszarów, a zarazem panie przewodnicz cyą

s  przedstawiciele. Jje eli oni wytypuj  cz owieka prosi bym da  mo liwo  ą ż ą ł ł ć ż ść

5  –  cio  minutowego  wypowiedzenia  si .  Oni  przybli  nam  stron  dzielicyę żą ę

Olszynka. 

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowni Pa stwo!ń

74



Ju  tutaj  pani  Koprowska  i  ja  mówili my  o  zakresie  kompromisu  jakiż ś

osi gn li my.  On  dotyczy  mi dzy  innymi  kwestii  wysoko ci,  ograniczeniaą ę ś ł ę ś

maksymalnego  do absolutnego  minimum tych rezerw terenu  potrzebnych do

realizacji celu publicznego jakim jest infrastruktura. 

Je eli  niestety  musimy  wej  na  czyj  prywatny  grunt  w  celu  realizacjiż ść ś

okre lonej  drogi  to  tu kompromisu  by  nie  mo e.  Ja  fizycznie  nie  jestem wś ć ż

stanie rowu przenie  w inne miejsce bo on jest tam gdzie jest. Ja nie jestem wść

stanie  przenie  drogi  w  inne  miejsce  bo  de  facto  jej  poszerzenie  jestść

konsekwencj  tego co si  wokó  niej dzieje. ą ę ł

I w tym zakresie, kiedy te niezb dne rezerwy terenowe musia y by  brane podę ł ć

uwag  na pewno nie jest  to ta sfera, która  zadowala  mieszka ców.  Niemnieję ń

prawo reguluje co z tego wynika, o czym mówi em miedzy innymi w sytuacjił

zwi zanej z art. 36 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym.ą

Niestety  jeste my  zobowi zani  chc c  nie  chc c  do  realizacji  okre lonychś ą ą ą ś

elementów celu publicznego infrastruktury i to robimy. 

radny – KAZIMIERZ KORALEWSKI 

Panie Przewodnicz cy,ą

Panie Prezydencie.

Poniewa  ja zauwa y em, e g osy w radzie s  podzielone niepokoi mnie losż ż ł ż ł ą

tego  g osowania.  jest  to  poniek d  mój  okr g  dlatego  bym  prosi  aby mył ą ę ł ś

operowali tu prostym j zykiem, eby radni mieli mo liwo  zorientowania się ż ż ść ę

co  w a ciwie  jest  takim  lekiem  mieszka ców  Olszynki,  e  gotowi  sł ś ń ż ą

proceduralnie  zaskar y  sam  ide  tego  planu  zagospodarowaniaż ć ą ę

przestrzennego. 

Prosz  rozwia  nasze w tpliwo ci, prosz  nas przekona , e rzeczywi cie wartoę ć ą ś ę ć ż ś

odrzuci  te protesty gdy  mieszka cy nie maj  racji, niepotrzebnie si  boj .  ć ż ń ą ę ą
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WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

Szanowni Pa stwo.ń

Bardzo  szczegó owe  uzasadnienie  do  odrzucenia  protestu  zawiera  treł ść

uzasadnienia uchwa y. Tam jest bardzo wyczerpuj ca tre . ł ą ść

Plan, jak mówi , sporz dzany jest 3 lata. Tych spotka  w stosunku do innychę ą ń

planów by o wyj tkowo du o. Jest pewna granica, której podmiot publiczny pt.ł ą ż

gmina, czy te  organ sporz dzaj cy czyli prezydent przekroczy  nie mo e boż ą ą ć ż

wi e si  to z okre lonymi konsekwencjami. ąż ę ś

Tutaj nie ma adnego wyj . Nie pozostaje nam nic innego jak przyst pi  doż ść ą ć

g osowania  i  da  mo liwo  rozstrzygni cia  kwestii  jakie  ró ni  w a cicielił ć ż ść ę ż ą ł ś

nieruchomo ci i podmiot sporz dzaj cy plan na poziomie s du.   ś ą ą ą

Najwi ksz  ko ci  niezgody  jest  Nowa  Sandomierska  i  to  co  ona  wę ą ś ą

konsekwencji docelowej realizacji wywo uje a wywo uje zamkni cie przejazduł ł ę

w poziomie terenu przez lini  kolejow . ę ą

Jak  rol  odgrywa Nowa Sandomierska w uk adzie docelowym? – o tym juą ę ł ż

mówi em. Jak ma wygl da  docelowo rozwi zanie komunikacyjne, a  wi c oł ą ć ą ę

charakterze bezkolizyjnym ono b dzie – o tym te  mówi em. A w konsekwencjię ż ł

stanowisko kolei jest takie, e zamknie przejazd. ż

Nie powoduje to odci cia  tych mieszka ców od wiata bo tak jak  mówi  toę ń ś ę

mo e nast pi  tylko wtedy kiedy zostanie zrealizowany docelowy uk ad.  I toż ą ć ł

jest  podstawowa  kwestia,  która  wielokrotnie  by a  przez  mieszka cówł ń

podnoszona.  

MARIA KOPROWSKA - BRG

Ja mo e par  szczegó ów tylko. ż ę ł
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Powiem w skrócie o tych kompromisach. Po pierwsze w pierwszym wy o eniuł ż

by y tu us ugi, teren móg  by  komercyjnie wykorzystany. Z uwagi na wniosekł ł ł ć

rady  osiedla  zosta  zarezerwowany  tylko  na  tereny  zielone.  To  jest  zieleł ń

parkowa. 

Nast pnie zosta a zmieniona rz dna Nowej Sandomierskiej.  Poprzednio mia aę ł ę ł

by  na  wysoko ci  przebiegaj cych torów kolejowych  i  w zwi zku z tym, eć ś ą ą ż

obejmowa a równie  nasyp i nie mo na by o, jak by a na nasypie, obs ugiwał ż ż ł ł ł ć

tej  zabudowy  b d cej  wzd u  Nowej  Sandomierskiej  z  tej  Noweję ą ł ż

Sandomierskiej trzeba by o mie  szersze linie rozgraniczaj ce. ł ć ą

Z  uwagi  na  przeprojektowanie  tzn.  obni enie  rz dnej  terenu  mo na  by oż ę ż ł

zaw zi  linie rozgraniczaj ce czyli jak gdyby mniejsze roszczenie. Roszczenieę ć ą

by o o to aby by a jak najw sza w liniach rozgraniczaj cych i jest minimalnał ł ęż ą

jaka  mo e  by  bo  zosta o  to  ju  sprawdzone  wed ug  rz dnych.  O  4  metryż ć ł ż ł ę

zw zi o si  linie rozgraniczaj ce. ę ł ę ą

By y  protesty  i  zarzuty  odno nie  ulicy  anowej  i  Zawodzie  odno nie  jejł ś Ł ś

wysoko ci.  W  mi dzy  czasie  okaza o  si ,  poniewa  jest  prowadzona  tamś ę ł ę ż

infrastruktura  techniczna,  s  prowadzone  tam  wymogi  dla  infrastrukturyą

technicznej.  Okaza o  si ,  e  zosta o  uzyskana  zgoda  na  prowadzenieł ę ż ł

infrastruktur  pod  jezdni .  W zwi zku  z  tym  zaistnia a  mo liwo  zw eniaą ą ł ż ść ęż

tych linii  rozgraniczaj cych.  To jest  kolejny  kompromis  na  wniosek  w a nieą ł ś

mieszka ców.ń

Tak e  to  s  takie  podstawowe  elementy.  By y  równie  drobiazgi  w  postaciż ą ł ż

przebudowania  rowu melioracyjnego w indywidualnym przypadku.  nast pnieę

by  wniosek  z  ul.  G siej  4.  Tam  by a   w  pierwszym  wy o eniu  funkcjał ę ł ł ż

mieszkaniowa z niewielkimi  us ugami.  Z powodu wniosku i kolejnej  analizył

zosta a  dopuszczona  sfera  us ugowo  –  mieszkaniowa,  która  umo liwiał ł ż

realizacj  np. samych us ug. ę ł
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Prosz  Pa stwa.ę ń

Tak e to by y te kompromisy, o których wspomnia am, o których w tej chwiliż ł ł

pami tam. ę

Tu  jest  bardzo  szerokie  przej cie,  które  by o  projektowane  jako  obiektś ł

in ynierski,  który  wiadomo,  e  jest  kosztowny.  Wzbudza o  to  niepokójż ż ł

mieszka ców. Je eli by oby zapisane, e trzeba obiektem przechodzi  to by byń ż ł ż ć ł

to  du y  wydatek  i  mo e  nie  zosta by  zrealizowany.  W zwi zku  z  tym  jestż ż ł ą

dopuszczona  mo liwo  przej cia  labiryntem  i  to  jest  te  na  wniosekż ść ś ż

mieszka ców.    ń

To jest to co pami tam, a szczegó y macie pa stwo w uzasadnieniu. Tam jest toę ł ń

dok adniej wyja nione. ł ś

radna – ZOFIA GOSZ

Panie Przewodnicz cy,ą

Panie Prezydencie.

Ja  chcia am  tylko  zapyta  w  sprawie  jednego  zagadnienia  nad  którym  panł ć

prezydent  tak  si  prze lizgn  delikatnie.  Wskazuj c  na  górny  róg  na  tymę ś ął ą

planie,  mówi c  o  terenach  pod  us ugi  zdrowia.  Pad o  takie  zdanie,  mo eą ł ł ż

przek amie,  e  ten  charakter  us ug  obecnie  ju  nie  ma  charakteru  us ugł ż ł ż ł

sieciowych  w  stosunku  do  zamieszkiwania  przez  ludzi,  a  poza  tym nie  ma

jakiego  wi kszego,  tak  zrozumia am,  zainteresowania  miasta  eby  w ogóleś ę ł ż

tym problemem jako  szczególnie si  w planach zajmowa .  ś ę ć

Mo e by pan jako  przybli y  poniewa  teren Olszynki jako  znam. Po prostuż ś ż ł ż ś

tam us ug  zdrowotnych  nie  ma zbyt  du o.  Czy  nale y  rozumie ,  ze  w tymł ż ż ć

planie mo e niedobrze spojrza am, doczyta am, nie b dzie us ug zdrowotnychż ł ł ę ł

bo pan powiedzia , ze rezerwy nie b dzie tworzy o si  pod us ugi zdrowotne? ł ę ł ę ł
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Us ugi zdrowotne to jest bardzo szeroko rozumiane. To s  us ugi opieku cze,ł ą ł ń

domy pomocy spo ecznej, us ugi sensu stricte zdrowotne itd. Nie zgadzam si  zł ł ę

tym tzn.  faktem jest i  tu prezydent  ma racj ,  e miasto nie ma sporz dzoneję ż ą

sieci  tzw.  nasycenia  us ugami  zdrowotnymi  i  potrzeby  tego  nasycenia,  o  coł

komisja zdrowia zwraca a si  przesz o rok czasu temu, przed rokiem do panał ę ł

prezydenta i WSS. Niestety tego nie otrzyma a i dlatego te  przy sporz dzaniuł ż ą

planów mog  by  tego typu trudno ci. ą ć ś

Ale czy ja dobrze zrozumia am, czy pan prezydent mo e co  sprostowa  z tegoł ż ś ć

co ja zrozumia am?   ł

MARIA KOPROWSKA - BRG

Ja mo e sprostuj , przybli  temat bo mo e to wyja nienie da o troszeczk  inneż ę żę ż ś ł ę

t o.  Natomiast  sprawy si  mia y w ten sposób,  e przy pierwszym wy o eniuł ę ł ż ł ż

by o zastrze enie, by  protest rady osiedla poniewa  istniej ca przychodnia jestł ż ł ż ą

w  terenach  mieszkaniowych.  Powsta o  takie  niezrozumienie,  e  ona  jestł ż

wpisana  jako  funkcja  istniej ca  w  terenach  mieszkaniowych  jako  funkcjaą

istniej ca. Po prostu do dalszego funkcjonowania.ą

W zwi zku z tym jest uhonorowana bo jest wpisana w kart  tereny, w punkcieą ę

nr  9  gdzie  pisze  funkcje  istniej ce,  które  s  w  palnie  uznane  za  zgodne  zą ą

planem. Czyli o to chodzi, ze ona jest w strefie mieszkaniowej ale jako us ugał

zdrowia, przychodnia jest uznana za zgodn  planem. To jest nieporozumienie zą

powodu zbyt szablonowego odczytywania planu przez ogó . ł

Natomiast  to  jest  zagwarantowane  bo  jest  wpisane  w  planie  jako  funkcja

istniej ca, która jest do utrzymania w planie. Czyli ten temat jak gdyby, tutają

nie ma problemu.
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Natomiast  wszystkie  inne  us ugi  zdrowia  dodatkowe  mog  by  na  terenachł ą ć

us ugowo  –  mieszkaniowych  w  ramach  us ug.  Przychodnia  jest  zapisana  wł ł

karcie terenu.  

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

I  dalej  w  konsekwencji  my  jako  gmina  nie  przewidujemy  kolejnej  nowej

rezerwy terenowej dok adnie, ci le pod rezerwacj  us ug zdrowia twierdz c, eł ś ś ę ł ą ż

zapis planu jaki w projekcie jest przedk adany pozwala na realizacje tych us ugł ł

w zakresie w jakim one funkcjonuj .  ą

radny – TADEUSZ M KALĘ

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Wchodzimy  teraz  w szczegó y  natomiast  pad o pytanie  jakie  s  podstawoweł ł ą

konflikty, czyli co wywo uje ten niepokój mieszka ców. U podstaw niepokojuł ń

by  przejazd ulic  Zawodzie i zamkniecie uk adu kolejowego. ł ą ł

Doszli my do kompromisu. Wszyscy którzy brali udzia  w spotkaniach doszliś ł

do wniosku, e proponowany uk ad drogowy, docelowy jest bardzo korzystnyż ł

dla  tej  dzielnicy.  Doszli my te  do porozumienia,  i  zaproponuje  si  i  BRGś ż ż ę

przyj o t  propozycj  nowy przebieg cznika wzd u  ul. Nifki. To spowodujeęł ą ę łą ł ż

po czenie nowego uk adu.łą ł

Zamkni cie  nowego  przejazdu  b dzie  mog o  nast pi  wówczas  gdy  b dzieę ę ł ą ć ę

bezkolizyjne  przej cie  wiaduktem.  Ten  uk ad  umo liwia  w czenie  cz ciś ł ż łą ęś

po udniowej. ł

Je eli  chodzi  o  uk ad  melioracyjny  to  wyja nili my  sobie,  e  nast piż ł ś ś ż ą

rozdzielenie uk adu melioracyjnego obejmuj cego ten plan.   ł ą
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Te prezentacje,  które  by y  robione  w ród mieszka ców jak i  na  posiedzeniuł ś ń

komisji  spowodowa y,  e  komisja  jednog o nie,  bez  g osów  sprzeciwuł ż ł ś ł

pozytywnie  zaopiniowa a projekt,  który  dzisiaj  procesujemy. Radni  którzy sł ą

nie zwi zani z t  dzielnic  zrozumieli,  e ten plan jest w a ciwie wykonany ią ą ą ż ł ś

zabezpiecza interesy mieszka ców. Równie  w czasie dzisiejszej sesji odby emń ż ł

kilka du ych spotka  z mieszka ca  Olszynki, którzy po moich wyja nieniachż ń ń ś

uznawali, e to co tutaj prezentuje prezydent jest w a ciwe.  ż ł ś

radny – KAZIMIERZ KORALEWSKI

Panie Prezydencie.

Jak ja pytam to nie podobaj  mi si  odpowiedzi w stylu: „spieprzaj dziadu”.ą ę

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

Panie Radny.

Prosz  mi  nie  insynuowa  tego  typu  odpowiedzi  bo  mnie  akurat  na  takieę ć

odpowiedzi sta  i gdybym uzna  j  za stosown  to bym jej u y . ć ł ą ą ż ł

radny – JANUSZ KASPROWICZ 

Prosz  Pa stwa.ę ń

Chcia em tylko zwróci  uwag  na to, e trud i wysi ek mieszka ców Olszynkił ć ę ż ł ń

walcz cych i zabiegaj cych o swoje prawa jestem przekonany o tym zas ugujeą ą ł

na uwag . ę

W czasie kilku spotka  z nimi ja równie  zrozumia em, e ci ludzie walcz  o toń ż ł ż ą

by  nie  zosta  w  sensie  stricte  odci ci  od  wiata.  Budowa  Nowejć ę ś

Sandomierskiej,  Obwodnicy  Po udniowej,  po cze  portowych  z  A1ł łą ń

spowoduje,  e znajd  si  na  wyspie  i  mnie ten  argument  przekona .  Dlategoż ą ę ł

przez bardzo d ugi czas popiera em ich protest w trakcie prac KRP. ł ł
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To prawda panie  przewodnicz cy  M kal,  e w czasie  posiedzenia  ostatniegoą ę ż

komisji komisja jednog o nie popar a propozycj  pana prezydenta i ja równieł ś ł ę ż

znalaz em si  w gronie tych, którzy ten projekt poparli. Dlatego, e doszli mył ę ż ś

do wniosku s uchaj c zreszt  siedz cych po s siedzku panów mieszkaj cych nał ą ą ą ą ą

Olszynce,  ze proponowane rozwi zanie  komunikacyjne z nowym przejazdemą

kolejowym jest  rozwi zaniem, które problem pozwoli  zamkn . Ja si  wtedyą ąć ę

równie  da em przekona , e tak b dzie. ż ł ć ż ę

Natomiast dzisiaj, widz c e ci pa stwo wci  po kolejnych analizach pojawilią ż ń ąż

si  na obradach i s ysz c argumenty prezydenta naby em w tpliwo  i tak jakę ł ą ł ą ść

siedz cy wokó  koledzy potrzebuj  jasnej odpowiedzi, ebym wiedzia  jak w teją ł ę ż ł

chwili  post powa .  Pan  prezydent  Bielawski  by  askawy  u y  takiegoę ć ł ł ż ć

okre lenia:  „docelowy  w ze  komunikacyjny”.  Tu  jest  takie  bardzo  proste,ś ę ł

polskie  pytanie  wynikaj ce  z  naszych  do wiadcze .  Czy  my  najpierwą ś ń

zbudujemy  Drog  Sandomiersk ,  a  potem  za  10  albo  wi cej  lat  b dziemyę ą ę ę

czeka , mam na my li mieszka ców Olszynki, na owo rozwi zanie? Czy jestć ś ń ą

taka  mo liwo ,  wprowadzenia  do  planu  takiego  zapisu,  który  pozwoliż ść

traktowa  ten docelowy pa ski uk ad komunikacyjny jako to samy czasowo zć ń ł ż

budow  pozosta ych dróg przecinaj cych ca  Olszynk . Je eli nie b dzie paną ł ą łą ę ż ę

w stanie da  takiej gwarancji to mo e warto, eby my nie przed u ali proceduryć ż ż ś ł ż

planu, nie burzyli tego obowi zku pokrycia Olszynki nowym planem to mo eą ż

warto  wróci  jeszcze  raz  na  komisj .  Ja  zaraz,  je li  pan nie  b dzie  w stanieć ę ś ę

takiej odpowiedzi mi udzieli  taki wniosek zg osz . ć ł ę

Bardzo prosz  o merytoryczne wsparcie.      ę

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowni Pa stwo.ń
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Aby rozwia  tutaj w tpliwo ci pana radnego Kasprowicza. Oczywi cie liczy sić ą ś ś ę

moment  realizacji  uk adu  docelowego  jako  tego,  który  zamyka  mo liwoł ż ść

przej cia przez lini  kolejow . ś ę ą

Nie ma sytuacji, w której my zrealizujemy fragment Nowej Sandomierskiej bez

bezkolizyjnego  przej cia  nad  lini  kolejow ,  który  wywo a  zamkni cieś ą ą ł ę

przejazdu kolejowego. To zamkniecie kolei dotyczy w a nie sytuacji, w którejł ś

nast pi bezkolizyjne przekroczenie linii. To jest ten moment który zamyka teną

przejazd, a nie ka dy inny moment, który ma zwi zek z czymkolwiek co by siż ą ę

na tym terenie nie dzia o. ł

radny – MAREK POLASZEWSKI 

Ja  my l ,  e  problem  jest  g bszy.  Podobnie  jak  radny  M ka  wielokrotnieś ę ż łę ę

spotyka em si  z mieszka cami i tak naprawd  mieszka cy tej dzielnicy adnieł ę ń ę ń ł

zorganizowani,  w dobrej  radzie dzielnicy  dok adnie  wiedz  co si  dzieje.  Wł ą ę

dniu dzisiejszym nast puje dok adne rozstrzygni cie kszta tu ich dzielnicy naę ł ę ł

wiele dziesi tków lat. ą

Tak  naprawd  uk ad  komunikacyjny,  o  czym  nie  wiem  dlaczego  nikt  nieę ł

powiedzia ,  najbardziej satysfakcjonuj cy by by przez op yw Mot awy ale takł ą ł ł ł

naprawd  my  tego  zrobi  do  ko ca  nie  mo emy  ze  wzgl du  na  to,  e  sę ć ń ż ę ż ą

zastrze enia  wojewódzkiego  konserwatora  zabytków  i  nie  uzyskamy  na  toż

zgody aby tam odbywa  si  ruch typu komunikacji powa niejszy. ł ę ż

Nie dziwmy si  mieszka com, którzy bardzo d ugo byli pozostawiani i nadal sę ń ł ą

pozostawiani bez wody normalnej, bez normalnych uk adów komunikacyjnych,ł

troch  wy czeni  poza  obrze e  Gda ska,  a  tak  naprawd  prawie  w centrumę łą ż ń ę

miasta. Oni maj  prawo wiedzie  co do ko ca b dzie z ich dzielnic . ą ć ń ę ą

Inne rozstrzygni cia te  b d  i gdyby na tym pocz tkowym etapie spotka  wę ż ę ą ą ń

radach  osiedla  przedstawiono  rzetelnie  te  wszystkiej  obiektywne  przes ankił
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konstruowania w a nie takiego planu my l , e w dniu dzisiejszym rozmował ś ś ę ż

by aby spokojniejsza. W dniu dzisiejszym rozmowa by aby spokojniejsza. ł ł

W du ej cz ci mo e nie w pe ni satysfakcjonuj cej mieszka ców Olszynki ależ ęś ż ł ą ń

te warunki zosta y spe nione.  ł ł

STANIS AWA  BOROWSKA  GALA  -  Przewodnicz ca  Rady  OsiedlaŁ ą

Olszynka

Je li  chodzi  o  plan,  jak  ju  by o  powiedziane  wielokrotnie  odbywa y  siś ż ł ł ę

spotkania, a sedno sprawy opar o si  o zamkniecie ulicy Zawodzie. To co sił ę ę

proponuje,  rozwi zanie,  które  zosta o  ostatnio  przedstawione,  to  jestą ł

rozwi zanie, które dotyczy zupe nie innego planu. Je li si  opracowuje plan dlaą ł ś ę

dzielnicy  Olszynka  to  uwa am,  e  rozwi zanie  i  rozstrzygniecie  wszystkichż ż ą

problemów powinno by  zawarte równie  w tym planie bo jaka  jest gwarancja,ć ż ś

e te  za o enia, które si  znajd  w innym palnie zostan  zatwierdzone i zostanż ł ż ę ą ą ą

zrealizowane. by o tak kiedy  z ul. Modr , która w latach  70 – tych, bodaj e wł ś ą ż

1970 roku równie  zamkni ta i  jej ci g o  zosta a przerwana na linii  trakcjiż ę ą ł ść ł

kolejowej. Po 6 latach kiedy by y wypadki wybudowano k adk , przej cie dlał ł ę ś

pieszych. Niemniej jednak zabudowa mieszkaniowa jest i za torami. 

W  zwi zku  z  tym  uwa amy,  e  je li  plan  jest  opracowywany  dla  danegoą ż ż ś

obszaru problemy dotycz ce dzielnicy powinny by  rozwi zywane w zakresieą ć ą

tego planu. 

Druga  sprawa.  Mianowicie  na  tych  spotkaniach  wielokrotnie  podejmowane

by y tematy rozwi zania komunikacji. Komunikacja na terenie dzielnicy jest wł ą

ten sposób rozwi zana, e linia kolejowa przebiega przez tory i przez obszaryą ż

rolnicze i wraca ten autobus z powrotem do budynku szko y. Dowozi on dziecił

do szko y. Dzieci z terenów rolniczych musz  dosta  si  do szko y a odleg oł ą ć ę ł ł ść

wynosi 3-4 km. W zwi zku z  tym istnieje obawa, e je li ten cznik si  nieą ż ś łą ę

84



pojawi, a jest to przecie  temat innego opracowania, innego planu to wówczasż

b dzie tak jak z t  k adk  przy ul. Modrej. Pozostanie tylko przejazd ę ą ł ą

z ul. anowej a to s  tereny depresyjne, podmok e i w ka dym momencie mogŁ ą ł ż ą

ulec  zalaniu.  Tutaj  trzeba  bra  pod  uwag  gospodark  wodno  i  w  ka dymć ę ę ż

momencie cz  mieszkaniowa lub rolnicza mo e zosta  zalana.  ęść ż ć

Uwa amy,  e  rozwi zanie  problemów  komunikacji  nale a o  by  podj  wż ż ą ż ł ąć

temacie  tego  opracowania,  a  nie  opracowania,  które  dotyczy  ju  innegoż

obszaru. 

 

radny – KAZIMIERZ KORALEWSKI 

S ysz c te informacje sk adam wniosek o skierowanie druku do KRP. Sam sił ą ł ę

ch tnie pofatyguj  jeszcze raz na komisj  i si  ch tnie przys ucham. ę ę ę ę ę ł

radny – TADEUSZ M KAL Ę

Prosz  Pa stwa. ę ń

Ja mam wniosek przeciwny. Wyst pienie pani Stanis awy wskazuje na to, eą ł ż

rozwi zanie  drogowe  jest  przyj te  natomiast  niepokój,  e  jest  onoą ę ż

rozwi zywane w s siednim planie to taka jest procedura. ą ą

Uchwalili my  plan  w  jaki  dzielnicach  i  w  tej  chwili  go  procesujemy.ś ś

Natomiast spójnie obok jest opracowany równolegle drugi plan gdzie znajduje

si  rozwi zanie komunikacyjne.ę ą

Nie  ma  zatem  adnego  niebezpiecze stwa,  e  uchwalaj c  plan  Olszynki  wż ń ż ą

s siednim  palnie  nie  rozwi emy  uk adu  komunikacyjnego  zwi zanego  zą ąż ł ą

Olszynk . To jest normalne, e dzielimy plany, a one s  ze sob  spójne. To nieą ż ą ą

jest tak, ze ka dy plan yje w asnym yciem. Plany nawzajem si  uzupe niaj .ż ż ł ż ę ł ą

nie ma adnej obawy, e ten uk ad nie zostanie zaprojektowany.  ż ż ł

Prosz  Pa stwa.ę ń
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Nie ma konfliktu,  sprawa zosta a moim zdaniem wyja niona i przyj ta  przezł ś ę

lwi  cz  mieszka ców Olszynki.  ą ęść ń

radny – RYSZARD OLSZEWSKI 

Sugestia radnego Kasprowicza i wniosek radnego Koralewskiego s  racjonalneą

i rozs dne. Ka dy s yszy to co chce – panie radny Tadeuszu M ka. Pani Galaą ż ł ę

te  powiedzia a  o  tym,  e  3  lata  pracy  ró nych  porozumie ,  uzgodnie  nież ł ż ż ń ń

uwzgl dniono  do  dzisiejszych  zapisów  planu,  a  oni  chcieliby  równie  teę ż

porozumienia zawarte w planie by one do innych koncepcji przestrzennych z

automatu obowi zywa . Nie maj  tu adnej gwarancji.ą ć ą ż

W takim razie równie  popieram wniosek o odes anie do komisji. ż ł

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska Ł ę ń

Panie przewodnicz cy,ą

Szanowni Pa stwo.ń

Mo na  oczywi cie  w  niesko czono  toczy  te  dyskusje.  S dz ,  e  tutajż ś ń ść ć ą ę ż

argumenty po obu stronach ju  si  nie zmieni . Je li wol  mieszka ców b dzież ę ą ś ą ń ę

uchwa  zaskar y  do  s du  bardzo  bym  si  cieszy  gdyby  ona  si  tam jakłę ż ć ą ę ł ę

najszybciej znalaz a. ł

Kompromis z samej natury rzeczy mówi o czym  co jest do przyj cia, a co doś ę

przyj cia  nie  jest.  Absolutnie  to  co  by o  niezb dnym  minimum,  a  nieę ł ę

wydumanym chciejstwem organu sporz dzaj cego plan by o w projekcie planuą ą ł

pokazane. 
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Mo ecie pa stwo si  obra a  na to czy linia kolejowa i kolej zamknie przej cie.ż ń ę ż ć ś

Tyle tylko, e trzeba mie  wiadomo , e jest to okre lony podmiot, który jestż ć ś ść ż ś

ca kowicie  niezale ny  i  kieruje  si  swoimi  przepisami  i  w  tej  procedurzeł ż ę

okre li  kiedy  takie  zamkniecie  nast pi  w  sytuacji  kiedy  ma  si  docelowoś ł ą ę

zrealizowa  bezkolizyjne rozwi zanie.ć ą

Szanowni Pa stwo.ń

W tej kwestii organ sporz dzaj cy plan nie ma ju  nic do dodania.     ą ą ż

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za odes aniem druku do komisji?ń ł

 

Za -11

przeciw -18

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  n i e  p r z y j   ał ę ł

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1134?ń ę

 

Za -17

przeciw -10

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXVI/1152/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygni cia protestów do projektuę

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gda sk –ń

Olszynka Pó noc. ł

Uchwa a stanowi za cznik nr 12 do niniejszego protoko u. ł łą ł

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1135?ń ę

 

Za -15

przeciw -7

wstrzyma o si  ł ę -5
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RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1153/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygni cia zarzutów do projektuę

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gda sk –ń

Olszynka Pó noc. ł

Uchwa a stanowi za cznik nr 13 do niniejszego protoko u. ł łą ł

8. ODRZUCENIA  PROTESTU  DO  PROJEKTU

MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA
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PRZESTRZENNEGO  GDA SK  –  OLSZYNKAŃ

PÓ NOC.Ł

(DRUK NR 1136)

WIES AW  BIELAWSKI  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaŁ ę ń

zreferowa  druk tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1136?ń ę

 

Za -20

przeciw -3

wstrzyma o si  ł ę -4

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXVI/1154/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie odrzucenia protestu do projektu miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego Gda sk – Olszynka Pó noc.  ń ł

Uchwa a stanowi za cznik nr 14 do niniejszego protoko u. ł łą ł

9. ODRZUCENIA  ZARZUTU  DO  PROJEKTU

MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA

PRZESTRZENNEGO  GDA SK  –  OLSZYNKAŃ

PÓ NOC.Ł

(DRUK NR 1137)

WIES AW  BIELAWSKI  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaŁ ę ń

zreferowa  druk tak jak w uzasadnieniu. ł
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Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1137?ń ę

 

Za -17

przeciw -2

wstrzyma o si  ł ę -5

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1155/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie odrzucenia zarzutu do projektu miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego Gda sk – Olszynka Pó noc.  ń ł

Uchwa a stanowi za cznik nr 15 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Og aszam przerw  do godziny 14.00ł ę

po przerwie 

10. ROZPATRZENIA  I  ROZSTRZYGNI CIAĘ

ZARZUTÓW DO PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU

ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO

OSTOWICE CENTRUM W MIE CIE GDA SKU.Ł Ś Ń

(DRUK NR 1250)

WIES AW  BIELAWSKI  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaŁ ę ń

zreferowa  druk tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1250?ń ę

 

Za -14
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przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -5

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1156/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie rozpatrzenia i rozstrzygni cia zarzutów do projektuę

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ostwiceŁ

Centrum w mie cie Gda sku.  ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 16 do niniejszego protoko u. ł łą ł

11. UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU

ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO

RÓDMEI CIE  REJON  ULICY  STRZELECKIEJ WŚ Ś

MIE CIE GDA SKU.Ś Ń
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(DRUK NR 1144 + AUTOPOPRAWKA)

WIES AW  BIELAWSKI  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaŁ ę ń

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna z autopoprawk . Prosz  przewodnicz cego komisjią ę ą

o wyja nienie opinii.  ś

radny – TADEUSZ M KAL Ę

Panie Przewodnicz cy.ą

Komisja  ostateczn  opini  wyda a  15  marca  br.  4  g osami  za  przy  jednymą ę ł ł

przeciwny – pozytywnie. 

radna – BARBARA MEYER 

Panie Prezydencie.

W swoim  czasie  g o no  by o  sprawie  braku  parkingów  przy  s dzie.  To  sł ś ł ą ą

instytucje  du ej  rangi  w  mie cie.  Jak  ta  sprawa  b dzie  rozwi zana,  bo  toż ś ę ą

powinno nas interesowa ?  To nie sztuka zabudowa  al. przygotowa  równieć ć ć ż

chocia by to co mieli do tej pory albo i wi cej. ż ę

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda skaŁ ę ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowni Pa stwo Radni. ń
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Generalnie rzecz bior c nale y mie  wiadomo , jakiego fragmentu terenu teną ż ć ś ść

plan  dotyczy.  Otó  jeste my w cis ym centrum,  cis ym ródmie ciu  gdzież ś ś ł ś ł ś ś

koncentruje si  szereg funkcji o charakterze publicznym. Nie tylko s d. Mamyę ą

do czynienia  ze  szpitalem,  z prokuratur ,  z  policj  itd.  przestrze  nie  jest  zą ą ń

gumy ona ma swoje parametry fizyczne takie jakie ma i zapisy w planie mówią

o  konieczno ci  realizacji  okre lonego  programu  parkingowego  zarówno  wś ś

zakresie  zaspokajania  potrzeb  bezpo rednio  zwi zanych  z  realizacjś ą ą

okre lonych kubatur ale te  w zakresie udost pniania okre lonej liczby miejscś ż ę ś

parkingowych dla osób z zewn trz.ą

Nigdy teren na skutek rozmów jakie prowadzili my miedzy innymi  z s demś ą

nigdy nie dosz o do porozumienia mi dzy ta instytucj  a gmin  co do realizacjił ę ą ą

wielopoziomowego parkingu w pe nie zaspokajaj cego potrzeby li tylko s du.ł ą ą

Tak  naprawd  program  parkingowy,  który  tu  by  by  zaspokaja by  jedynieę ł ł

potrzeby pracowników s du, a nie osób które chcia by do niego przyjecha .ą ł ć

Generalnie rzecz bior c tak jak powiedzia em jest przewidziana pewna liczbaą ł

miejsc parkingowych. Ta liczba oczywi cie nie za atwi wszystkich potrzeb wś ł

takim jak zosta o to zapisane. cz ciowo ta liczba miejsc parkingowych b dzieł ęś ę

dost pna. ę

 

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1144 z autopoprawk ?ń ę ą

 

Za -19

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -5

RADA MIASTA GDA SKAŃ
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W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1157/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego ródmie cie rejon ul. Strzeleckiej  w mie cie Gda sku.Ś ś ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 17 do niniejszego protoko u. ł łą ł

12. UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU

ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO

BR TOWA ULICY S OWACKIEGO 114b W MIE CIEĘ Ł Ś

GDA SKU.Ń

(DRUK NR 1251)
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WIES AW  BIELAWSKI  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaŁ ę ń

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1251?ń ę

 

Za -19

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1158/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
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W  sprawie uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego Br towa ulicy S owackiego 114b w mie cie Gda sku.ę ł ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 18 do niniejszego protoko u. ł łą ł

13. UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OLIWA

DOLNA  REJON  ULIOCY  BENIOWSKIEGO  W

MIE CIE GDA SKU.Ś Ń

(DRUK NR 1252)

WIES AW  BIELAWSKI  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaŁ ę ń

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna.
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radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Panie Prezydencie.

Podczas poprzedniej sesji  gdy rada odrzuci a t  uchwa  to pami tam, e panł ę łę ę ż

do  rozpaczliwie  krzycza ,  e  ponara amy  miasto  na  du e  straty  bo  caść ł ż ż ż łą

procedur  trzeba powtórzy  od nowa. Teraz okazuje si , e nie.ę ć ę ż

Wobec tego  powstaje  pytanie,  ja  chc  us ysz  opini  radcy  prawnego,  cenię ł ę ę ę

pana jako architekta ale to jest  problem prawny. Co wobec tego oznacza,  eż

rada  miasta  nie  przyjmuje  przed o onego  planu?  Bo  w wietle  tego  co  panł ż ś

mówi to znaczy tyle co nic. 

Ta uchwa a nie ma adnego znaczenia, prezydent mo e przygotuje nowy druk,ł ż ż

odrzucimy za miesi c pojawi si  1353 znowu b dziemy obradowa  itd. Z tegoą ę ę ć

co pan mówi to tak naprawd  decyzji nie podejmuje rada tylko prezydent bo zaę

którym  razem on si  znudzi i powie a ju  odpuszcz , przyst pujemy od nowaś ę ż ę ę

do pracy nad planem zagospodarowania przestrzennego. 

Mi w tym brak swoistej logiki. Ja zadaje pytanie prawne. Wobec tego jak rada

mo e odrzuci  plan zagospodarowania przestrzennego. Ile razy to musi zrobi ?ż ć ć

Raz, pi , dziesi ?   ęć ęć

WIES AW BIELAWSKI – Zast pca Prezydenta Miasta Gda skaŁ ę ń

Ja tylko ad vocem. Je eli cokolwiek mówi em to na pewno nie rozpaczliwie.ż ł

Tak e  prosi bym  na  to  zwróci  uwag  –  to  po  pierwsze.  Po drugie  ch tnież ł ć ę ę

si gn  do protoko u z poprzedniego posiedzenia,  bo akurat nie przypominamę ę ł

sobie abym w takiej tre ci wyg asza  pogl d. ś ł ł ą

ANDRZEJ BODAKOWSKI – mecenas
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Odpowiadaj c na pytanie w przepisach tu mog  by  nieprecyzyjny bodaj e 20ą ę ć ż

ustawy, który  przewiduje  tryb procesowania  nad uchwaleniem planu nie ma

zapisu,  który  by  uniemo liwia ,  czy  zakazywa  powtórnego  procesowaniaż ł ł

projektu  uchwa y  w  przedmiocie  planu  zagospodarowania  przestrzennego.ł

Mo e si  to wydawa  brakiem konsekwencji, barakiem logiki ale tak jest. Nież ę ć

ma prawnego zakazu,  kory  by mówi  je eli  projekt  planu  zagospodarowaniał ż

danego  obszaru  zosta  odrzucony  przez  rad  to  nie  mo e  ten  projekt  był ę ż ć

procedowany po raz wtóry. Takiego zakazu nie ma. 

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1252?ń ę

 

Za -15

przeciw -8

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXVI/1159/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego Oliwa Dolna rejon ulicy  Beniowskiego  w  mie cieś

Gda sku.  ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 19 do niniejszego protoko u. ł łą ł

14. UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO REJON

ULIC  KADMOWEJ I  PLATYNOWEJ W  MIE CIEŚ

GDA SKU.Ń

(DRUK NR 1253)
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WIES AW  BIELAWSKI  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaŁ ę ń

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1253?ń ę

 

Za -17

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -7

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1160/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego rejon ulic Kadmowej i Platynowej w mie cie Gda sku.ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 20 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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15. O  PRZYST PIENIU  DO  SPORZ DZENIAĄ Ą

MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA

PRZESTRZENNEGO  REJON  ULIC  KARTUSKIEJ,

PAGÓRKOWEJ  I  W.  HUBERTA  W  MIE CIEŚ Ś

GDA SKU.Ń

(DRUK NR 1255)

MAREK PISKORSKI  – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ska zreferowań ł

druk  tak jak w uzasadnieniu. 

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1255?ń ę

 

Za -18

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -4

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXVI/1161/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie o  przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą

zagospodarowania przestrzennego rejonu ulic Kartuskiej, Pagórkowej

i w. Huberta w mie cie Gda sku.  Ś ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 21 do niniejszego protoko u. ł łą ł

16. O  PRZYST PIENIU  DO  SPORZ DZENIAĄ Ą

MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA

PRZESTRZENNEGO OSOWA – REJON ULIC JUNONY

I ANTYGONY W MIE CIE GDA SKU.  (DRUK NRŚ Ń

1254)
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MAREK PISKORSKI  – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ska zreferowań ł

druk  tak jak w uzasadnieniu. 

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1254?ń ę

 

Za -21

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1162/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie  o  przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą

zagospodarowania  przestrzennego  Osowa  –  rejon  ulic  Junona i

Antygony w mie cie Gda sku.    ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 22 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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17. O  PRZYST PIENIU  DO  SPORZ DZENIAĄ Ą

MIEJSCOWEGO  PALNU  ZAGOSPODAROWANIA

PRZESTRZENNEGO  RÓDMIE CIE  REJONŚ Ś

G ÓWNEGO MIASTA –  TEATR EL BIETA SKI WŁ Ż Ń

MIE CIE GDA SKU.Ś Ń

(DRUK NR 1245)

MAREK PISKORSKI  – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ska zreferowań ł

druk  tak jak w uzasadnieniu. 

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1245?ń ę

 

Za -21

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXVI/1163/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie o  przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego  planuą ą

zagospodarowania  przestrzennego  ródmie cie  rejon  G ównegoŚ ś ł

Miasta – Teatr El bieta ski w mie cie Gda sku.  ż ń ś ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 23 do niniejszego protoko u. ł łą ł

18. WYZNACZENIA TERMINU DO PRZEDSTAWIENIA

OPINII  PREZYDENTA  MIASTA  GDA SKAŃ

DOTYCZ CEJ MO LIWO CI ZALICZENIA ULIC DOĄ Ż Ś

KATEGORII DRÓG GMINNYCH.

(DRUK NR 1316)
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MACIEJ  LISICKI  –  Wiceprzewodnicz cy  Komisji  Rozwojuą

Przestrzennego zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia  prezydenta  jest  pozytywna.  Kto  z  pa stwa  jest  za  przyj ciem  drukuń ę

1316?

 

Za -21

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1164/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta

Miasta Gda ska dotycz cej mo liwo ci zaliczenia ulic do kategoriiń ą ż ś

dróg gminnych.   

Uchwa a stanowi za cznik nr 24 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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19. WNIOSKU O PONOWNE ROZPATRZENIE SPRAWY

ROZSTRZYGNI TEJ  DECYZJ  MINISTRAĘ Ą

RODOWISKA  Z  DNIA  16  LUTEGO  2005  R.Ś

DOTYCZ CEJ  UZNANIA  ZA  LASY  OCHRONNEĄ

LASÓW  STANOWI CYCH  W ASNO  SKARBUĄ Ł ŚĆ

PA STWA. Ń

(DRUK NR 1275)

MAREK PISKORSKI – dyrektor Biura Rozwoju Gda ska zreferowań ł

druk  tak jak w uzasadnieniu. 

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KRP jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1275?ń ę

 

Za -19

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXVI/1165/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie wniosku o ponowne rozpatrzenie sprawy rozstrzygni teję

decyzj  Ministra rodowiska z  dnia 16  lutego  2005  r. dotycz ceją Ś ą

uznania za  lasy  ochronne lasów  stanowi cych  w asno  Skarbuą ł ść

Pa stwa.    ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 25 do niniejszego protoko u. ł łą ł

20. USTALENIA MAKSYMALNEJ KWOTY PO YCZKIŻ

UDZIELONEJ W ROKU BUD ETOWYM 2005. Ż

(DRUK NR 1246)
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JANUSZ TARNACKI – p.o.  Kierownik Referatu Ochrony Zabytków

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KK i KBRP jest  pozytywna.  Kto z pa stwa jest za przyj ciem drukuń ę

1246?

 

Za -22

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1166/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
W sprawie ustalenia maksymalnej kwoty po yczki udzielonej w rokuż

bud etowym 2005.ż

Uchwa a stanowi za cznik nr 26 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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21. WYRA ENIA  WOLI  OBJECIA  UDZIA ÓW  WŻ Ł

PODWY SZONYM  KAPITALE  ZAK DOWYMŻ ĄŁ

JEDNOOSOBOWEJ  SPÓ KI  GMINY  MIASTAŁ

GDA KA  DZIA AJACEJ  POD  FIRMŃŚ Ł Ą

TOWARZYSSTWO BUDOWNICTWA SPO ECZNEGOŁ

„MOT AWA”  SPÓ KA  Z  OGRANICZONŁ Ł Ą

ODPOWIEDZIALNO CI  Z SIEDZIB  W GDA SKU.Ś Ą Ą Ń

(DRUK NR 1248)

IWONA BIERUT – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbu zreferowa aę ł ł

druk  tak jak w uzasadnieniu. 

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KPGiM, KB pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1248?ń ę

 

Za -23
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przeciw -2

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1167/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie wyra enia  woli  obj cia  udzia ów  w  podwy szonymż ę ł ż

kapitale zak adowym jednoosobowej spó ki Gminy Miasta Gda skał ł ń

dzia aj cej  pod  firm  Towarzystwo  Budownictwa  Spo ecznegoł ą ą ł

„Mot awa” Spó ka z  ograniczon  odpowiedzialno ci  z  siedzib  wł ł ą ś ą ą

Gda sku. ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 27 do niniejszego protoko u. ł łą ł

22. NADANIA NOWEJ NAZWY ULICY.
(DRUK NR 1262)
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BOGUMI  KOCZOT – Dyrektor Wydzia u Geodezji zreferowa  drukŁ ł ł

tak jak w uzasadnieniu. 

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KK pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1262?ń ę

 

Za -22

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1168/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie nadania nowej nazwy ulicy. 

Uchwa a stanowi za cznik nr 28 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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23. NADANIA NOWEJ NAZWY ULICY.

(DRUK NR 1263)

BOGUMI  KOCZOT – Dyrektor Wydzia u Geodezji zreferowa  drukŁ ł ł

tak jak w uzasadnieniu. 

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KK pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1263?ń ę

 

Za -22

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1169/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
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W sprawie nadania nowej nazwy ulicy. 

Uchwa a stanowi za cznik nr 29 do niniejszego protoko u. ł łą ł

24. NADANIA NOWEJ NAZWY ULICY.

(DRUK NR 1264)

BOGUMI  KOCZOT – Dyrektor Wydzia u Geodezji zreferowa  drukŁ ł ł

tak jak w uzasadnieniu. 

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KK pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1264?ń ę

 

Za -23

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1170/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
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W sprawie nadania nowej nazwy ulicy. 

Uchwa a stanowi za cznik nr 30 do niniejszego protoko u. ł łą ł

25. ZATWIERDZENIA SPRAWOZDANIA MIEJSKIEGO

RZECZNIKA  KONSUMENTÓW  W  GDA SKU  ZŃ

DZIA ALNO CI ZA ROK 2004.Ł Ś

(DRUK NR 1320)

ALINA ROCKA – Miejski  Rzecznik Konsumentów zreferowa a drukł

tak jak w uzasadnieniu. 

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1320?ń ę

 

Za -26

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXVI/1171/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie zatwierdzenia  Sprawozdania  Miejskiego  Rzecznika

Konsumentów w Gda sku z dzia alno ci za rok 2004. ń ł ś

Uchwa a stanowi za cznik nr 31 do niniejszego protoko u. ł łą ł

26. ZMIANY  UCHWA Y  W  SPRAWIEŁ

ZATWIERDZENIA  PLANU  FINANSOWEGO

POWIATOWEGO  FUNDUSZU  GOSPODARKI

ZASOBEM GEODEZYJNYM I KARTOGRAFICZNYM

NA ROK 2005. .

(DRUK NR 1265A)

BOGUMI  KOCZOT – Dyrektor Wydzia u Geodezji zreferowa  drukŁ ł ł

tak jak w uzasadnieniu. 

119



Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia  KRP,  KB  jest  pozytywna.  Kto  z  pa stwa  jest  za  przyj ciem  drukuń ę

1265A?

 

Za -17

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1172/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie zmiany  uchwa y  w  sprawie  zatwierdzenia  planuł

finansowego  Powiatowego  Funduszu  Gospodarki  Zasobem

Kartograficznym na rok 2005. 

Uchwa a stanowi za cznik nr 32 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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27. ZMIANY W ZA CZNIKU DO UCHWA Y RADYŁĄ Ł

MIASTA  GDA SKA  NR  XXIII/689/04  Z  DNIA  29Ń

KWIETNIA  2004  R.  O  PRZYJECIU  PROGRAMU

REWITALIZACJI OBSZARÓW ZDEGRADOWANYCH

W  GDA SKU  –  LOKALNEGO  PROGRAMUŃ

REWITALIZACJI.
(DRUK NR 1266)

GRZEGORZ SULIKOWSKI  zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KPGiM, KB, KRP, KK jest pozytywna.

radny – RYSZARD KLIMCZYK 

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowni Radni.
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Ja mam krótkie przes anie. Przys uchiwa em si  i bra em udzia  w dyskusji nał ł ł ę ł ł

KRP. Chcia bym przedstawi  jakby sens tego nad czym b dziemy g osowali.ł ć ę ł

Oczywi cie tak jak ja to wiedze.ś

Otó  w zesz ym roku przyj li my program rewitalizacji ró nych terenów miastaż ł ę ś ż

Gda ska wskazuj c jednoczenie tereny priorytetowe, czyli te które w za o eniu,ń ą ł ż

w jakiej  polityce mai y by pój  jakby na ten pierwszy front rewitalizacji. Wś ł ść

tej  chwili  mówimy  o  terenie,  który  jak  rozumiem  le y  na  terenież

przeznaczonym  do  rewitalizacji  ale  nie  znajduje  si  w  tym  obszarzeę

priorytetowym.

I  teraz  mamy  tak  dosy  przedziwn  sytuacj  polegaj c  na  tym,  e  jestą ć ą ę ą ą ż

zdewastowany pa acyk i znajduje si  inwestor, który pragnie pozyska  rodkił ę ć ś

publiczne, one s  unijne ale te  s  publiczne,  na remont  tego pa acu. I RMGą ż ą ł

zmienia program rewitalizacji po to aby pomóc temu inwestorowi w uzyskaniu

tych rodków. ś

Ja po prostu z jednej strony ciesz  si , e w tych ci kich czasach znajduje się ę ż ęż ę

kto  kto  podejmuje  si  takiego  trudu  finansowego,  inwestycyjnegoś ę

wyremontowania  zabytków,  które  ubogacaj  nasze  miasto.  Z  drugiej  stronyą

mam pewien niesmak dotycz cy sposobu obradowania nad t  uchwa , a raczeją ą łą

sposobu w jaki traktujemy program rewitalizacji. 

Bo oto okazuje si , e de facto to nad czym g osowali my kilka miesi cy temuę ż ł ś ę

przyjmuj c  program  rewitalizacji,  a  zw aszcza  wskazuj c  te  13  obszarówą ł ą

priorytetowych  jest  jak  nazwijmy  to  lekk  fikcj .  Te  obszary priorytetoweąś ą ą

mo emy zmienia  w zale no ci od tego kto si  zg osi. ż ć ż ś ę ł

Ja  oczywi cie  bior  za  dobr  monet  wysi ki  pana  prezydenta  i  jegoś ę ą ę ł

wspó pracowników i dlatego oczekuj , e tak ju  b dzie zawsze tzn. w ka dejł ę ż ż ę ż

sytuacji,  kiedy  zg osi  si  inwestor  chc cy  odremontowa  jaki  zabytek  ił ę ą ć ś

skorzysta  z puli rodków przeznaczonych na rewitalizacj  to my si  b dziemyć ś ę ę ę
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zbierali  i  umo liwiali  to  inwestorowi.  Ja  tylko  mam  nadziej ,  e  nież ę ż

uniemo liwi  to  w  przysz o ci  dokonania  rewitalizacji  tych  13  obszarówż ł ś

priorytetowych.    

radny – Janusz Kasprowicz

Prosz  Pa stwa.ę ń

Obieca em i musz  dotrzyma  s owa, odnie  si  do kwestii, któr  podnios emł ę ć ł ść ę ą ł

na ten temat  w trakcie  KRP. Ja my l , e to jest  sprawa bardzo wa na. Tenś ę ż ż

punkt ma dwa dna. Zupe nie osobn  kwesti  jest to czy my zmienimy programł ą ą

rewitalizacji w odniesieniu do tej dzielnicy, a zupe nie odr bn  kwesti  jest to,ł ę ą ą

kto  tak  naprawd  na  tych  publicznych  pieni dzach,  jak  kolega  Klimczykę ą

zauwa y , skorzysta. ż ł

Otó  chc  pa stwu przypomnie , e mówimy o pa acyku, zabytkowym dworku,ż ę ń ć ż ł

który  zosta  wykupiony  przez  pewn  spó k  razem  z  lokatorami.  Niejakoł ą ł ę

formu uj c  umow  miasto,  mam przekonanie,  nie  zadba o o  interesy swoichł ą ę ł

mieszka ców i nie zapewni o im odpowiednich warunków zmiany lokalizacji.ń ł

Mówi  tutaj  o  ludziach,  którzy  mieszkaj  tam od  60 lat.  Tam zosta y  w teję ą ł

chwili  2 rodziny,  które no mo e powinienem szuka  adniejszego okre lenia,ż ć ł ś

ale s  dzisiaj, powiem wprost, zastraszane i szanta owane przez w a cicieli tegoą ż ł ś

obszaru. I z powodu pewnych niefortunno ci formalnych mo e si  tak zdarzy ,ś ż ę ć

e ci ludzie strac  dach nad g ow , o który dbali przez 60 lat. ż ą ł ą

W tym momencie pytam si  tak. Je eli my mamy dzisiaj pomaga  komu , eę ż ć ś ż

tak powiem obcemu i niesprawdzonemu, a to zaraz wyja ni  co to okre lenieś ę ś

znaczy, to dlaczego nie pomagamy tym, którzy sprawdzili si  w ci gu 60 lat ię ą

dbaj c z w asnych kieszeni o maj tek komunalny uchronili  ten maj tek przedą ł ą ą

ruin . ą
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My w tej  chwili  mamy do czynienia  ze  spó k ,  która  wykupuj c  to  przed 6ł ą ą

ponad laty mia a termin do 2002 roku, ten termin wynika  z umowy sprzeda y,ł ł ż

przeprowadzenia  tam  szeregu  prac  zabezpieczaj cych  dworek  przed  ruin .ą ą

Tudzie  przeprowadzenia szeregu prac na do  pot nym obszarze, ponad 0,6ż ść ęż

ha w centrum Wrzeszcza, który zawiera mnóstwo warto ciowego drzewostanu.ś

Ja  sobie  przypominam  ju  kilka  takich  punktów,  w  których  pan  prezydentż

Bielawski  jakby w imieniu miasta troszcz c si  o maj tek, zapowiada  wr czą ę ą ł ę

rewizj  aktu  sprzeda y.  Mam  w  tej  chwili  na  my li  konkretnie  parcel  wę ż ś ę

Brze nie, o której niedawno rozmawiali my na tej sali. Tu jest bardzo podobnaź ś

sytuacja. 

Ja po prostu sobie nie wyobra am, eby zarz d miasta móg  pozostawi  swoichż ż ą ł ć

wyborców bez  opieki,  a z drugiej  strony mia  ochot  rzuca  ko o ratunkoweł ę ć ł

firmie, która powiadam nie sprawdzi a si  przez ponad 6 lat, przygl daj c sił ę ą ą ę

ruinie.  Jedyna  czynno  jak  tam dokonano,  wbrew panie  prezydencie  tre ciść ą ś

odpowiedzi na moj  interpelacj  w tej sprawie skierowana do pana, nie zrobi aą ę ł

tam nic, poza zamurowaniem otworów okiennych w zabytkowym dworku, po

to  tylko,  aby  tam  nie  wprowadzili  si  dzicy  lokatorzy.  Ten  dom,  jestemę

zadziwiony, e si  nie rozwali  do reszty pod naporem tegorocznego niegu. ż ę ł ś

Ja po prostu wyobra am sobie tak. To, e my my w trakcie komisji mi li zdaniaż ż ś ę

podzielone,  bo  wynik  g osowania  przy  pe nym  sk adzie  wynosi  4  za,  2ł ł ł ł

przeciw,  1  wstrzymuj cy  si ,  to  wcale  nie  znaczy,  e  projekt  tej  uchwa yą ę ż ł

uzyska  opini  pozytywn .  G osy  by y  podzielone  i  bardzo  by  mnie  dzisiajł ę ą ł ł

bola o, gdyby ta uchwa a tak niedoskonale sformu owana i odnosz ca si  do takł ł ł ą ę

niefortunnej  sytuacji  merytorycznej  i  ludzkiej,  spo ecznej  zosta ał ł

przeg osowana w tej sali pozytywnie.   ł

Patrz c na sk ad, na liczb  tu obecnych, my l  sobie, e prawdopodobnie taką ł ę ś ę ż

b dzie. Ja jednak bardzo bym prosi  zastanowi  si  nad tym czy nie widzicieę ł ć ę
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panowie  w  zarz dzie  miasta  adnego  problemu?  Czy  nie  macie  w  tymą ż

przypadku  adnych  skrupu ów?  Bo  ja  patrz c  z  boku  od  d ugiego  czasu,ż ł ą ł

wielokrotnie odwiedzaj c to miejsce, rozmawiaj c z tymi lud mi  i przegl daj cą ą ź ą ą

mnóstwo dokumentów w tej sprawie mam w tpliwo ci coraz wi ksze. Dlategoą ś ę

panie  przewodnicz cy,  eby zamkn  dyskusj  stawiam formalny  wniosek  oą ż ąć ę

powrócenie z tym punktem na KRP. 

radny – MACIEJ LISICKI 

Wniosek bardzo s uszny i m dry tylko, e nie chcia bym drogi kolego Januszuł ą ż ł

aby za 2 dni, czy 3, czy za tydzie  lub miesi c przeczyta  w gazecie tak jakń ą ć

przeczyta em 2, czy 3 dni temu – Dworek w Olszynce si  zawali . Wszyscy bylił ę ł

za, ka dy chcia  remontowa , ale si  zawali . I tu te  b dzie tak, e skierujemyż ł ć ę ł ż ę ż

uchwa  do komisji, b dziemy rozmawia , pochyla  si  z trosk  nad dworkiemłę ę ć ć ę ą

a w mi dzyczasie przeczytamy w gazecie, e dworek si  zawali .ę ż ę ł

radny –JANUSZ KASPROWICZ

Tylko  ad vocem.  Ja  ca y  czas  z  my l  o  tym,  e  dworek  mo e  si  zawalił ś ą ż ż ę ć

proponuje  takie  rozwi zanie  z  istotn  korekt .  Je li  ten  dworek  si  zawalią ą ą ś ę

dzisiaj lub jutro, to si  zawali nie z winy RMG, ale z winy urz du, który przez 6ę ę

lat nie dopilnowa  tego, co nowy w a ciciel z tym dworkiem robi. ł ł ś

Mam  przekonanie,  e  gdyby my  zaprosili  w a cicieli  spó ki  na  posiedzenież ś ł ś ł

komisji,  poprosili  o  przedstawienie  konkretnych  dokumentów i przyjrzeli  się

tym dokumentom w szerszym gronie, a nie zostawiali tylko na  moim grzbiecie,

to b dzie to rozwi zanie, które nikomu ycia nie utrudni. ę ą ż

Najbli sza komisja jest we wtorek 5 kwietnia.  ż

radny – MACIEJ LISICKI 
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Ja  zmierzam do tego,  e tak  naprawd  analizowanie  tego  po raz kolejny  naż ę

komisji nam nic nie da bo mo emy by  tylko za t  uchwa  b d  przeciw. Oż ć ą łą ą ź

czym tu rozmawia ? Je li kto  jest przeciw to niech powie,  e jest przeciw ić ś ś ż

wtedy bez wzgl du na to czy bierze win  na siebie czy te  nie na pewno teję ę ż

budowli szansy nie da. Co do tego nie ma w tpliwo ci – i tym ludziom. ą ś

Natomiast je li zag osujemy za to by  mo e dajemy szanse, a by  mo e dalejś ł ć ż ć ż

nie  dajemy  bo  zale y  od  aktualnych  w a cicieli.  Ale  by  mo e  dajemy  tż ł ś ć ż ą

szans , a tak ja na pewno przekre lamy i nic na nast pnej komisji nie mienimy.ę ś ę

adne  nowe fakty si  nie pojawi  wiec o czym b dziemy rozmawia ? O tymŻ ę ą ę ć

czy umo liwi  wzi cie pieni dzy, czy nie. To i tak b dzie aplikacja, kto  ktoż ć ę ę ę ś

b dzie ocenia  – nie my. To jest tylko szansa, eby ten podmiot, jaki on by nieę ł ż

by  z o y  wniosek o te pieni dze, a czy je dostanie to my nie mamy w ogóleł ł ż ł ą

wp ywu.  ł

radny – RYSZARD KLIMCZYK 

O ile ja rozumiem to intencj  radnego Kasprowicza,  a w ka dym razie moją ż ą

intencj , radnego, który b dzie g osowa  za skierowaniem tego na komisj  jestą ę ł ł ę

to,  e  by my  si  zastanowili  czy  warto  jest,  eby  RMG  udziela a  pomocyż ś ę ż ł

inwestorowi,  który  dotychczas  nie  popisa  si  szczególn  inwencj  ił ę ą ą

zaanga owaniem w ratowanie tego cennego zabytku. ż

Ja  bior  pod  uwag  jeszcze  jedn  rzecz,  zreszt  któr  wspomina em  wę ę ą ą ą ł

pierwszym wyst pieniu. ą

Prosz  Pa stwa.ę ń

Fundusze  europejskie  to  te  jest  pewna  pula  pieni dzy.  Ona  jestż ę

pro0gramowana na kolejne  bud ety  unijne  one  s  bodaj e  6 –  cio  letnie.  Wż ą ż

2007 b dziemy mieli kolejny okres programowania finansowego unijnego.  Jaę

boj  si  jednego,  e  pomagaj c  zdobywa  pieni dze  na  jedn  inwestycj  deę ę ż ą ć ą ą ę
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facto, w jaki  sposób utrudniamy zdobywanie pieni dzy na inne inwestycje. Jaś ę

tylko  mam  takie  obawy.  Dlatego  tak  widzia em  mi dzy  innymi  sensł ę

zapisywania, okre lania obszarów priorytetowych w uchwale. To mia y by  teś ł ć

wizytówki. Teraz okazuje si , e te obszary to pis na wod  – po prostu. Takieę ż ę

tak  sobie  zapisali my, w ka dej  chwili  mo emy zmieni .  Czyli  nie ma tutajś ż ż ć

adnej konsekwentnej polityki tego co chcemy rewitalizowa . Po prostu takież ć

mam obawy.     

radna – MARIA MA KOWSKA Ł

Prosz  Pa stwa.ę ń

Gmina nie ponosi praktycznie adnych wydatków finansowych z tego tytu u, aż ł

je eli  znalaz  si  podmiot  gospodarczy  i  fundacja  i  zbierze  25%  i  dostanież ł ę

reszt  z UE to niech dzia a. Dajmy im szans . Dzi kuj . ę ł ę ę ę

radna – MA GORZATA CHMIEL Ł

Ja  chcia am  zwróci  uwag  kolegom.  Rozmawiali my  ju  na  komisji,  eł ć ę ś ż ż

pomagamy nie inwestorowi tylko budynkowi. Mo emy oczywi cie nie pomóc iż ś

wtedy mamy wiadomo , pewno , e on si  zawali.  ś ść ść ż ę

radny – JANUSZ KASPROWICZ 

Jedno  zdanie  do  kole anki  Ma gorzaty.  Ja  nie  chc  tutaj  uprawia  sofistykiż ł ę ć

s ownej.  To ju  sobie powiedzieli my, e bardzo istotne  kto  dostaje kontrolł ż ś ż ę

nad przyznawanymi pieni dzmi. To nie jest bez znaczenia. ę

Gdyby miasto mia o tutaj zastrze one prawa – to prosz  bardzo. Gdyby miastoł ż ę

by o  w a cicielem  tego  obiektu  –  prosz  bardzo.  Nie  w  tym przypadku.  Wł ł ś ę

przypadku, w którym w a ciciel nie wykona  zalece  wynikaj cych z umowył ś ł ń ą

sprzeda y. Bardzo jednoznacznych zalece .  ż ń
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radny – W ADYS AW CZKOWSKI Ł Ł ŁĘ

Ja  proponuj  przej  do  g osowania.  Kiedy  spó dzielnia  chcia a  budowa ,ę ść ł ł ł ć

realizowa  inwestycje u zbiegu ulicy Obro ców Wybrze a i Ch opskiej bo tamć ń ż ł

by  dworek  to  konserwator  zabytków  ca y  czas  przeszkadza .  Pó niej  gdył ł ł ź

gmina  wygra a  ze  spó dzielni  i  sprzeda a  ten  teren w przeci gu  2  miesi cył ł ą ł ą ę

dworek znikn .ął

Mo na po prostu za atwi  tylko popatrzmy kto za tym stoi.ż ł ć

radna – MA GORZATA CHMIEL Ł

Ja  chcia am  kolegom  dwóm  ostatnim  powiedzie ,  e  kontrola  w  wypadkuł ć ż

pieni dzy unijnych jest  wielokrotnie  bardziej  szczelna  od kontroli  miasta.  Wę

zwi zku z tym nie ma mo liwo ci takiego zagro enia o jakim mówi pan radnyą ż ś ż

czkowski. Łę

radny – W ADYS AW CZKOWSKIŁ Ł ŁĘ

Pani najlepsza Radna.

Niech pani mówi o sobie. 

radna – MA GORZATA CHMIEL Ł

Chcia am powiedzie  o sobie. ł ć

Panie czkowski.Łę

Ja jeszcze remontu nie potrzebuje.

Radny – JAROS AW GORECKI – Wiceprzewodnicz cy RMG Ł ą

Kto z pa stwa jest za wnioskiem radnego Kasprowicza o odes anie druku doń ł

komisji? 
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Za -15

przeciw -12

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

28. ZMIANY UCHWA Y NR LXII/456/93 RADY MAISTAŁ

GDA SKA Z DNIA 06 KWIETNIA 1993 R. W SPRAWIEŃ

ZATWIERDZENIA  REGULAMINU  NADAWANIA

TYTU U  HONOROWEGO  OBYWATELA  MIASTAŁ

GDA SKAŃ

(DRUK 1243 + AUTOPOPRAWKA)

radny – WIES AW KAMI SKI Ł Ń

Istot  tej uchwa y jest stworzenie trybu odwo awczego odebrania honorowegoą ł ł

obywatela miasta Gda ska dla osób, które wspó pracowa y z s u bami PRL –ń ł ł ł ż

owskimi. I to jest istota tego projektu.

Wydaje si  oczywistym, e ten zaszczytny tytu  nie powinni nosi  bohaterowie,ę ż ł ć

a równie  zdrajcy,  a informacje dotycz ce naszej  najnowszej  historii  niestetyż ą

wskazuj , e z  takimi sytuacjami zaczynamy mie  miejsce. Jestem w trudneją ż ć
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sytuacji  dlatego,  e  wczoraj  us ysza em o wiadczenie  przewodnicz cego  POż ł ł ś ą

oraz  radnych  SLD,  e  b d  g osowali  przeciwko  tej  uchwale.  W zwi zku  zż ę ą ł ą

powy szym  los  jej  jest  niejako  przes dzony.  Nie  rozumiem  tego.  Jest  miż ą

przykro z tego powodu, e takie stanowisko prezentuje PO. ż

Chc  od  razu  te  powiedzie ,  e  te  zmiany  uchwa y  absolutnie  nie  groę ż ć ż ł żą

sytuacji,  e  np.  o  odebranie  tytu u  móg by  kto  wyst pi  np.  dla  panaż ł ł ś ą ć

Kukli skiego. Dlatego, e by  to o nierz i ta instytucja wymieniona w ustawień ż ł ż ł

o IPN, do której ta uchwa a nawi zuje. ł ą

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Dzisiaj gda skie Trzy Krzy e p acz . P acz  dlatego, e naszym miastem rz dziń ż ł ą ł ą ż ą

PO i wraz z SLD uwa aj , e honorowymi obywatelami miasta Gda ska mogż ą ż ń ą

by  ubecy, funkcjonariusze PZPR – u i donosiciele. ć

radny – CZES AW NOWAK Ł

Szanowna Rado.

Ze wzgl du na to, ze jestem tu najstarszym radnym jak  przesz o  za sobę ąś ł ść ą

mam.  Z  tego  powodu  mam  prawo  mówi  o  tym  co  dzisiaj  na  tej  sali  sić ę

odbywa.  otó  chcia bym  przypomnie ,  ze  niedawno  mówili my  o  godnymż ł ć ś

uczczeniu sierpnia, 25 – lecia sierpnia. Ja chcia bym z racji moich do wiadczeł ś ń

yciowych,  moich  prze y  wi ziennych  i  innych  zaapelowa  do  wszystkichż ż ć ę ć

radnych,  szczególnie  do  PO,  eby  powa nie  przemy leli  swój  stosunek  doż ż ś

projektu tej uchwa y. Ja chcia bym, eby my godnie obchodzili sierpie . Je elił ł ż ś ń ż

przygotowujemy  si  pod  wzgl dem finansowym to  równie  przygotujmy  się ę ż ę

pod  wzgl dem  etycznym  i  moralnym.  I  o  to  apeluj  tutaj  szczególnie  doę ę

radnych,  którzy mówi  o  etosie  Solidarno ci,  o  tym, e  s  zwi zaniu  z tymą ś ż ą ą

ruchem, e  z tego ruchu si  wywodz . ż ę ą
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Dlatego musimy spojrze  na ten problem inaczej i spojrze  na to powa niej ić ć ż

potraktowa  spraw  powa nie. Je eli tej uchwa y nie podejmiemy nie wiem czyć ę ż ż ł

b dziemy  w  ogóle  mieli  prawo  mówi ,  e  mo emy  uczestniczy  wę ć ż ż ć

sierpniowych  obchodach.   ja  przynajmniej  b d  g osowa  za  t  uchwa  ię ę ł ł ą łą

apeluj  do wszystkich. Naprawd  powa nie si  zastanówcie nad tym co ja tuę ę ż ę

mówi .  ę

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

My l , e moi  przedmówcy ju  jakby uzasadnili  zasadno  procesowania  tejś ę ż ż ść

uchwa y. chcia abym powiedzie , e to jest nasz moralny obowi zek, troska oł ł ć ż ą

prawd  historyczn . Tym bardziej, e czas sko czy  z relatywizmem jaki mamyę ą ż ń ć

do czynienia nawet w podr cznikach historii. Ka dego dnia fakty pokazuj , zę ż ą

prawda domaga si  ujawnienia. Materia y IPN – u pokazuj , chocia by ksi zka,ę ł ą ż ą

któr  ma pan Czes aw Nowak na sesji  mówi o bohaterach gda skich, którychą ł ń

znali my, mówi ca  prawd  historyczn . ś łą ę ą

W zwi zku  z tym my mamy ten obowi zek aby odci  w a nie przesz o  ią ą ąć ł ś ł ść

budowa  tak  prawd  historyczn , której si  nie powstydzimy dla przysz ychć ą ę ą ę ł

pokole .ń

radny – W ADYS AW CZKOWSKI Ł Ł ŁĘ

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Mój  kolega  z  okr gu  wyborczego  wspomnia  o  sierpniu  1980  roku.  Otóę ł ż

Gda sk  to nie tylko sierpie  to rok 1968,  1970,  1976.  Ja przepracowa em wń ń ł

przemy le okr towych 40 lat i wszystkie te styropiany po prostu prze y em. ś ę ż ł

131



Ja sobie ceni  np. bardzo medal,  odznak  Zas u ony dla Ziemi Gda skiej  boę ę ł ż ń

tak  posiadam. I my l  tak, e projektodawcy tutaj, którzy mówi  w pewnymą ś ę ż ą

zapisie,  otó  ja si  nie wypieram i nigdy si  nie wypr ,  e by em cz onkiemż ę ę ę ż ł ł

PZPR ale w tej partii te  byli dzia acze, którzy dostawali niez e pr gi za swojż ł ł ę ą

wypowied  na konferencjach, na zjazdach. Byli prze ladowani, a nie raz nawetź ś

zwalniani z zak adu pracy. ł

Ja bym si  dzisiaj nie podj  takiej rzeczy bo je eli my mówimy o komunistachę ął ż

to ci komuni ci my l  po 1956 roku to ju  komunistów nie by o. Raczej partiaś ś ę ż ł

polityczna.  Dzisiaj  jest  ich  du o.  Czy  to  jest  le,  czy  dobrze  –  mo e  wasiż ź ż

wnukowie  albo  wasze  dzieci  b d  mówi y  za  lat  40  przeciwko  wam.ę ą ł

Zastanówcie  si  czy  to  dzisiaj  warto  podejmowa  albo  warto  nad  tymę ć

g osowa ? ł ć

Oczywi cie  wato dyskutowa  nad 25 – leciem rocznicy sierpnia – to tak, boś ć

byli  i  po jednej  stroni  barykady  i  po  drugiej.  Jedni  rozbierali  tory,  wybijali

szyby, okradali, a drudzy walczyli o wolno . ść

Ci ko by dzisiaj by o roztasowa  tych ludzi tak jak mo na potasowa karty doęż ł ć ż ć

gry w bryd a.  Ja  uwa am, e  historia  b dzie  mia a  swój  cel  i  b dzie  pisanaż ż ż ę ł ę

w a ciwym dokumentem. ł ś

radny – RYSZARD KLIMCZYK

Niezale nie od tego ile by o w PZPR takich bohaterskich i wybitnych postaciż ł

jak  zapewne  pan  radny  czkowski  to  nie  da  si  nie  wypowiedzie  pewnejŁę ę ć

oczywistej prawdy, pewnego truizmu, ze II RP, mo e IV RP, w ka dym razież ż

wolna  Polska  powinna  by  ufundowana  na  jakiej  prawdzie,  na  jakiejć ś ś

podstawowej prawdzie, elementarnej. A t  elementarn  praw  jest to, e PZPRą ą ą ż

to by a organizacja przest pcza, to by a organizacja, która zniszczy a dorobekł ę ł ł

pokole ,  która niszczy a ludziom charaktery, kr gos upy, yciorysy, która  poń ł ę ł ż
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prostu  zabra a  temu  krajowi,  by  mo e najlepsze  lata  i  to samo . I  my tejł ć ż ż ść

prawdy… Ja nie jestem z pokolenia Solidarno ci – by em ma ym dzieckiem, wś ł ł

tamtych czasach – ale to s  rzeczy, na których ja si  wychowa em. Ja osobi cie,ą ę ł ś

jako cz owiek m ody tej prawdy oczekuj  i czekam na ta prawd  ostateczn  15ł ł ę ę ą

lat. Mo e wa nie dlatego zaj em si  polityk . ż ś ął ę ą

Gda sk jest tym szczególnym miejscem, które dzisiaj w tej konkretnej sytuacji,ń

kiedy ten problem prawdy i odkrywania  tych równie  ciemnych kart  historiiż

staje  niemal  codziennie  przed  nami.  To  w a nie  Gda sk  powinien  by  tymł ś ń ć

miejscem, które nie kryje si  za jak  fasad  jaki  pustych gestów. ę ą ą ś

Prawdy  nie  nale y  si  ba ,  nic  si  takiego  nie  stanie,  rewolucji  nie  b dzie.ż ę ć ę ę

Dlatego ja, to jest  taki  apel aby porzuci , w tym jednym momencie porzucić ć

nasze sekciarskie ró ne, polityczne podej cie do ró nych spraw. Tylko tak poż ś ż

prostu spojrze  do w asnego serca i sumienia i pod tym wzgl dem podejmować ł ę ć

decyzj .  ę

radna – BARBARA MEYER 

Chcia am zg osi  wniosek formalny o zamkniecie listy mówców. Ja my l , zeł ł ć ś ę

ka dy ma swoje wyrobione zdanie i nie b dziemy si  tutaj przekonywa . ż ę ę ć

radny – JAROS AW GORECKI – Wiceprzewodnicz cy RMG Ł ą

S  jeszcze  dwa  g osy  pana  Rybickiego  i  ubrysa.  Kto  z   pa stwa  jest  zaą ł Ż ń

przyj ciem wniosku formalnego o zamkniecie dyskusji? ę

Za -19

przeciw -3

wstrzyma o si  ł ę -4
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RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

radny – ALEKSANDER UBRYS – Wiceprzewodnicz cy RMG Ż ą

Moja wypowied  b dzie bardzo krótka. Chcia bym do wnioskodawców, którzyź ę ł

tak pi knie  mówi  o prawdzie i  uczciwo ci, eby tej kategorii  nie traktowalię ą ś ż

tylko w uj ciu historycznym ale eby równie  t  prawd  i uczciwo  stosowalię ż ż ą ę ść

na co dzie , teraz i tak e tu na tej sali. ń ż

Wtedy,  by  mo e, ja b d  w wielu  sprawach przekonany.  Je eli  widz  terazć ż ę ę ż ę

ironiczny u mieszek na twarzy kolegi Kami skiego, który zupe nie zgo a inneś ń ł ł

sprawy przedstawia  dzisiaj  w godzinach pocz tkowych naszej  sesji  to  ja  poł ą

prostu nie wierz  w jego szczere intencje.  ę

radny ARKADIUSZ RYBICKI 

Panie Przewodnicz cy,ą

Szanowni Radni.

Nie trzeba zmienia  lokalnego prawa aby nada  lub odebra  tytu  honorowegoć ć ć ł

obywatela  miasta  Gda ska.  Je li  taka  godno  przyznana  zosta a  przez  radń ś ść ł ę
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miasta  pochopnie  i  dosta a  si  w  nieodpowiednie  r ce,  wystarczy  zwyk eł ę ę ł

g osowanie nad jej odebraniem. ł

W  takiej  sytuacji  wnioskodawcy  musz  tylko  mie  odwag  by  publicznieą ć ę

przeprowadzi  reces degradacji honorowego obywatela miasta Gda ska. ć ń

Wspó praca  z  komunistycznym  aparatem  przemocy  jest  zarzutem  bardzoł

powa nym.  Wyja nienie wszystkich  okoliczno ci wspó pracy,  jej  skutków,  aż ś ś ł

zw aszcza  moralna  ocena  osoby,  która  zosta a  wspó pracownikiem  SB  jestł ł ł

zabiegiem  skomplikowanym.  Wymaga  czasu,  ostro no ci  oraz  udzia uż ś ł

do wiadczonych historyków, ledczych i najlepszych s dziów. jest dzia aniemś ś ę ł

raczej dla przysz ych pokole  ni  na u ytek chwilowego rozg osu. Je eli dziejeł ń ż ż ł ż

si  inaczej prawda historyczna zostaje tylko zaciemniona. ę

Uchwalenie  nowych  zasad  przyznawania  honorowego  obywatela  miasta

Gda ska mo e odebra  tak  szans  najbardziej nawet zas u onym obywatelomń ż ć ą ę ł ż

naszego miasta. Przypomn , i  pomówienia i zarzuty dotycz ce wspó pracy zę ż ą ł

komunistycznymi  organami  przemocy,  b d  etatowej  w  nich  pracyą ź

sformu owane zosta y wobec laureata Pokojowej Nagrody Nobla Lecha Wa sył ł łę

i  bohaterskiego  kapitana  SB  Adama  Chodysza,  który  za  wspó prace  zł

niepodleg o ciowym  podziemiem  skazany  zosta  na  6  lat  wi zienia.  $  latał ś ł ę

sp dzi  w wi zieniu o zaostrzonym rygorze. Na wolno  wyszed  tylko dlatego,ę ł ę ść ł

e PRL zacz  upada . ż ął ć

Pami tam jak pyta  co jaki  czas:  jako funkcjonariusz  z 20 –  letnim sta emę ł ś ż

mog  ju  i  na emerytur , czy mama to zrobi ? A my z Aleksandrem Hallem ię ż ść ę ć

Janem Borusewiczem odpowiadali my: nie id  jeszcze twoje informacje ratujś ź ą

ludziom wolno . ść

Z  formalnego  punktu  widzenia  Adam  Chodysz  nie  mia by  szans  został ć

honorowym obywatelem miasta. Dla przyk adu redaktor Jerzy Urban móg by.ł ł
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Prawda,  a tylko  ona  nas  interesuje  jest  o  wiele  bardziej  skomplikowana niż

najbardziej nawet intryguj ce dokumenty i najciekawsze ksi zki. Niech RMGą ą

nie spieszy si  z ocenianiem swoich honorowych obywateli i wyja nianiem ichę ś

przesz o ci.  Nie  posiadamy  do  tego  kwalifikacji  i  nie  mamy  dost pu  doł ś ę

zdecydowanej  wi kszo ci  dokumentów.  Nie  zast pujmy  IPN –  u,  ani  S duę ś ę ą

Lustracyjnego. Tworzenie zasad na jakich opiera si  przyznawanie honorowegoę

obywatelstwa nie powinno opiera  si  w atmosferze gor czki przedwyborczej,ć ę ą

inaczej ryzyko pomy ki staje si  ogromne.  ł ę

ledwo RMG przyzna a honorowe obywatelstwo, a  ju  je chce odbiera ? Je lił ż ć ś

pójdziemy  dalej,  w  tym  kierunku  sami  stracimy  w a ciwo ci  honorowe  doł ś ś

nadawania takich tytu ów.  ł

radny – JAROS AW GORECKI – Wiceprzewodnicz cy RMG Ł ą

Przyst pujemy do g osowania. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1243 +ę ł ń ę

autopoprawka? 

Za -14

przeciw -15

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  n i e  p r z y j   ał ę ł
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28. PROCEDURY PRZYGOTOWANIA I UCHWALANIA

WIELOLETNICH  PLANÓW  INWESTYCYJNYCH

MIASTA GDA SKA.Ń

(DRUK NR 1371)

KRZYSZTOF  RUDZI SKI  –  Zast pca  Dyrektora  Wydzia uŃ ę ł

Programów Rozwojowych zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – JAROS AW GORECKI – Wiceprzewodnicz cy RMG Ł ą

Opinia Komisji Dora nej do prac nad WPI jest pozytywna. Kto z pa stwa jestź ń

za przyj ciem druku 1321?ę

 Za -15

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXVI/1173/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie procedury  przygotowania  i  uchwalania  wieloletnich

planów inwestycyjnych Miasta Gda ska. ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 33 do niniejszego protoko u. ł łą ł

29. ZMIANY  W  WIELOLETNIM  PLANIE

INWESTYCYJNYM MIASTA  GDA KA  NA  LATAŃŚ

2005 – 2009.

(DRUK NR 1244)
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KRZYSZTOF  RUDZI SKI  –  Zast pca  Dyrektora  Wydzia uŃ ę ł

Programów Rozwojowych zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – JAROS AW GORECKI – Wiceprzewodnicz cy RMG Ł ą

Opinia Komisji Dora nej do prac nad WPI, KRO oraz KPGiM jest pozytywna.ź

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1244?ń ę

 Za -17

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -4

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1174/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie zmiany w  Wieloletnim Planie  Inwestycyjnym Miasta

Gda ska na lata 2005 – 2009. ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 34 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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30. USTALENIA MAKSYMALNEJ KWOTY PO YCZKIŻ

UDZIELONEJ  W  2005  ROKU  DLA  POLSKIEJ

AKADEMII  NAUK  ORAZ  WYRA ENIA  WOLIŻ

UDZIELENIA PO YCZKI.Ż

(DRUK NR 1271)

ALAN ALEKSANDROWICZ – Zast pca Dyrektora Wydzia u Politykię ł

Gospodarczej  zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – JAROS AW GORECKI – Wiceprzewodnicz cy RMG Ł ą

Opinia KK, KB jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1271?ń ę

 Za -19
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przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1175/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie ustalenia maksymalnej kwoty po yczki udzielonej w 2005ż

roku dla Polskiej Akademii Nauk oraz wyra enia woli  udzieleniaż

po yczki.ż

Uchwa a stanowi za cznik nr 35 do niniejszego protoko u. ł łą ł

31. ZMIANY  STATUTU  DYREKCJI  ROZBUDOWY

MIASTA GDA SKA  STANOWI CYM  ZA CZNIKŃ Ą ŁĄ

NR 1 DO UCHWA Y NR XVII/539/99 RADY MIASTAŁ

141



GDA SKA Z DNIA 29 GRUDNIA 1999 R. W SPRAWIEŃ

LIKWIDACJI  DYREKCJI  ROZBUDOWY  MIASTA

GDA SKA  W  GDA SKU  B D CEJ  ZAK DEMŃŚ Ń Ę Ą ŁĄ

BUD ETOWYM  I  UTWORZENIA  JEDNOSTSKIŻ

BUD ETOWEJ.Ż

(DRUK NR 1313)

KRZYSZTOF  RUDZI SKI  –  Zast pca  Dyrektora  Wydzia uŃ ę ł

Programów Rozwojowych zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

radny – MAREK POLASZEWSKI

Ja  rozumiem,  ze  opinia  komisji  by a  pozytywna  natomiast  uzasadnienieł

wzbudzi o u mnie co najmniej zak opotanie, w tym brzmieniu. My mówimy oł ł

dwóch organach podleg ych gminie. ł

Je li mówimy o zak adzie bud etowym to rozumiem, e w pe nym rozumieniuś ł ż ż ł

zapisu tu nie mówimy o podleg o ci. Co ma jedno do drugiego? Przepraszamł ś

bardzo. To s  dwie ró ne rzeczy. Jedna kwestia to jest kwestia podleg o ci, aą ż ł ś

druga to kwestia funkcjonowania jednostki bud etowej i zak adu bud etowego.ż ł ż

Albo mówimy o czym  czego nie chcemy powiedzie , a tego nie chcia bym siś ć ł ę

domy la  albo  uzasadnienie  wymaga  rozszerzenia.  To  nie  jest  kwestiaś ć

podleg o ci tylko prowadzenia firmy. Dwie zasadnicze, ró ne kwestie.  ł ś ż

Panie Dyrektorze. 
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Gdyby pan móg  to wyja ni . ł ś ć

radna – ZOFIA GOSZ 

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado. 

Jestem bardzo zdziwiona tym projektem uchwa y poniewa  akurat na te tematył ż

rozmawia am  przy  okazji  remontu  szko y  w  mojej  dzielnicy  i  wtedył ł

zgadzali my  si  niby,  e  musi  by  inaczej.  Ale  zrobi o  si  inaczej  w drugś ę ż ć ł ę ą

stron . ę

Mia am  okazj  rozmawia  te  z  panem  Adamowiczem  na  ten  temat  i  onł ę ć ż

powiedzia ,  e  akurat  mój  pogl d  ca kowicie  jest  zbie ny  z  jego  pogl dem.ł ż ą ł ż ą

Tylko uchwa a jest odwrotna. ł

Prosz  Pa stwa.ę ń

Mi  nie  chodzi  o  to,  e  to  by  zak ad  bud etowy,  czy  to  b dzie  jednostkaż ł ł ż ę

bud etowa. Jak zwa  tak zwa . Jest to ma a ró nica finansowa. Mnie chodzi o coż ł ł ł ż

innego.

Tak jak pan powiedzia  b dzie DRMG b dzie wzmocniona czyli bezpo rednioł ę ę ś

podleg a  nie  komu  tylko  panu  prezydentowi  i  OK.  Tylko  co  jest  dalej?ł

Wszystko jest  w jednym r ku. ę

Prosz  Pa stwa. ę ń

Nie ma adnej mo liwo ci kontroli ani  wgl du w ca y proces inwestycyjny iż ż ś ą ł

ca y proces remontowy. Zaczn  od ko ca co pisze w tej uchwale. Mianowicieł ę ń

likwiduje si  dotychczasowy wydzia , referat który by  w Wydziale programówę ł ł

Rozwojowych  w  zakresie  planowania  i  przygotowania  i  prowadzenia

remontów. Ten referat jeszcze mai  jaki  wgl d.ł ś ą

Ja walczy am pó  roku w zwi zku z nieprawid owo ciami, które napotyka si  wł ł ą ł ś ę

realizowaniu przez DRMG ma ego remontu,  a dopiero  co du ych inwestycji.ł ż
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Mianowicie  wynika to ze statutu,  eby nie by o go os ownym nie b d  du oż ł ł ł ę ę ż

czyta .  DRMG  otrzymuje  uprawnienie,  e  przygotowuje  dokumentacjć ż ę

przetargow ,  wybiera  wykonawc ,  pó niej  wybiera  plac  budowy,  pó nieją ę ź ź

sprawuje nadzór inwestorski, dokonuje odbioru i zatwierdza finanse, dokonuje

korekty wyceny, cen i prowadzi przegl dy. To te  ma wp yw ale egzekwuje odą ż ł

wykonawcy  usuni cia  wad.  Analizuje  i  weryfikuje  koszty  remontu  itd.  ię

zatwierdza faktury, co jest powiedziane.

Prosz  Pa stwa.ę ń

Wi c jeden i ten sam organ, a mo na powiedzie  i ta sama osobo umocowanaę ż ć

bardzo  wysoko.  Jest  w  jednym  r ku  i  nikt  nie  ma  wgl du,  nic  nie  mo naę ą ż

zapobiec,  niczemu.  Prosz  sobie  dopowiedzie  jakie  mog  by  tego  skutki,ę ć ą ć

kiedy wielkie procesy inwestycyjne, remontowe s  w jednym r ku.ą ę

Absolutnie jestem z panem Adamowiczem, rozmawiali my absolutnie w innś ą

stron , e tak nie mo e by , e nie mo e by  takiego zupe nego wyodr bnieniaę ż ż ć ż ż ć ł ę

organizacyjnego na zasadzie mocy wszystkiego i zatwierdzania wszystkiego. 

Nie ma tu mo liwo ci kontroli, sprawdzenia czegokolwiek, przez kogokolwiekż ś

poniewa  ten referat, który by  w programach jest. ż ł

Ja tutaj  wnosz  do radnych o wielk  ostro no  poniewa  tak jak to by o wę ą ż ść ż ł

WSS w innych zagadnieniach RIO napisa o, e nie mo e by  tak, ze nie ma niktł ż ż ć

wgl du. Nie Mo e by  w ten sposób, e nie ma mo liwo ci kontroli, eby jednaą ż ć ż ż ś ż

osoba  wiedzia a,  wybiera a,  zatwierdza a  kosztorys  wst pny,  zatwierdza ał ł ł ę ł

kosztorys wykonawczy, korygowa a ceny, wycenia a i zatwierdza a faktury. ł ł ł

Prosz  Pa stwa.ę ń

Do czego to mo e doprowadzi  odpowiedzcie  sobie  sami.  I bardzo prosz  oż ć ę

wielk  rozwag  i rozs dno . Nie wiem kto pomy la  o tym w taki sposób boą ę ą ść ś ł

zupe nie  w odwrotny sposób rozmawia am i z panem Rudzi skim i z panemł ł ń

Adamowiczem osobi cie, na przyk adzie mojej szko y.   ś ł ł
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KRZYSZTOF RUDZI SKI  –  Zast pca  Dyrektora Wydzia u  ProgramówŃ ę ł

Rozwojowych

Szanowni Pa stwo!ń

Ja  mo e  wyja ni  spraw  w  ten  sposób.  Je li  chodzi  o  odpowiedzialnoż ś ę ę ś ść

zawodow  szczególnie pracowników budownictwa to jest ona ci le okre lonaą ś ś ś

prawem  budowlanym  i  dokonuj c  takiej  zamiany  oparli my  si  na  prawieą ś ę

powszechnie obowi zuj cym. Sytuacja, która mai a miejsce dotychczas czyli, zą ą ł

funkcjonowa  referat  remontów i  jednostki  wykonawcze  by a  o tyle sytuacjł ł ą

dwuznaczn ,  e  kompetencje   nazwa bym  jednostek  organizacyjnych  czylią ż ł

WIiR i DRMG nak ada y si  i w efekcie, co stwierdzi em osobi cie nie mo nał ł ę ł ś ż

by o jednoznacznie ustali  gdzie ko cz  si  kompetencje wydzia u i zaczynajł ć ń ą ę ł ą

kompetencje jednostki i w drug  stron .ą ę

Polega o  to  na  tym,  e  pracownik  wydzia u,  który  zjawia  si  na  budowieł ż ł ł ę

podejmowa  decyzje  techniczne  nie  maj c  do  tego  upowa nienia  w  postacił ą ż

posiadanych  uprawnie  budowlanych  lub  innych  wymaganych  prawemń

uprawnie  po  czym  realizowane  te  decyzje  by y  przez  DRMG  iń ł

odpowiedzialno  przerzucana  na  wydzia  jako,  e wydzia  nakaza .  To by aść ł ż ł ł ł

kuriozalna  sytuacja  przerzucania  si  nawzajem odpowiedzialno ci  i  brakiemę ś ą

mo liwo ci rozliczenia konkretnej osoby za konkretne dzia ania. ż ś ł

Przygotowany tutaj  statut  i  nie ukrywam wyczyszczony z tych rzeczy ma na

celu jedn  zasadnicz  wizj . Wskazanie kompetencji poszczególnych jednosteką ą ę

i osób w procesie inwestycyjnym i wskazanie, w którym momencie i za jakie

zakres finansowo – rzeczowy kto odpowiada. 

Je eli  teraz  dojdzie  do sytuacji,  o  której  wspomnia a  pani  radna  Gosz  gdzież ł

zostaje wed ug niej naruszone prawo w ten czy w inny sposób to s  metodył ą
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prawne i organizacyjne w urz dzie  oraz  organy cigania tudzie  inne organyę ś ż

powo ane do kontroli, które takow  kontrol  przeprowadz .ł ą ę ą

Prosz  Pa stwa. ę ń

W zesz ym roku w a nie na wniosek pa stwa ora prezydenta my my ta kontrolł ł ś ń ś ę

przeprowadzili  i  przy  okazji  przy  pomocy  bieg ych  specjalistów  z  Instytutuł

technik  i  Budownictwa  z  Warszawy  poprosi em  o  zbadanie  tych  zale no cił ż ś

kompetencyjnych,  które  wyst puj .  Stwierdzono,  ze  w  tej  sytuacjię ą

kompetencyjnej nie ma mo liwo ci okre lenia, kto odpowiada za poszczególneż ś ś

decyzje.   

W tej sytuacji, odpowiadaj c przede wszystkim radnej Gossz uwa am, e je elią ż ż ż

w statucie okre lone s  ci le zadania za jakie odpowiada DRMG to zgodnie zś ą ś ś

powszechnie obowi zuj cym prawem osobist  odpowiedzialno  za zaistnia eą ą ą ść ł

sytuacje ponosi dyrektor jednostki. Nie kto inny, nie pracownik tylko dyrektor

jednostki.  Je eli  w tym momencie  oka e  si ,  e zosta o  naruszone  prawo toż ż ę ż ł

jednoznacznie i bezdyskusyjnie za nie odpowiada dyrektor jednostki. 

Na etapie  przygotowania  finansowego  odpowiada  wydzia  ale  nie  mo e był ż ć

sytuacji, w której urz dnicy wydzia u nie posiadaj cy odpowiednich uprawnieę ł ą ń

zawodowych  mog  w cza  si  w  cykl  na  budowie.  To  jest  sytuacjaą łą ć ę

niedopuszczalna i takich sytuacji by  nie powinno. ć

Dlatego przys uguje, istnieje mo liwo  pe nej kontroli  ze strony organów doł ż ść ł

tego  powo anych  i  istniej cych  w  mie cie.  Z  drugiej  strony  jednoznacznał ą ś

odpowiedzialno  ze strony osoby za realizowane zadania.ść

Druga  uwaga.  W  tym  statucie  nie  zmieniamy  struktury  organizacyjnej

jednostki.  To by a  jednostka  bud etowa i  nadal  pozostaje  tak ,  co  si  z tymł ż ą ę

wi e  dyrektor  jednostki  wykonuje  bud et,  z  którego  musi  si  rozliczy .ąż ż ę ć

Sytuacja dotychczas by a taka, e z bud etu rozlicza  si  wydzia , który nie miał ż ż ł ę ł ł
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adnych praktycznie metod wymuszenia realizacji bud etu poza tymi, które sż ż ą

w r kach prezydenta. Wi c my niejako prostujemy spraw . ę ę ę

Zgodnie  z  ustaw  dyrektor  podlega  w adzy  prezydenta  i  przed  prezydentemą ł

t umaczy  si  z  realizacji  bud etu.  Co  wa niejsze  jest  w  tych  warunkachł ę ż ż

zapisane plany remontów obiektów publicznych s  uwzgl dniane z komisjamią ę

RMG.  Ten  zapis  po  raz  pierwszy  zosta  wprowadzony  do  statutu.  jał

przynajmniej  jestem  zwolennikiem  pe nej  demokracji   na  etapie  planowaniał

inwestycji  i  remontów.  Natomiast  cis ego  technicznego  dzia ania  na  etapieś ł ł

realizacji inwestycji. 

Je eli  b dziecie  mili  w tpliwo ci  co  do  zasadno ci  kosztów  to  s  do  tegoż ę ą ś ś ą

odpowiednie s u by, które to sprawdz  i jest wydzia . ł ż ą ł

  

radny – MAREK POLASZEWSKI 

Ja rozumie,  e po prostu zasz a omy ka przy przygotowywaniu uzasadnienia.ż ł ł

Je eli  mamy  w  tej  chwili  w 1999  roku  utworzon  jednostk  bud etow  toż ą ę ż ą

dlaczego  jeszcze  raz  tworzymy  jednostk  bud etow ?  Lapsus.  Je eli  ktoę ż ą ż ś

przygotowuje uzasadnienie to nie powinien pope nia  takich b dów. ł ć łę

W uzasadnieniu wyra nie czytamy. DRMG przekszta cona w 90 – tym roku zź ł

zak adu  bud etowego  w  jednostk  bud etow .  Je eli  ju  jest  jednostkał ż ę ż ą ż ż

bud etowa  to  dlaczego  jeszcze  raz  rozwi zujemy  ten  zak ad  i  tworzymyż ą ł

jednostk ?  Czy ja mama to t umaczy  jako b d, czy po drodze by y jeszczeę ł ć łą ł

jakie  zmiany, o których ja nie wiem?  ś

radna – ZOFIA GOSZ 

Ja bardzo króciutko chcia am zapyta  dodatkowo w a nie ten zapis dodatkowoł ć ł ś

wprowadzony  uzgodnienia  rzeczowego  planu  remontów  z  odpowiednimi
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komisjami RMG na jakiej zasadzie to jest pisane? O ile wiem w regulaminie

rady, w uprawnieniach komisji nie ma takich rzeczy szczegó owych. Wi c czył ę

b dziemy regulamin rady zmienia ? Z kim pan dyrektor to uzgadnia  i jakie toę ć ł

b d  komisje? Bodaj e jedna KRP bo inaczej tego nie widz . ę ą ż ę

Szanowna Rado,

Panie Przewodnicz cy. ą

Poza  tym  pan  Rudzi ski  doskonale  wie  o  co  chodzi.  Faktycznie  trzebań

decydowa  o tym, czy wzywa  organy cigania do poszczególnych remontówć ć ś

ale  moim  zdaniem  ta  sytuacja  jest  niedopuszczalna  bo  mo e  by  bardzoż ć

korupcjogenna. To jest g ówny powód mojej wypowiedzi.   ł

KRZYSZTOF RUDZI SKI  –  Zast pca  Dyrektora Wydzia u  ProgramówŃ ę ł

Rozwojowych

Prosz  Pa stwa.ę ń

Je li  chodzi  o  komisje  by  wniosek  KE,  która  wnioskowa a  i  zaradza a  abyś ł ł ł

palny  remontów  by y  z  ni  ci le  uzgadnianie.  I  ja  to  tak  rozumiem,  eł ą ś ś ż

przynajmniej w zakresie edukacji te budynki musza by  uzgodnione z komisj . ć ą

Je eli  KRP  tudzie  inne  za daj  planu  remontów  budynków  u yteczno ciż ż żą ą ż ś

publicznej, których mamy kilkaset to te  te palny musz  by  uzgodnione.ż ą ć

Gwoli wyja nienia dla pana radnego. Po prostu ta uchwa a jest zmian  statutuś ł ą

dyrekcji  nadanego  uchwa  w  sprawie  przekszta cenia  zak adu  w  jednostk .łą ł ł ę

Dlatego  jest  ta  ko omyjka  nazewnicza.  Ale  to  wynika  tylko  z  za o eł ł ż ń

proceduralnych. 
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Radny – JAROS AW GORECKI – Wiceprzewodnicz cy RMG Ł ą

Opinia  Komisji  Dora nej  do  prac  nad WPI  jest  pozytywna.  KRP dosta a  doź ł

opiniowania  ale  nie opiniowa a poniewa  nie  by o  wtedy  posiedzenia.  Kto zł ż ł

pa stwa jest za przyj ciem druku 1313?ń ę

 Za -17

przeciw -3

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1176/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie zmiany Statutu Dyrekcji  Rozbudowy Miasta Gda skań

stanowi cym za cznik nr 1 do uchwa y Nr XVII/539/99 Rady Miastaą łą ł

Gda ska z  dnia 29  grudnia 1999 r. w sprawie likwidacji Dyrekcjiń

Rozbudowy  Miasta  Gda ska  w  Gda sku  B d cej  zak ademń ń ę ą ł

bud etowym i utworzenia jednostki bud etowej.  ż ż
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Uchwa a stanowi za cznik nr 36 do niniejszego protoko u. ł łą ł

32. ZACI GNIECIA PO YCZKI Z WOJEWÓDZKIEGOĄ Ż

FUNDUSZU  OCHRONY  RODOWISKA  IŚ

GOSPODARKI WODNEJ.

(DRUK NR 1314)

KRZYSZTOF  RUDZI SKI  –  Zast pca  Dyrektora  Wydzia uŃ ę ł

Programów Rozwojowych zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – JAROS AW GORECKI – Wiceprzewodnicz cy RMG Ł ą

Opinia KB jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1314?ń ę

 Za -19

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXVI/1177/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie zaci gni cia  po yczki  z  Wojewódzkiego  Funduszuą ę ż

Ochrony rodowiska i Gospodarki Wodnej.   Ś

Uchwa a stanowi za cznik nr 37 do niniejszego protoko u. ł łą ł

33. USTALENIA  NAJNI SZEGO  WYNAGRODZENIAŻ

ZASADNICZEGO  W  I  –  SZEJ  KATEGORII

ZASZEREGOWANIA  ORAZ  WARTOSCI JEDNEGO

PUNKTU W Z OTYCH W TABELI PUNKTOWYCHŁ

ROZPI TO CI  KATEGORII  ZASZEREGOWANIAĘ Ś

DLA  ZARZ DU  DRÓG  I  ZIELENI –  JEDNOSTKIĄ

BUD ETOWEJ W GDA SKU.Ż Ń
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(DRUK NR 1260)

LECH SOKO OWSKI – z Zarz du Dróg i Zieleni  zreferowa  drukŁ ą ł

tak jak w uzasadnieniu. 

Radny – JAROS AW GORECKI – Wiceprzewodnicz cy RMG Ł ą

Opinia  KPGiM  oraz  KB  jest  pozytywna.  Kto  z  pa stwa  jest  za  przyj ciemń ę

druku 1260?

 Za -20

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1178/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
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W sprawie ustalenia najni szego wynagrodzenia zasadniczego w I –ż

szej kategorii zaszeregowania oraz warto ci jednego punktu w z otychś ł

w  tabeli  punktowych  rozpi to ci  kategorii  zaszeregowania  dlaę ś

Zarz du Dróg i Zieleni – jednostki bud etowej w Gda sku.    ą ż ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 38 do niniejszego protoko u. ł łą ł

34. UTOWRZENIA  RACHUNKU  DOCHODÓW

W ASNYCH PRZY ZARZ DZIE DRÓG I ZIELENI WŁ Ą

GDA SKU – JEDNOSTKA BUD ETOWA.Ń Ż

(DRUK NR 1269)

LECH SOKO OWSKI – z Zarz du Dróg i Zieleni  zreferowa  drukŁ ą ł

tak jak w uzasadnieniu. 

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia  KPGiM  oraz  KB  jest  pozytywna.  Kto  z  pa stwa  jest  za  przyj ciemń ę

druku 1269?

 Za -16
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przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1179/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie utworzenia rachunku dochodów w asnych przy Zarz dzieł ą

Dróg i Zieleni w Gda sku – jednostka bud etowa..    ń ż

Uchwa a stanowi za cznik nr 39 do niniejszego protoko u. ł łą ł

35. ZMIENIAJ CA  UCHWA  RADY  MIASTAĄ ŁĘ

GDA KA  W  SPRAWIE  PRZYJECIAŚŃ

SZCZEGÓ OWEGO PROGRAMU  OPERACYJNEGOŁ
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NA ROK 2005 DO PROGRAMU PRZECIWDZIA ANIAŁ

NARKOMANII NA LATA 2004 – 2006.

(DRUK NR 1315)

WALDEMAR  NOCNY  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaę ń

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KSSiOZ jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1315?ń ę

 Za -17

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1180/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
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W sprawie zmieniaj ca uchwa  Rady Miasta Gda ska w sprawieą łę ń

przyj cia szczegó owego  Programu Operacyjnego na rok 2005  doę ł

programu Przeciwdzia ania Narkomanii na lata 2004 – 2006.     ł

Uchwa a stanowi za cznik nr 40 do niniejszego protoko u. ł łą ł

36. RACHUNKU  DOCHODÓW  W ASNYCHŁ

JEDNOSTKI  BUD ETOWEJ  O RODEK  TERAPIIŻ Ś

DZIECI I M ODZIE Y Z RODZIN ALKOHOLOWYCHŁ Ż

PUBLICZNY ZAK AD OPIEKI ZDROWOTNEJ.Ł

(DRUK NR 1256)

WALDEMAR  NOCNY  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaę ń

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KSSiOZ oraz KE i KB jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciemń ę

druku 1256?

 Za -19
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przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1181/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie rachunku dochodów  w asnych  jednostki  bud etowejł ż

O rodek  Terapii  Dzieci  i  M odzie y  z  Rodzin  Alkoholowychś ł ż

Publiczny Zak ad Opieki Zdrowotnej.     ł

Uchwa a stanowi za cznik nr 41 do niniejszego protoko u. ł łą ł

37. ZMIANY  UCHWA Y  NR  LIV/1669/2002  RADYŁ

MIASTA GDA SKA Z DNIA 10 PA DZIERNIKA 2002Ń Ź
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R.  W  SPRAWIE  UTWORZENIA  GDA SKIEGOŃ

CENTRUM  PROFILAKTYKI  UZALE NIE  ODŻ Ń

ALKOHOLU  PUBLICZNEGO  ZAK DU  OPIEKIĄŁ

ZDROWOTNEJ  W  GDA KU  ZMIENIONEJŚŃ

UCHWA  NR XX/601/04 RADY MIASTA GDA SKAŁĄ Ń

Z  DNIA  12  LUTEGO 2004  ORAZ UCHWA  NRŁĄ

XXIII/70/04 RADY MIASTSA GDA SKA  Z DNIA 29Ń

KWIETNIA 2004 ROKU. 

(DRUK NR 1257)

WALDEMAR  NOCNY  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaę ń

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KSSiOZ jest pozytywna. 

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZŻ

Panie Przewodnicz cy.ą
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Chcia am  zapyta  o  koszty  najpierw  adaptacji  na  ul.  Wa owej  i  terazł ć ł

Dyrekcyjnej.  Zmieniamy  siedzib  dlatego  bardzo  bym  prosi a  o  podanieę ł

kosztów. Ile nas wynios a adaptacja na Wa owej i teraz ta nowa adaptacja? Boł ł

rozumiem,  e  nie  jest  to  tylko  kwestia  zmiany  ieczatek  ale  te  adaptacjiż ż

okre lonych pomieszcze . ś ń

Ja prosi am o to na komisji mam nadziej , ze teraz prezydent b dzie w stanieł ę ę

poda  mikoty. ć

WALDEMAR NOCNY – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska   ę ń

To znaczy kwoty rzeczywi cie w tym momencie trudno mi poda .  One by yś ć ł

niewielkie. Natomiast równie  niewielkie kwoty adaptacji pomieszcze ,  bo wż ń

zasadzie  na  dyrekcyjnej  jest  tylko  kwestia  kosmetyki,  nie  przebudowy.

Natomiast  to  korzystne  jest  dla  nas  w  ten  sposób,  e  dotychczasoweż

wynajmowane pomieszczenia na Dyrekcyjnej 5 wynosi o 29 z  teraz zgodnie zł ł

tym  i  przekazujemy  na  potrzeby  marsza ka  budynek  na  Wa owej  jestż ł ł

uzgodnienie i tego si  trzymamy, e ka da ze stron p aci za metr kwadratowyę ż ż ł

1,05 z . To jest bardzo dla nas korzystne. ł

radna – EL BIETA GRABAREK – BARTOSZEWICZŻ

Panie Prezydencie.

Bardzo  prosz  poniewa  b dziemy  na  nast pnej  sesji  procedowa  naszę ż ę ę ć ą

uchwa  chcia abym  zna  rzeczywiste  koszty  adaptacji  pomieszcze  nałę ł ć ń

Wa owej.ł

W momencie  gdy si  tam pan Landowski  wprowadza  by y okre lone kwotyę ł ł ś

zarezerwowane – i to do  du e pieni dze. Przecie  ju  tego nie odbierzemy. Rść ż ą ż ż
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Racjonalna  jest  ta  zmiana.  To mo emy przyj .  natomiast  za ka dym razemż ąć ż

przy  takich  zmianach  s  takie  okre lone  wydatki  i  pytam  o  ca okszta t  oą ś ł ł

wydatków adaptacyjnych. 

Pan mówi , e niewielkie ale chcia bym zna  dok adne kwoty.   ż ł ć ł

WALDEMAR NOCNY – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska   ę ń

O ile pami tam jest 60 tysi cy z otych bo adaptacja przed 2 – 3 laty. Bo to się ę ł ę

przeci ga o w czasie na 2 lata. Przewidywane jest w bud ecie na rok bie cy,ą ł ż żą

kwota któr  posiada na remonty centrum to ok. 60 tysi cy z otych. Na razie wą ę ł

minimalnym  stopniu  wydatkowane  poniewa  nadal  próbujemy  rozmawia  zż ć

marsza kiem aby przej  Dyrekcyjn  na ca o  bo aktualnie pobyt wszystkichł ąć ą ł ść

naszych placówek jest do 2005 roku. 

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1257?ń ę

 Za -15

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXVI/1182/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie zmiany uchwa y Nr LIV/1669/2002 Rady Miasta Gda skał ń

z  dnia 10  pa dziernika 2002  r. w  sprawie utworzenia Gda skiegoź ń

Centrum Profilaktyki Uzale nie  od Alkoholu Publicznego Zak aduż ń ł

Opieki Zdrowotnej w Gda sku zmienionej uchwa  Nr XX/601/04ń łą

Rady Miasta Gda ska z dnia 12 lutego 2004 oraz Nr XXIII/702/04ń

Rady Miasta Gda ska z dnia 29 kwietnia 2004 roku.ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 42 do niniejszego protoko u. ł łą ł

38. ZMIANY UCHWA Y NR XXXV/1144/05 Z DNIA 17Ł

LUTEGO 2005 R. W SPRAWIE OKRE LENIA ZADA ,Ś Ń

NA  KTÓRE  PRZEZNACZONE  B D  RODKI  ZĘ Ą Ś

PA STWOWEGO  FUNDUSZU  RECHABILITACJIŃ

OSÓB NIEPE NOSPRAWNYCH W 2005 ROKU.Ł
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(DRUK NR 1274)

MONIKA  PRZYBOROWSKA  –  Referat  Osób  Niepe nosprawnychł

zreferowa a druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KSSiOZ, KB jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem drukuń ę

1274?

 Za -18

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1183/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
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W sprawie zmiany uchwa y Nr XXXV/1444/05 z dnia 17 lutego 2005ł

r. w sprawie okre lenia zada , na które b d  przeznaczone rodki zś ń ę ą ś

Pa stwowego  Funduszu Rehabilitacji  Osób Niepe nosprawnych wń ł

2005 roku.

Uchwa a stanowi za cznik nr 43 do niniejszego protoko u. ł łą ł

39. RACHUNKU  DOCHODÓW  W ASNYCHŁ

JEDNOSTKI  BUD ETOWEJ  GDA SKI  ZESPÓŻ Ń Ł

OBKÓW.ŻŁ

(DRUK NR 1258)

WALDEMAR  NOCNY  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaę ń

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KSSiOZ, KB jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem drukuń ę

1258?

 Za -18
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przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1184/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
W  sprawie rachunku dochodów  w asnych  jednostki  bud etowejł ż

Gda ski Zespó  obków. ń ł Żł

Uchwa a stanowi za cznik nr 44 do niniejszego protoko u. ł łą ł

40. OKRE LENIA  RÓDE  DOCHODÓW W ASNYCH IŚ Ź Ł Ł

WYDATKÓW NIMI FINANSOWANYCH WRAZ ZE

WSKAZANIEM  JEDNOSTEK  BUD ETOWYCHŻ

(SZKÓL I  PLACÓWEK O WIATOWYCH),  KTÓREŚ

PROWADZI  B D  RACHUNEK  DOCHODÓWĆ Ę Ą

W ASNYCH.Ł
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(DRUK NR 1267 + AUTOPOPRAWKA)

WALDEMAR  NOCNY  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaę ń

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia  KE jest  pozytywna.  Kto z  pa stwa  jest  za  przyj ciem druku 1267  +ń ę

autopoprawka?

 Za -19

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1185/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
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W sprawie okre lenia róde  dochodów w asnych i wydatków nimiś ź ł ł

finansowanych wraz ze wskazaniem jednostek bud etowych (szkó  iż ł

placówek o wiatowych), które prowadzi  b d  rachunek dochodówś ć ę ą

w asnych . ł

Uchwa a stanowi za cznik nr 45 do niniejszego protoko u. ł łą ł

41. USTALENIA  NAJNI SZEGO  WYNAGRODZENIAŻ

ZASADNICZEGO  W  I  –  SZEJ  KATEGORII

ZASZEREGOWANIA  ORAZ  WARTO CI  JEDNEGOŚ

PUNKTU W Z OTYCH W TABELI PUNKTOWYCHŁ

ROZPI TO CI  KATEGORII  ZASZEREGOWANIAĘ Ś

DLA  PLACÓWEK  O WIATOWYCHŚ

PROWADZONYCH  PRZEZ  GMIN  MIASTOĘ

GDA SK.Ń

(DRUK NR 1270)

WALDEMAR  NOCNY  –  Zast pca  Prezydenta  Miasta  Gda skaę ń

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł
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Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KB jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1270?ń ę

 Za -19

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1186/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie ustalenia najni szego wynagrodzenia zasadniczego ż

w I – szej kategorii zaszeregowania oraz warto ci jednego punktu wś

z otych w tabeli punktowych rozpi to ci kategorii zaszeregowania dlał ę ś

placówek prowadzonych przez Gmin  Miasto Gda sk.  ę ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 46 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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42. PRZEKSZTA CENIA  W  ZESPOLE  SZKÓŁ Ł

BUDOWLANO – ARCHITEKTONICZNYCH IM. PROF.

JERZEGO STANKIEWICZA W GDA KU  PRZY UL.ŚŃ

POWSTA CÓW  WARSZAWSKICH  25  –Ń

DOTYCHCZAS ISTNIEJ CEJ SZKO Y POLICEALNEJĄ Ł

NR 5  W SZKO  POLICEALN  DLA M ODZIE YŁĘ Ą Ł Ż

NA  PODBUDOWIE  PROGRAMOWEJ  SZKO YŁ

REDNIEJ.Ś

   (DRUK NR 1276)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1276?ń ę

 Za -21
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przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1187/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie przekszta cenia  w  Zespole  Szkó  Budowlano  –ł ł

Architektonicznych im. prof. Jerzego Stankiewicza w Gda sku przyń

ul.  Powsta ców Warszawskich 25  –  dotychczas istniej cej Szko yń ą ł

Policealnej Nr 5 w Szko  Policealn  dla m odzie y na podbudowiełę ą ł ż

programowej szko y redniej.   ł ś

Uchwa a stanowi za cznik nr 47 do niniejszego protoko u. ł łą ł

43. PRZEKSZTA CENIA  W  ZESPOLE  SZKÓŁ Ł

BUDOWNICTWA  OKR TOWEGO  W  GDA SKUĘ Ń

PRZY AL. GEN. J. HALLERA 16/18 – DOTYCHCZAS
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ISTNIEJACEJ  SZKO Y  POLICEALNEJ  NR  4  WŁ

SZKO  POLICEALN   DLA  M ODZIE Y  NAŁĘ Ą Ł Ż

PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKO Y REDNIEJ.Ł Ś
   (DRUK NR 1277)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1277?ń ę

 Za -22

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXVI/1188/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie przekszta cenia  w  Zespole  Szkó  Budownictwał ł

Okr towego w Gda sku przy Al. Gen. J. Hallera 16/18 – dotychczasę ń

istniej cej Szko y Policealnej Nr 4 w Szko  Policealn  dla m odzie yą ł łę ą ł ż

na podbudowie programowej szko y redniej. ł ś

Uchwa a stanowi za cznik nr 48 do niniejszego protoko u. ł łą ł

44. PRZEKSZTA CENIA  W  ZESPOLE  SZKÓŁ Ł

LICEALNYCH  I  POLICEALNYCH  W  GDA SKUŃ

PRZY UL. PILOTÓW 7 – DOTYCHCZAS ISTNIEJ CEJĄ

SZKO Y  POLICEALNEJ  NR  1  W  SZKOŁ ŁĘ

POLICEALN   DLA M ODZIE Y NA PODBUDOWIEĄ Ł Ż

PROGRAMOWEJ SZKO Y REDNIEJ.Ł Ś
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   (DRUK NR 1278)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1278?ń ę

 Za -20

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1189/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
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W sprawie przekszta cenia w Zespole Szkó  Licealnych i Policealnychł ł

przy ul. Pilotów 7 – dotychczas istniej cej Szko y Policealnej Nr 1 wą ł

Szko  Policealn  dla m odzie y na podbudowie programowej szko yłę ą ł ż ł

redniej. ś

Uchwa a stanowi za cznik nr 49 do niniejszego protoko u. ł łą ł

45. PRZEKSZTA CENIA  W  ZESPOLE  SZKÓŁ Ł

CZNO CI IM. OBRO CÓW POCZTY POLSKIEJ WŁĄ Ś Ń

GDA KU  PRZY UL.  PODWALE STAROMIEJSKIEŃŚ

51/52 W GDA KU – DOTYCHCZAS ISTNIEJ CEGOŚŃ Ą

POLICEALNEGO  STUDIUM  ZAWODOWEGO  W

SZKO  POLICEALN   DLA  M ODZIE Y  NAŁĘ Ą Ł Ż

PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKO Y REDNIEJ.Ł Ś
 (DRUK NR 1279)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł
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Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1279?ń ę

 Za -20

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1190/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie przekszta cenia w Zespole Szkó  czno ci im. Obro cówł ł Łą ś ń

Poczty Polskiej w Gda sku przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52 wń

Gda sku  –  dotychczas  istniej cego  Policealnego  Studiumń ą

Zawodowego  w  Szko  Policealn  dla m odzie y  na podbudowiełę ą ł ż

programowej szko y redniej. ł ś

Uchwa a stanowi za cznik nr 50 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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46. PRZEKSZTA CENIA  W  ZESPOLE  SZKÓŁ Ł

ZAWODOWYCH  NR  3  W  GDA KU  PRZY  AL.ŃŚ

LEGIONÓW  7  –  DOTYCHCZAS  ISTNIEJ CEJĄ

SZKO Y POLICEALNEJ NR  2  W  SZKO   DLAŁ ŁĘ

M ODZIE Y  NA  PODBUDOWIE  PROGRAMOWEJŁ Ż

SZKO Y REDNIEJ.Ł Ś

 (DRUK NR 1280)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1280?ń ę

 Za -22

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1
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RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1191/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie przekszta cenia w Zespole Szkó  Zawodowych Nr 3  wł ł

Gda sku przy  Al.  Legionów  7  -  dotychczas  istniej cej  Szko yń ą ł

Policealnej  Nr 2  w  Szko y  Policealnej  Nr 2  dla  m odzie y  nał ł ż

podbudowie programowej szko y redniej. ł ś

Uchwa a stanowi za cznik nr 51 do niniejszego protoko u. ł łą ł

47. PRZEKSZTA CENIA  W  PA STWOWYCHŁ Ń

SZKO ACH BUDOWNICTWA IM. PROF. MARIANAŁ

OSI SKIEGO  W  GDA KU  PRZY  AL.Ń ŃŚ

GRUNWALDZKIEJ  238  –  ZAOCZNEGO

POMATURALNEGO STUDIUM ZAWODOWEGO W
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SZKO  POLICEALN  DLA  DOROS YCH  NAŁĘ Ą Ł

PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKO Y REDNIEJ.Ł Ś

 (DRUK NR 1281)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1281?ń ę

 Za -21

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1192/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
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W sprawie przekszta cenia w Pa stwowych Szko ach Budownictwał ń ł

im. prof. Mariana osi skiego w Gda sku przy Al. Grunwaldzkiej 138ń ń

–  Zaocznego  Pomaturalnego  Studium  Zawodowego  w  Szkołę

Policealn  dla  Doros ych  na  podbudowie  programowej  szko yą ł ł

redniej. ś

Uchwa a stanowi za cznik nr 52 do niniejszego protoko u. ł łą ł

48. PRZEKSZTA CENIA  W  ZESPOLE  SZKÓŁ Ł

CZNO CI IM. OBRO CÓW POCZTY POLSKIEJ WŁĄ Ś Ń

GDA SKU  PRZY UL.  PODWALE STAROMIEJSKIEŃ

51/52  –  DOTYCHCZAS  ISTNIEJ CEGOĄ

POLICEALNEGO  STUDIUM  ZAWODOWEGO

ZAOCZNEGO  W  SZKO  POLICEALN  DLAŁĘ Ą

DOROS YCH NA  PODBUDOWIE PROGRAMOWEJŁ

SZKO Y REDNIEJ.Ł Ś

 (DRUK NR 1282)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł
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Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1282?ń ę

 Za -21

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1193/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie przekszta cenia w Zespole Szkó  czno ci im. Obro cówł ł Łą ś ń

Poczty Polskiej w Gda sku przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52 –ń

dotychczas  istniej cego  Policealnego  Studium  Zawodowegoą

Zaocznego  w  Szko  Policealn  dla  Doros ych  na  podbudowiełę ą ł

programowej szko y redniej. ł ś

Uchwa a stanowi za cznik nr 53 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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49. PRZEKSZTA CENIA  W  ZESPOLE  SZKÓŁ Ł

ROLNICZE  CENTRUM  KSZTA CENIAŁ

USTWICZNEGO  W  GDA SKU  PRZY  UL.Ń

SMOLE SKIEJ 5/7 – ZAOCZNEGO POLICEALNEGOŃ

STUDIUM IN YNIERII RODOWISKA I MELIORACJIŻ Ś

W  SZKO  POLICEALN  DLA  DOROS YCH NAŁĘ Ą Ł

PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKO Y REDNIEJ.Ł Ś

 (DRUK NR 1283)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1283?ń ę

 Za -21

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -1
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RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1194/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie przekszta cenia  w  Zespole  Szkó  Rolnicze  Centrumł ł

Kszta cenia Ustawicznego  w  Gda sku przy ul.  Smole skiej 5/7  –ł ń ń

Zaocznego Policealnego Studium In ynierii rodowiska i Melioracjiż Ś

w  Szko  Policealn  dla Doros ych  na podbudowie  programowejłę ą ł

szko y redniej. ł ś

Uchwa a stanowi za cznik nr 54 do niniejszego protoko u. ł łą ł

50. PRZEKSZTA CENIA  W  ZESPOLE  SZKÓŁ Ł

ZAWODOWYCH  NR  3  W  GDA SKU  PRZY  AL.Ń

LEGIONÓW  7  –  DOTYCHCZAS  ISTNIEJ CEJĄ

SZKO Y POLICEALNEJ NR 1 DLA DOROS YCH WŁ Ł
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SZKO  POLICEALN  DLA  DOROS YCH  NAŁĘ Ą Ł

PODBUDOWIE PROGRAMOWEJ SZKO Y REDNIEJ.Ł Ś

 (DRUK NR 1284)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1284?ń ę

 Za -17

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1195/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
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W sprawie przekszta cenia  w Zespole Szkó  Zawodowych Nr 3 wł ł

Gda sku  przy  Al.  legionów  7  –  dotychczas  istniej cej  Szko yń ą ł

Policealnej Nr 1 dla Doros ych w Szko  Policealn  dla Doros ych nał łę ą ł

podbudowie programowej szko y redniej. ł ś

Uchwa a stanowi za cznik nr 55 do niniejszego protoko u. ł łą ł

51. PRZEKSZTA CENIA  W  ZESPOLE  SZKÓŁ Ł

ZAWODOWYCH NR 9 IM. PROF. R. CEBERTOWICZA

W GDA SKU PRZY UL. D BROWSZCZAKÓW 35 –Ń Ą

DOTYCHCZAS  ISTNIEJ CEGO  POLICEALNEGOĄ

STUDIUM ZAWODOWEGO ZAOCZNEGO W SZKOŁĘ

POLICEALN  DLA DOROS YCH NA PODBUDOWIEĄ Ł

PROGRAMOWEJ SZKO Y REDNIEJ.Ł Ś

 (DRUK NR 1285)
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KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1285?ń ę

 Za -17

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1196/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie przekszta cenia  w Zespole Szkó  Zawodowych Nr 9 im.ł ł

prof. R. Cebertowicza w  Gda sku przy ul. D browszczaków 35  -ń ą

dotychczas istniej cej Policealnego Studium Zawodowego Zaocznegoą
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w  Szko  Policealn  dla Doros ych  na podbudowie  programowejłę ą ł

szko y redniej. ł ś

Uchwa a stanowi za cznik nr 56 do niniejszego protoko u. ł łą ł

52. PRZEKSZTA CENIA W CENTRUM KSZTA CENIAŁ Ł

USTAWICZNEGO  IM.  MARSZA KA  JÓZEFAŁ

PI SUDSKIEGO  W  GDA KU  PRZY  UL.Ł ŚŃ

AUGUSTY SKIEGO 1 – DOTYCHCZAS ISTNIEJACEJŃ

SZKO Y  POLICEALNEJ  NR  1  W  SZKOŁ ŁĘ

POLICEALN  DLA DOROS YCH NA PODBUDOWIEĄ Ł

PROGRAMOWEJ SZKO Y REDNIEJ.Ł Ś

 (DRUK NR 1286)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1286?ń ę
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 Za -17

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1197/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie przekszta cenia  w Centrum Kszta cenia Ustawicznego im.ł ł

Marsza ka Józefa Pi sudskiego w Gda sku przy ł ł ń

ul. Augusty skiego 1 - dotychczas istniej cej Szko y Policealnej Nr 1ń ą ł

w  Szko  Policealn  dla Doros ych  na podbudowie  programowejłę ą ł

szko y redniej. ł ś

Uchwa a stanowi za cznik nr 57 do niniejszego protoko u.ł łą ł

 

53. UTWORZENIA  SZKO Y  POLICEALNEJ  DLAŁ

M ODZIE Y  NA  PODBUDOWIE  PROGRAMOWEJŁ Ż
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SZKO Y  REDNIEJ  I  W CZENIA  JEJ  DOŁ Ś ŁĄ

PA STWOWYCH  SZKÓ  BUDOWNICTWA  IM.Ń Ł

PROF. MARIANA OSI SKIEGO W GDA KU  PRZYŃ ŚŃ

AL. GRUNWALDZKIEJ 238.

 (DRUK NR 1287)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1287?ń ę

 Za -17

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXVI/1198/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie utworzenia Szko y  Policealnej  dla  m odzie y  nał ł ż

podbudowie  programowej  szko y  redniej  i  w czenia  jej  doł ś łą

Pa stwowych Szkó  Budownictwa im. prof. Mariana Osi skiego wń ł ń

Gda sku przy Al. Grunwaldzkiej 238.ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 58 do niniejszego protoko u. ł łą ł

54. UTWORZENIA  SZKO Y  POLICEALNEJ  DLAŁ

M ODZIE Y  NA  PODBUDOWIE  PROGRAMOWEJŁ Ż

SZKO Y REDNIEJ I W CZENIA JEJ DO ZESPO UŁ Ś ŁĄ Ł

SZKÓ  ZAWODOWYCH  NR  1  IM.  MACIERZYŁ
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SZKOLNEJ  W  GDA KU  PRZY  UL.ŃŚ

SEREDY SKIEGO 1A.Ń

 (DRUK NR 1289)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1289?ń ę

 Za -18

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1200/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
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W  sprawie utworzenia Szko y  Policealnej  dla  m odzie y  nał ł ż

podbudowie programowej szko y redniej i w czenia jej do Zespo uł ś łą ł

Szkó  Zawodowych Nr 1 im. Macierzy Szkolnej w Gda sku przy ul.ł ń

Serdy skiego 1A. ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 60 do niniejszego protoko u. ł łą ł

55. UTWORZENIA  SZKO Y  POLICEALNEJ  DLAŁ

M ODZIE Y  NA  PODBUDOWIE  PROGRAMOWEJŁ Ż

SZKO Y REDNIEJ I W CZENIA JEJ DO ZESPO UŁ Ś ŁĄ Ł

SZKÓ  ZAWODOWYCH NR 7  IM. W ADYS AWAŁ Ł Ł

SZAFERA W GDA SKU PRZY UL. CZY EWSKIEGOŃ Ż

31.

 (DRUK NR 1290)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł
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Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1290?ń ę

 Za -20

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1201/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie utworzenia Szko y  Policealnej  dla  m odzie y  nał ł ż

podbudowie programowej szko y redniej i w czenia jej do Zespo uł ś łą ł

Szkó  Zawodowych Nr 7 im. W adys awa Szafera w Gda sku przy ul.ł ł ł ń

Czy ewskiego 31. ż

Uchwa a stanowi za cznik nr 61 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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56. UTWORZENIA  SZKO Y  POLICEALNEJ  DLAŁ

M ODZIE Y  NA  PODBUDOWIE  PROGRAMOWEJŁ Ż

SZKO Y REDNIEJ I W CZENIA JEJ DO ZESPO UŁ Ś ŁĄ Ł

SZKÓ  ZAWODOWYCH  NR  9  IM.  PROF.  R.Ł

CEBERTOWICZA  W  GDA SKU  PRZY  UL.Ń

D BROWSZCZAKÓW 35.Ą

 (DRUK NR 1291)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1291?ń ę

 Za -21

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ
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W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1202/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
W  sprawie utworzenia Szko y  Policealnej  dla  m odzie y  nał ł ż

podbudowie programowej szko y redniej i w czenia jej do Zespo uł ś łą ł

Szkó  Zawodowych Nr 9 im. prof. R. Cebertowicza w Gda sku przył ń

ul. D browszczaków 35. ą

Uchwa a stanowi za cznik nr 62 do niniejszego protoko u. ł łą ł

57. UTWORZENIA  SZKO Y  POLICEALNEJ  DLAŁ

DOROS YCH NA  PODBUDOWIE PROGRAMOWEJŁ

SZKO Y REDNIEJ I W CZENIA JEJ DO ZESPO UŁ Ś ŁĄ Ł

SZKÓ  BUDOWNICTWA  OKR TOWEGO  WŁ Ę

GDA SKU PRZY AL. GEN. J. HALLERA 16/18.Ń

 (DRUK NR 1292)
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KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1292?ń ę

 Za -19

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1203/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie utworzenia Szko y  Policealnej  dla  doros ych  nał ł

podbudowie programowej szko y redniej i w czenia jej do Zespo uł ś łą ł

Szkó  Budownictwa Okr towego w Gda sku przy Al. Gen. J. Hallerał ę ń

16/18.  
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Uchwa a stanowi za cznik nr 63 do niniejszego protoko u. ł łą ł

58. LIKWIDACJI  XVI  LICEUM

OGÓLNOKSZTA CACEGO  UL.  K PNA  38  WŁ Ę

GDA SKU.Ń

 (DRUK NR 1247)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1247?ń ę

 Za -16

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ
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W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1204/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie likwidacji XVI Liceum Ogólnokszta c cego ul. K pna 38ł ą ę

w Gda sku.  ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 64 do niniejszego protoko u. ł łą ł

59. LIKWIDACJI SZKO Y  POLICEALNEJ PRZY  UL.Ł

PIRAMOWICZA 1/2 W GDA SKU.Ń

 (DRUK NR 1293)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł
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Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1293?ń ę

 Za -14

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1205/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie likwidacji Szko y Policealnej przy ul. Piramowicza ½ wł

Gda sku. ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 65 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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60. LIWIDACJI  POLICEALNEGO  STUDIUM

ZAWODOWEGO  DLA  M ODZIE Y  PRZY  AL.Ł Ż

GRUNWALDZKIEJ 238B W GDA SKU.Ń

 (DRUK NR 1294)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji i Sportuł

Do druku wprowadzamy autoporawk . W § 1 zmieniamy s owa „zamierza si ”ę ł ę

na „likwiduje si ”. Tu pojawia si  uchwa a likwidacyjna, a nie o zamiarze. Toę ę ł

jest pomy ka. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia  KE jest  pozytywna.  Kto z  pa stwa  jest  za  przyj ciem druku 1294  +ń ę

autopoprawka?

 Za -14

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

198



W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1206/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie likwidacji  Policealnego  Studium  Zawodowego  dla

m odzie y przy Al. Grunwaldzkiej 238 B w Gda sku.ł ż ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 66 do niniejszego protoko u. ł łą ł

61. LIWIDACJI  SZKO Y  POLICEALNEJ  PRZY  UL.Ł

SOBIESKIEGO 90 W GDA SKU.Ń

 (DRUK NR 1295)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 95?ń ę
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 Za -14

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1207/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie likwidacji Szko y Policealnej przy ul. Sobieskiego 90 wł

Gda sku.ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 67 do niniejszego protoko u. ł łą ł

62. LIWIDACJI  SZKO Y  POLICEALNEJ  PRZY  UL.Ł

SOBIESKIEGO 90 W GDA SKU.Ń

 (DRUK NR 1295)
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KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1295?ń ę

 Za -14

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1207/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie likwidacji Szko y Policealnej przy ul. Sobieskiego 90 wł

Gda sku.ń
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Uchwa a stanowi za cznik nr 67 do niniejszego protoko u. ł łą ł

63. LIWIDACJI  SZKO Y  POLICEALNEJŁ

ARCHIWISTYKI  PRZY  UL.  SOBIESKIEGO  90  W

GDA SKU.Ń

 (DRUK NR 1296)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1296?ń ę

 Za -13

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ
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W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1208/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie likwidacji  Szko y  Policealnej  Archiwistyki  przy  ul.ł

Sobieskiego 90 w Gda sku.ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 68 do niniejszego protoko u. ł łą ł

64. LIWIDACJI SZKO Y POLICEALNEJ PZREMYS UŁ Ł

SPO YWCZEGO  PRZY  UL.  LASTADIA  2  WŻ

GDA SKU.Ń

 (DRUK NR 1297)
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KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1297?ń ę

 Za -15

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -4

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1209/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
W  sprawie likwidacji  Szko y  Policealnej Przemys u Spo ywczegoł ł ż

przy ul. Lastadia 2 90 w Gda sku.ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 69 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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65. LIWIDACJI SZKO Y  POLICEALNEJ NR  2  DLAŁ

DOROS YCH PRZY AL.  GRUNWALDZKIEJ 238  WŁ

GDA SKU.Ń

 (DRUK NR 1298)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1298?ń ę

 Za -16

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

205



UCHWA  NR XXXVI/1210/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie likwidacji Szko y Policealnej Nr 2 dla Doros ych przy Al.ł ł

Grunwaldzkiej 238B w Gda sku.ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 70 do niniejszego protoko u. ł łą ł

66. LIWIDACJI  SZKO Y  POLICEALNEJ  DLAŁ

DOROS YCH  PRZY  UL.  WYZWOLENIA  WŁ

GDA SKU.Ń

 (DRUK NR 1299)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł
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Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1299?ń ę

 Za -15

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1211/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie likwidacji  Szko y  Policealnej  dla  Doros ych  przy  ul.ł ł

Wyzwolenia w Gda sku.ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 71 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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67. LIWIDACJI LICEUM PROFILOWANEGO PRZY UL.

SOBIESKIEGO 90 W GDA SKU.Ń

 (DRUK NR 1300)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1300?ń ę

 Za -16

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXVI/1212/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie likwidacji Liceum Profilowanego przy ul. Sobieskiego 90

w Gda sku.ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 72 do niniejszego protoko u. ł łą ł

68. LIWIDACJI LICEUM TECHNIKUM PRZY 

UL. SOBIESKIEGO 90 W GDA SKU.Ń

 (DRUK NR 1301)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą
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Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1301?ń ę

 Za -17

przeciw -2

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1213/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie likwidacji Technikum przy ul. Sobieskiego 90  w Gda sku.ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 73 do niniejszego protoko u. ł łą ł

69. LIWIDACJI ZASADNICZEJ SZKO Y ZAWODOWEJŁ

PRZY 

UL. SOBIESKIEGO 90 W GDA SKU.Ń
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 (DRUK NR 1302)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1302?ń ę

 Za -13

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1214/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
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W  sprawie likwidacji  Zasadniczej  Szko y  Zawodowej  przy  ul.ł

Sobieskiego 90  w Gda sku.ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 74 do niniejszego protoko u. ł łą ł

70. LIWIDACJI LICEUM PROFILOWANEGO PRZY AL.

GRUNWALDZKIEJ 238 B W GDA SKU.Ń

 (DRUK NR 1303)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1303?ń ę
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 Za -15

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1215/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie likwidacji Liceum Profilowanego przy Al. Grunwaldzkiej

238 B w Gda sku.ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 75 do niniejszego protoko u. ł łą ł

71. LIWIDACJI  TECHNIKUM  PRZY  AL.

GRUNWALDZKIEJ 238 B W GDA SKU.Ń
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 (DRUK NR 1304)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1304?ń ę

 Za -15

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1216/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie likwidacji Technikum przy Al.  Grunwaldzkiej 238 B w

Gda sku.ń
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Uchwa a stanowi za cznik nr 76 do niniejszego protoko u. ł łą ł

72. LIWIDACJI ZASADNICZEJ SZKO Y ZAWODOWEJŁ

PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 238 B W GDA SKU.Ń

 (DRUK NR 1305)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1305?ń ę

 Za -16

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

215



UCHWA  NR XXXVI/1217/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie likwidacji  Zasadniczej  Szko y  Zawodowej  przy  Al.ł

Grunwaldzkiej 238 B w Gda sku.ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 77 do niniejszego protoko u. ł łą ł

73. ROZWI ZANIA ZESPO U SZKÓ  METALOWYCHĄ Ł Ł

W GDA SKU PRZY ULICY SOBIESKIEGO 90.Ń

 (DRUK NR 1307)
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KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1307?ń ę

 Za -18

przeciw -3

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1219/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
W sprawie rozwi zania Zespo u Szkó  Metalowych w Gda sku przyą ł ł ń

ul. Sobieskiego 90.

Uchwa a stanowi za cznik nr 79 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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74. ROZWI ZANIA  ZESPO U  SZKÓĄ Ł Ł

POLIGRAFICZNYCH I OGÓLNOKSZTA C CYCH  WŁ Ą

GDA SKU PRZY ULICY SOBIESKIEGO 90.Ń

 (DRUK NR 1308)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1308?ń ę

 Za -13

przeciw -3

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXVI/1220/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie rozwi zania  Zespo u  Szkó  Poligraficznych  ią ł ł

Ogólnokszta c cych w Gda sku przy ul. Sobieskiego 90.ł ą ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 80 do niniejszego protoko u. ł łą ł

75. ROZWI ZANIA ZESPO U SZKÓ  ZAWODOWYCHĄ Ł Ł

W GDA SKU PRZY AL. GRUNWALDZKIEJ 238B. Ń

 (DRUK NR 1309)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1309?ń ę
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 Za -17

przeciw -3

wstrzyma o si  ł ę -3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1221/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie rozwi zania Zespo u Szkó  Zawodowych Nr 10 w Gda skuą ł ł ń

przy Al. Grunwaldzkiej 238 B.

Uchwa a stanowi za cznik nr 81 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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76. ROZWI ZANIA  ZESPO U  SZKÓĄ Ł Ł

ELEKTRYCZNYCH  W  GDA SKU  PRZY  AL.Ń

GRUNWALDZKIEJ 238B. 

 (DRUK NR 1310)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1310?ń ę

 Za -15

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -4

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXVI/1222/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
W sprawie rozwi zania Zespo u Szkó  Elektrycznych w Gda sku przyą ł ł ń

Al. Grunwaldzkiej 238 B.

Uchwa a stanowi za cznik nr 82 do niniejszego protoko u. ł łą ł

77. PO CZENIA LICEUM OGÓLNOKSZTA C CEGO,ŁĄ Ł Ą

TECHNIKUM,  LICEUM  PROFILOWANEGO,

ZASADNICZEJ  SZKO Y  ZAWODOWEJ,  SZKO YŁ Ł

POLICEALNEJ, TECHNIKUM UZUPE NIAJ CEGO IŁ Ą

UZUPE NIAJ CEGO  LICEUMŁ Ą

OGÓLNOKSZTA C CEGO  FUNKCJONUJACYCHŁ Ą

PRZY  UL.  SOBIESKIEGO 90  W  ZESPÓ  SZKÓ ,Ł Ł

KTÓREGO  NAZWA  BRZMI:  ZESPÓ  SZKÓŁ Ł

TECHNICZNYCH I OGÓLNOKSZTA C CYCH PRZYŁ Ą

UL. SOBIESKIEGO 90.  

 (DRUK NR 1311)
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KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1311?ń ę

 Za -18

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -4

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1223/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W  sprawie po czenia  Liceum  Ogólnokszta c cego,  Technikum,łą ł ą

Liceum  Profilowanego,  Zasadniczej  Szko y  Zawodowej,  Szko ył ł

Policealnej, Technikum Uzupe niaj cego i  uzupe niaj cego Liceumł ą ł ą
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Ogólnokszta c cego  funkcjonuj cych  przy  ul.  Sobieskiego  90  wł ą ą

zespó  szkó ,  którego nazwa brzmi: Zespó  Szkó  Technicznych ił ł ł ł

Ogólnokszta c cych przy ul. Sobieskiego 90.ł ą

Uchwa a stanowi za cznik nr 83 do niniejszego protoko u. ł łą ł

78. PO CZENIA  TECHNIKUM,  LICEUMŁĄ

PROFILOWANEGO,  ZASADNICZEJ  SZKO YŁ

ZAWODOWEJ,  TECHNIKUM  UZUPE NIAJ CEGOŁ Ą

DLA  M ODZIE Y  I  TECHNIKUMŁ Ż

UZUPE NIAJACEGO  DLA  DOROS YCH,Ł Ł

FUNKCJONUJ CYCH PRZY UL. GRUNWALDZKIEJĄ

238B W ZESPÓ  SZKÓ , KTÓREGO NAZWA BRZMI:Ł Ł

SZKO Y  ELEKTRYCZNE  I  ELEKTRONICZNE  WŁ

GDA SKU PRZY UL. GRUNWALDZKIEJ 238B.Ń
   (DRUK NR 1312)

KRZYSZTOF MINCEWICZ – Dyrektor Wydzia u Edukacji  i  Sportuł

zreferowa  druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą
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Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1312?ń ę

 Za -19

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -4

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1224/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie po czenia Technikum, Liceum, Liceum Profilowanego,łą

Zasadniczej  Szko y  Zawodowej,  Technikum Uzupe niaj cego  dlał ł ą

m odzie y  i  Technikum  Uzupe niaj cego  dla  Doros ych,ł ż ł ą ł

funkcjonuj cych przy ul. Grunwaldzkiej 238B w zespó  szkó , któregoą ł ł

nazwa brzmi: Szko y Elektryczne i Elektroniczne w Gda sku Przy ul.ł ń

Grunwaldzkiej 238B. 

Uchwa a stanowi za cznik nr 84 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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79. ZMIENIAJ CA  UCHWA  RADY  MIASTAĄ ŁĘ

GDA SKA  NR XXXV/1116/05  Z DNIA 17  LUTEGOŃ

2005  R.  W  SPRAWIE  ZAMIARU  LIKWIDACJI

LICEUM  OGÓLNOKSZTAC CEGO  DLAĄ

DOROS YCH PRZY UL. WALY PIASTOWSKIE 6 WŁ

GDA SKU.Ń

   (DRUK NR 1317)

80. ZMIENIAJ CA  UCHWA  RADY  MIASTAĄ ŁĘ

GDA SKA  NR XXXV/1118/05  Z DNIA 17  LUTEGOŃ

2005  R.  W  SPRAWIE  ZAMIARU  LIKWIDACJI

LICEUM  OGÓLNOKSZTAC CEGO  DLAĄ

DOROS YCH PRZY  UL.  PESTALOZZIEGO 7/9  WŁ

GDA SKU.Ń

   (DRUK NR 1318)
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WALDEMAR NOCNY – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska. ę ń

Chcia em  zg osi  nast puj ce  o wiadczenie.  Chcieliby my  zdj  druk  1317ł ł ć ę ą ś ś ąć

oraz 1318. Zamierzamy wnie  to za miesi c.ść ą

81. LIKWIDACJI  INTERNATU  ZESPO U  SZKÓŁ Ł

PRZEMYS U SPO YWCZEGO I CHEMICZNEGO IM.Ł Ż

MARII  SK ODOWSKIEJ –  CURIE  W  GDA SKUŁ Ń

PRZY UL. LASTADIA 2 Z SIEDZIB  W BUDYNKUĄ

PRZY UL. LASTADIA 41.

   (DRUK NR 1323)

REGINA BIA OUSÓW – Zast pca Dyrektora  Wydzia u  Edukacji  iŁ ę ł

Sportu zreferowa a druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą
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Opinia KE jest negatywna.  

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado. 

Z przykro ci  musz  twierdzi , e co do internatów to nie potrafimy dogadaś ą ę ć ż ć

si  z wydzia em zw aszcza, w a ciwie z panem prezydentem trudno tutaj mówię ł ł ł ś ć

ale  na  pewno  z  pa stwem  dyrektorstwem.  Z  bardzo  prostej  przyczyny.  Odń

pocz tku  mówili my  o  tym  aby  przedstawi  nam  przynajmniej  jedną ś ć ą

dychotomi  je li  chodzi  o  symulacj  finansow .  Mianowicie  kosztę ś ę ą

funkcjonowania internatów w postaci  5 – ciu  zak adów bud etowych i kosztł ż

funkcjonowania bursy w postaci jednego zak adu bud etowego. Chocia by poł ż ż

to aby porówna  co jest dro sze, ta sze itd. Mamy powa ne w tpliwo ci co doć ż ń ż ą ś

tego, czy rzeczywi cie to jest oszcz dno . ś ę ść

Oszcz dno ci, o których mówimy nie wynikaj  z reorganizacji tylko wynikaję ś ą ą

tak naprawd  z tego,  e likwidujemy o czym w tej  informacji  s owa nie maę ż ł

wspomniane,  bo  jest  napisane  tylko  to  co  jest  wygodnie  dla  podj ciaę

dzisiejszych uchwa . A wi c nie ma informacji na temat tego, e likwidujemył ę ż

internat na Powsta ców Warszawskich i przekszta camy go w MOPS. To majń ł ą

pa stwo  w  porz dku  obrad,  bo  ta  uchwa a  jest  oczywi cie  ale  mówi c  oń ą ł ś ą

internatach ju  si  t  kwesti  pomija. ż ę ą ę

Tak  naprawd  ca a  oszcz dno  wynika  dok adnie  z  tego,  e  ten  internatę ł ę ść ł ż

przestanie funkcjonowa  i to s  oszcz dno ci, które na ten ruchu zyskujemy. Wć ą ę ś

mi dzy  czasie  skoro  ju  si  zacz o  mówi  o  internatach  pojawi y  sianoweę ż ę ęł ć ł

pomys y  odno nie  internatu  w  ZS  i  Conradinum,  tych  akurat  wydzia  nieł ś Ł ł

przyjmuje aczkolwiek do ko ca nie ma chyba zdania ale w razie czego mówiń

nie.
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Natomiast  zdanie  w  bardziej  kontrowersyjnej  sprawie,  internatu  na  Oruni

przyj  i wycofa  to z bursy, e tak powiem i Orunia do bursy z tego co wiemął ł ż

nie ma wej . Tak? Bo cztery maj  wej  internaty do bursy jednak. ść ą ść

Oczywi cie gdyby chocia by jedne z tych internatów jeszcze potem wy czy  iś ż łą ć

stwierdzi, ze o jego baz  poszerza si  baz  dydaktyczn  tych szkó  no to w tymę ę ę ą ł

momencie  trzeba  si  zapyta  czy jest  sens  w ogóle  robi  burs  dla  2  czy 3ę ć ć ę

internatów? Z czego tylko jeden jest w miar  solidnym, odr bnym budynkiemę ę

no  i  od  biedy  Lastadia  ale  internat  z  ZS  jest  tak  naprawd  adaptowanymŁ ę

strychem na potrzeby internatu, który jest w budynku którego 3 inne poziomy

s  dydaktyczne. ą

Prosz  Pa stwa.ę ń

W tpliwo ci jest du o. Przede wszystkim je li mówimy i szafujemy ca y czasą ś ż ś ł

finansami publicznymi,  oszcz dno ciami,  racjonaln  gospodark  i  na komisjię ś ą ą

otrzymujemy stwierdzenie, e nie mo na zrobi  symulacji koszty bursy bo nież ż ć

ma rozporz dzenia tudzie  ono jest ale jest wirtualne a jeszcze go nie ma tylkoą ż

zosta o podpisane. No to pytamy si  na jakiej podstawie mo emy stwierdzi , eł ę ż ć ż

to b dzie ta sze, dro sze, inne, lepsze czy gorsze. Nie ma podstawy. ę ń ż

Mamy wszystkie podstawy, bo wysoka rada pami ta, e te uchwa y zosta y jakoę ż ł ł

intencyjne  przyj te,  kurator  si  na  to  zgodzi ,  mo emy je  przyj  w ka deję ę ł ż ąć ż

chwili, nie ma adnej potrzeby proceduralnej alby robi  to dzisiaj. Ja uwa am,ż ć ż

e je li mamy to robi  rzetelnie to powinni my w tej chwili obok tych uchważ ś ć ś ł

mie  projekt uchwa y dotycz cy powo ania bursy gda skiej  ze statutem, a wć ł ą ł ń

uzasadnieniu  wyliczeni  kosztów,  rozumiem,  e  b dzie  pozytywne,  e  jestż ę ż

lepsze. Powinni my mie  nie na kolanie wymy lon  tylko rzeczywist  decyzj  iś ć ś ą ą ę

uzasadnion  dotycz ca  powiedzmy  sposobu  przekszta cenia  internatu,  czyą ą ł

likwidacji, zagospodarowania na Piramowicza i w ZS  i oczywi cie te kwestie,Ł ś
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o  których  ju  mówi em  wcze niej.  W  tych  warunkach  mo na  podejmoważ ł ś ż ć

decyzj . ę

Dzisiaj likwidujemy internaty, one zostaj  w polu, w nic je tak naprawd  nieą ę

przekszta camy. Nie powo ujemy bursy i co? To jest przedwczesna dyskusja.ł ł

pewne rzeczy robi si  razem albo ich nie robi si  wcale. Z tego rozporz dzeniaę ę ą

nie wiemy co wyniknie. 

Materia ,  który  dzisiaj  rada  dosta a  pomijaj c,  e  jeszcze  tych  finansowychł ł ą ż

symulacji nie ma – niestety, tak naprawd  jest tylko i wy cznie wyra eniemę łą ż

dobrej  woli.  Ja  naprawd  nie  mam  powodów  w tpi  w  dobr  wol  panaę ą ć ą ę

prezydenta,  czy  wydzia u  ale  dlaczego to  nie  mo e by  zwyk ym projektemł ż ć ł

uchwa y, który dzisiaj mogliby my przyj ? ł ś ąć

Je eli to jest takie proste i oczywiste to dlaczego nie mo na tych 5 – ciu uchważ ż ł

zdj  i  przeg osowa  w  przysz ym  miesi cu,  na  nast pnej  sesji  razem  ząć ł ć ł ą ę

projektem  uchwa y  o  powo aniu  bursy  gda skiej  i  wprowadzeniu  tychł ł ń

internatów o bursy? W zwi zku z tym, ja osobi ci uwa am, tak e je eli chodzią ś ż ż ż

o moje do wiadczenie  w zakresie jakiejkolwiek organizacji  czegokolwiek,  eś ż

po prostu nie mamy merytorycznych podstaw do tego aby móc odpowiedzialnie

podj  dzisiaj  decyzj .  Nie  mamy tych wylicze ,  o  których ci gle  mówimy.ąć ę ń ą

Wszystkie stwierdzenia na temat oszcz dno ci s  stwierdzeniami wirtualnymię ś ą

nie  popartymi  symulacj  finansow .  Komisja,  która  nie  jest  przeciwnaą ą

restrukturyzacji  jako  takiej  we  wszystkich  tych  przypadkach  zag osowa ał ł

negatywnie cho by po to aby traktowa  wszystkie internaty równo i aby móc oć ć

tym rozmawia  w uk adzie nie chc  powiedzie  nowego otwarcia ale po prostuć ł ę ć

ca o ciowo.  A  ja  osobi cie  dodatkowo  wnosz ,  nie  mog  prawdopodobnieł ś ś ę ę

razem, wi c przy ka dej z tych uchwa  b d  wnosi  na pocz tku o zdj cie ich zę ż ł ę ę ł ą ę

porz dku obrad i odes anie do komisji?  ą ł
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radny – RYSZARD NIKIEL – Wiceprzewodnicz cy RMGą

Ja  mam  tak  jedn  uwag .  Jak  patrz  na  t  uchwa y  to  jednak  nie  widzą ą ę ę ę ł ę

wariantu,  e  mo e  to  b dzie  jedna  bursa  albo  cztery.  Wyra nie  jestż ż ę ź

wspomniane, e przekazuje si  do bursy Gda skiej wiec do jednej instytucji. Jaż ę ń

za bardzo swobody manewru nie widz . Nie zgadzam si  tutaj z pani  dyrektor.ę ę ą

Prosz  Pa stwa.ę ń

Prosz  zwróci  uwag  jaka jest paradoksalna sytuacja. Robimy restrukturyzację ć ę ę

6 – ciu internatów. Okazuje si  w trakcie restrukturyzacji, e jakby 2 internaty,ę ż

rodowiska  szkolne,  które  si  przy  internatach  mieszcz  chc  internatyś ę ą ą

zlikwidowa .  W  gruncie  rzeczy  problem  restrukturyzacji  jest  rozwi zany.ć ą

Mo na powiedzie : „hura”.  Dwa internaty niepotrzebne  likwidujemy i mamyż ć

oszcz dno ci.  Okazuje  si ,  e  tzw.  akcja  restrukturyzacyjna  internatów  by aę ś ę ż ł

tylko pretekstem do zupe nie innych rozwi za . Urz dnikom chodzi o zupe nieł ą ń ę ł ł

o inne rzeczy.

Tak  naprawd  chodzi  o  to,  eby  zlikwidowa  internat  przy  Powsta cówę ł ż ć ń

Warszawskich i przekaza  to MOPS – owi. Tylko po co by o tutaj rozp tywać ł ę ć

szumn  akcj  internaty.  Komisja  je dzi,  porównuje  które  najgorsze.  Trzebaą ę ź

by o  od  razu  przygotowa  jedn ,  prost ,  uczciw  uchwa .  Likwidujemył ć ą ą ą łę

internat przy ul. Powsta ców Warszawskich bo jest nam potrzebny na potrzebyń

MOPS –  u.  A  teraz  powsta  niesamowity  m tlik,  bo  w  gruncie  rzeczy  jestł ę

problem. Jest  w tym problem, e nie te internaty  chc  si  likwidowa , któreż ą ę ć

powiedzmy WEiS czy w ogóle dzia  pana wiceprezydenta Nocnego.ł

Natomiast chcia em zwróci  uwag , eby by  konsekwentnym. By y dyskusjeł ć ę ż ć ł

ju  przy restrukturyzacji sieci. Ja i mój klub my l , e te  wi kszo  radnych sż ś ę ż ż ę ść ą

zwolennikami  rozwi za ,  które  s  akceptowane  spo ecznie.  Je li  my robimyą ń ą ł ś

restrukturyzacj  i ss  rodowiska spo eczne, które to akceptuj  to id my w tymę ą ś ł ą ź

kierunku. Naprawd  ja wiem, e z punktu widzenia urz dnika tam s  wariantyę ż ę ą
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optymalniejsze itd. Tylko w efekcie potem robimy uchwa y, z których nikt nieł

jest  zadowolony. Czy one wtedy rzeczywi cie s  optymalne,  bo my jeste myś ą ś

wtedy m drzejsi ni  te wszystkie rodowiska szkolne? Mam tutaj w tpliwo ci.ą ż ś ą ś

St d w tej chwili jeste my w k opocie.         ą ś ł

REGINA BIA OUSÓW – Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji Ł ę ł

Prosz  Pa stwa.ę ń

Zaczn  mo e  od  wypowiedzi  pana  przewodnicz cego  Nikla.  Panę ż ą

przewodnicz cy  Nikiel  pyta  po  co 5  uchwa ,  mo na  by o  zrobi  jedn ?  Noą ł ż ł ć ą

w a nie po co WEiS robi 5 uchwa , tylko sobie k opot, prawda? A w a nie efektł ś ł ł ł ś

jest  taki.  My  nigdy  nie  ukrywali my,  e  chcemy  zlikwidowa  internat  naś ż ć

Powsta ców Warszawskich dlatego, e on w tej chwili, w po owie w ogóle nień ż ł

jest wykorzystywany. Od roku 1/3 pomieszcze  sta a pustych. Dlatego wszedń ł ł

tam MOPS, bo takie s  potrzeby, zainwestowa . Poza tym jest to budynek, któryą ł

mo na odgrodzi , a jak wiemy klientela MOPS – u jest specyficzn  klientel .ż ć ą ą

Miedzy innymi dlatego proponujemy aby ten budynek zaj  MOPS.ął

Natomiast pozosta e uchwa y s  dok adnie stworzone po to, eby gospodarniej ił ł ą ł ż

lepiej maj tkiem miasta gospodarowa . ą ć

By a propozycja, eby zlikwidowa  dwa internaty Conradinum i ZS , e w tymł ż ć Ł ż

momencie  2 podmioty si  zg osi y i  tak mo na zrobi .  Ja pa stwu przytoczę ł ł ż ć ń ę

dane. 

ZS  w tej chwili na terenie szko y znajduje si  16 oddzia ów gimnazjum i 45Ł ł ę ł

oddzia ów ZS . 7 oddzia ów dla doros ych. De facto m odzie owych jest tamł Ł ł ł ł ż

38  i  16  oddzia ów.  To  jest  54.  Natomiast  sal  lekcyjnych  jest  74.  Wi cł ę

rzeczywi cie my l , e potrzeby jest jeszcze internat, eby poszerzy  t  baz . ś ś ę ż ż ć ę ę
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Prosz  pami ta ,  ze  uchwa a,  która  mówi,  e  gimnazjum Nr 8  w nast pnymę ę ć ł ż ę

roku  przenosimy  na  ul.  abi  Kruk  spowoduje,  e  w  ZS  b dzie  oko o  40Ż ż Ł ę ł

oddzia ów i do 74 b dzie si  móg  rozwija . ł ę ę ł ć

Je li chodzi o Conradinum to w tej chwili znajduj  si  tam 54 sale lekcyjne. Wś ą ę

roku 2002 by  nabór do 38 oddzia ów, 20023 – 39 w 2004 – 41. To i tak o 13ł ł

mniej  ni  jest  sal.  W tej  chwili  wyprowadzenie  z  Conradinum  tylko  firmyż

SKOK, która wynajmuje pomieszczenia daje dodatkowo 2 sale lekcyjne. Wi cę

WEiS proponuje jednak te internaty zostawi  jako internaty i eby one jednakć ż

dawa y  miejsce  dzieciom  przyje d aj cym  spoza  Gda ska.  Demografia  wł ż ż ą ń

Gda sku  nie  wskazuje  na  to,  e  je li  nawet  w  tych  szko ach  nabór  by byń ż ś ł ł

ogromny to niemo liwo ci  jest  zape nienie tych szkó  cznie z internatami.ż ś ą ł ł łą

Natomiast  je li  przyb d  dzieci  spoza  Gda ska  to  musz  mie  miejscaś ę ą ń ą ć

noclegowe, a tych internatów ju  nie b dzie. ż ę

Drugi  z  aspektów  to  ZS .  Jego  internat  je li  mamy  mówi  o  zak adzieŁ ś ć ł

bud etowym no to tak jakby my podcinali ga , na której siedzimy. Dlatego,ż ś łąź

e  ten  internat  i  internat  na  Lastadi  mog  generowa  najwi ksze  korzy ciż ą ć ę ś

w a nie  poprzez  miejsce,  w  którym  si  znajduj .  Tak e  to  jest  jakby  drugił ś ę ą ż

argument. 

Nast pna  sprawa.  Pan  przewodnicz cy  Sowi ski  mówi,  e  nie  dali myę ą ń ż ś

wylicze ,   to  jakie  na kolnie  z sufitu.  To naprawd  s  rzetelne  obliczeniań ż ś ę ą

referatu  i  to  co  wczoraj  pa stwo  otrzymali cie  to  s  dok adne  wyliczenia,ń ś ą ł

natomiast oczywi cie, e wirtualn  cz ci  jest propozycja jak widzimy pracyś ż ą ęś ą

bursy. Ka dy nowy zarz dca mo e oszcz dzi  tam wielokrotnie wi cej. Jest toż ą ż ę ć ę

tylko kwestia zarz dzania dan  placówk . ą ą ą

By  zarzut, e my mówimy, e to ma by  burska gda ska, st d nie proponujemył ż ż ć ń ą

pi ciu.  Nie  stworzyli my  dzisiaj  projektu  bursy  gda skiej  bo  do  dzisiaj  nieę ś ń

zapad a propozycja czy jeden czy cztery. Natomiast ten zapis bursa gda ska nicł ń
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nie zmienia bo to mo e by  bursa gda ska  nr  1,  bursa gda ska  nr 2 itd.   Wż ć ń ń

zwi zku z tym my l , e to nie ma znaczenia. ą ś ę ż

Prosz  Pa stwa.ę ń

Jeszcze raz optuj .  Projekt,  który  proponujemy jest  wyliczony,  sprawdzony ię

je li mamy racjonalniej wykorzystywa  tani  sie  hotelow  miasta gda ska toś ć ą ć ą ń

je li b d  to internaty to prawo nam tego zabroni. Je li b d  to bursy b dziemyś ę ą ś ę ą ę

mogli wykorzystywa  wszystkie bursy jako schroniska m odzie owe w okresieć ł ż

letnim. 

radny – MAREK POLASZEWSKI

Pani Dyrektor. 

Ja jestem pe en podziwu dla pani. Dobrze pani wie, e zawsze z du  atencjł ż żą ą

podchodz  do tego co pani mówi i jak patrz  na te sal  to faktycznie je eli panię ę ę ż

mówi  w  ten  sposób  do  ca ej  rady  to  rada  nie  maj c  argumentów,  któreł ą

przedstawili my na komisji mo e wychodzi  z za o enia, e jest tak jak paniś ż ć ł ż ż

mówi. Pani dok adnie wie, e te wszystkie argumenty, które pani przed chwilł ż ą

przedstawi a zosta y po kolei obalone na KE. W efekcie KE zag osowa a tak jakł ł ł ł

zag osowa a wydaj c opini  negatywn . ł ł ą ę ą

Nie  chc  teraz  po  kolei  mówi  o  tym  co  pani  przed  chwil  enumeratywnię ć ą

wylicza a. Nie zmie ci bym si  w czasie.ł ś ł ę

Pani Dyrektor.

Je eli chodzi o tworzenie zak adu bud etowego to dobrze pani wie, e ka dyż ł ż ż ż

kto  tworzy  firm  tworzy  ja  z  podmiotów  silnych.  Natomiast  propozycjaę

wydzia u jest taka aby zlikwidowa  dobre, a pozostawi  s abe i utworzy  burs .ł ć ć ł ć ę

To jest kuriozalna sytuacja tworzenia firmy. Bo to ju  ma by  firma jako bursa. ż ć

Kolejna sytuacja dochodzenia do tego,  o czym w dniu  dzisiejszym mówimy.

Je eli  na samym pocz tku dyskusji,  w temacie zamiaru likwidacji internatówż ą
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mówili my o oszcz dno ciach, ze to ma przynie  oszcz dno ci, e internatyś ę ś ść ę ś ż

nie s  w pe ni wykorzystane,  e trzeba racjonalnie  zbudowa  sie  internatówą ł ż ć ć

tak ,  z by  te  ó ka,  które  s  nie  by y  pi trowe  ale,  eby  te  internaty  by yą ę ł ż ą ł ę ż ł

wype nione.  Ja te  nie jestem zwolennikiem tego aby wraca  do zmierzch ejł ż ć ł

przesz o ci  w  internatach  czy  te  w  bursach  nowoutworzonych  ó ka  by ył ś ż ł ż ł

pi trowe, a salki malutkie z 6 – cioma uczniami. ę

Nie  te  czasy,  nie  ten  sposób  kszta cenia  m odzie y  i  wychowania.  je eli  tał ł ż ż

propozycja, któr  przedstawi a KE w jakikolwiek sposób jest b dna to ja chybaą ł łę

w dniu jutrzejszym przestan  by  radnym. ę ć

Pani Dyrektor.

Sytuacja  jest  bardzo  prosta.  Je eli  mamy  spe ni  to,  t  propozycj  z  którż ł ć ę ę ą

wyszed  pan  prezydent  zracjonalizowa ,  to  w  momencie  spe nieni  tychł ć ł

projektów  rozwoju  szkó  gda skich  Conradinum  i  ZS  mamy  sytuacjł ń Ł ę

rozwi zan .  Poszerzamy  placówk  edukacyjn  Cenradinum  likwiduj c  taką ą ę ą ą

naprawd  ohydny internat. Komisja by a na miejscu.  To co ja zobaczy em naę ł ł

miejscu  to  w szalecie  publicznym nie  by em  w stanie  tego  zobaczy .  Takał ć

instytucja  w mie cie Gda sku  w ogóle  ni  powinna  istnie .  Jest  okazja,  ebyś ń ć ż

zaoszcz dzone  rodki  wzi  i  tam  zainwestowa  i  zbudowa  na  bazieę ś ąć ć ć

Conradinum  przy  rosn cym  zapotrzebowaniu  na  kszta cenie  zawodoweą ł

naprawd  poszerzon  baz  edukacyjn . ę ą ę ą

Druga  sprawa  bardzo  powa na  –  ZS ,  internat.  On  ma  przynosi  dochody.ż Ł ć

Zgodz  si ,  e  jest  to  internat  prowadzony  dobrze.  tylko  zmieniamy  terazę ę ż

dyrektora mi dzy innymi za prowadzenie tych spraw zwi zanych z wynajmem.ę ą

O tym si  g o no nie mówi. Je li mówimy o ZS  o gimnazjum to te klasy sę ł ś ś Ł ą

wykorzystywane  w  ZS  przez  gimnazjum  i  przez  Zespó  SzkóŁ ł ł

Ponadgimnazjalnych. Dok adnie te same sale. Nie ma adnych oszcz dno ci. ł ż ę ś

Pani Dyrektor. 
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Dobrze pani wie. Mówili my na KE, e te same sale, w ró nych godzinach poś ż ż

prostu s  wykorzystywane zarówno przez ZS jak i gimnazjum. Wi c sal namą ę

nie przyb dzie. ę

Panie Prezydencie.

Ja  wiem,  e  to  pana  bawi  ale  my  byli my  tam  kilkakrotnie,  ogl dali my,ż ś ą ś

zapoznawali my  si  z  wykorzystywaniem  pomieszcze .  Ró nica  sal  jestś ę ń ż

znikoma.  Poza  tym  jest  oferta,  o  której  nikt  na  tej  Sali  do  tej  pory  nie

powiedzia . PG, inwestora, który chce wyposa y  te pomieszczenia, pracownie,ł ż ć

da  kas  na to i poszerzy  ca  baz  edukacyjn  ZS . Pi kna my l, finansowanać ę ć łą ę ą Ł ę ś

z  zewn trz  z  dobra  propozycj .  A my  z  uporem  maniaka  likwidujemy.  Nieą ą

przechodzimy nad tym w sposób taki, który by umo liwi  rozwi zanie finalne.ż ł ą

Tylko  wyrywamy  drobnymi  k sami,  kamufluj c,  u yj  brzydkiegoę ą ż ę

sformu owania - wal c KE zza rogu. Daj c nam argumenty za pi  dwunasta.ł ą ą ęć

eby podj  decyzj . Ż ąć ę

Praktycznie 23, prawie w tym samym dniu kurator podj  decyzj  i my w tymął ę

samym dniu na komisji, w sposób nadzwyczajny uzyskali my te uchwa y, ebyś ł ż

je na sesj  wypracowa . My si  pochylili my nad nimi  bardzo g boko i tenę ć ę ś łę

projekt ZS  by  zdziwieniem w oczach pana dyrektora Mincewicza, poniewaŁ ł ż

on wcze niej po prostu tego nie zna . ś ł

Pan dyrektor Mincewicz powiedzia , e si  z tym projektem zapozna i udzielił ż ę

odpowiedzi,  odniesie  si  do  tego  jak  t  spraw  postrzega  w  kategoriię ę ę

funkcjonowania ZS . Do dnia dzisiejszego tej informacji nie mamy. NatomiastŁ

przenosi si  to w uk adzie dyskusji na sesji.ę ł

Panie Przewodnicz cy. ą

Ko cz ce  dwa  s owa.  Ca kowicie  popieram  wniosek  przewodnicz cego  KE,ń ą ł ł ą

jakby nie by o komisji merytorycznej, o powrotne rozpatrzenie tego w ramachł

komisji. I tylko na zako czenie naprawd  dwa s owa. ń ę ł
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Niech nie b dzie tak jak dzieje si  do tej pory, e s u by prezydenta wychodz  zę ę ż ł ż ą

propozycj  uchwa .  Nie  sposób  posi  ca ej  wiedzy.   Podnosimy  r k  wą ł ąść ł ę ę

pewnej  nie wiadomo ci.  Przeg osowujemy  uchwa y.  Te  uchwa yś ś ł ł ł

przeg osowali my  ju  kilkakrotnie,  a  pó niej  urz dnicy  bez  adnychł ś ż ź ę ż

zahamowa  mówi : „prosz  nie mie  do nas pretensji, tak radni przeg osowali”.ń ą ę ć ł

Z tym spotykamy si  coraz  cz ciej,  to  jest  coraz  bardziej  niegodne i corazę ęś

cz ciej pojawia si  to w o wiacie.ęś ę ś

Przepraszam, e przyd ugo ale problem jest naprawd  zawi y, a nie chcia bymż ł ę ł ł

drugi raz zabiera  g osu. ć ł

Pani Dyrektor.

Jeszcze  raz.  Pani  dok adnie  wie.  Te  wszystkie  argumenty,  o  których  dzisiajł

mówi y my  by y  omawiane  na  KE  i  propozycja  KE  jest  naprawdł ś ł ę

konstruktywn , przemy lan  i w du ej cz ci tak e zaakceptowan  na komisjią ś ą ż ęś ż ą

przez przedstawicieli urz du. Nie wiem sk d taka nag a zmiana.  ę ą ł

REGINA BIA OUSÓW – Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji Ł ę ł

Szanowny Panie Przewodnicz cy.ą

Mi o  mi,  e  pan  radny  Polaszewski  stwierdzi ,  e  wielokrotnie  na  komisjił ż ł ż

rozmawiali my st d  nie  rozumiem  zarzutu,  e  jest  to  tak  szybko,  na  hura  iś ą ż

w a ciwie nic pa stwo nie wiecie. ł ś ń

Pierwszy  projekt  z o yli my  w  grudniu.  Na  propozycj  KE,  e  zostanł ż ś ę ż ą

objechane  wszystkie  placówki  i  sprawdzone wycofali my si .  Od tego czasuś ę

wielokrotnie  dawali my  wszelkiego  rodzaju  materia y  i  odpowiadali my  naś ł ś

wszystkie pytania i dlatego troszeczk  jestem tym faktem zdziwiona. ę

Pan radny  Polaszewski  mówi  o  ofercie  PG. Oczywi cie  propozycja  PG jestł ś

nadal  aktualna  i  nie  by a  ona  omawiana  z  PG  pod  warunkiem  likwidacjił

internatu  tylko  w  stanie  faktycznym.  Czyli  nikt  nie  zak ada ,  e  na  razł ł ż
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pomieszczenia z internatu zostan  oddane i PG tam b dzie mog a pracowa . Jaą ę ł ć

przypominam  sobie  dok adnie  spotkania  w  zesz ym  roku  w  ZS  przył ł Ł

uchwa ach  przenosz cych  gimnazjum  i  pada y  argumenty,  e  nam  jest  takł ą ł ż

dobrze i tak lu no,  e jeszcze mo emy przyj  mnóstwo innych dzieci.  I tenź ż ż ąć

argument  rzeczywi cie  jest  prawdziwy.  W  tej  chwili  widzimy,  e  tam  jestś ż

bardzo  du o  wolnych  Nie  wiem  sk d  informacja  pana  radnego,  e  oni  siż ą ż ę

zmieniaj .  Oczywi cie,  e  pracuj  w  tych  samych  salach  bo  trudno,  ebyą ś ż ą ż

wydziela  z budynku osobne sale.ć

Natomiast na KE mówili my o tym, e ZS  nie musi mie  a  takiej bazy mimoś ż Ł ć ż

rozwijania  si .  Ja  przeczyta am  przed  chwil  pa stwu  ile  sal  jest  w  jedneję ł ą ń

szkole  ile  w drugiej,  a ile jest  oddzia ów.  W zwi zku z tym nie chcia abymł ą ł

powtarza . ć

My l , e te szko y maj  absolutn  szans  rozwoju przy tym stanie budynkówś ę ż ł ą ą ę

jaki  jest.  Mo emy  doprowadzi  do  tego,  e  damy  pot n  baz  i  znowuż ć ż ęż ą ę

b dziemy mówili,  e szko  jest  tylko  w po owie  zape niona  i b dziemy się ż łą ł ł ę ę

zastanawia  nad jej restrukturyzacj . ć ą

Wykorzystajmy  istniej c  baz  na  razie  hotelow ,  a  docelowo  gdyby  sią ą ę ą ę

okaza o,  e  rzeczywi cie nie  ma nap ywu  dzieci  z  zewn trz,  nic  nie  stoi  nał ż ś ł ą

przeszkodzie, eby t  baz  zamieni  na baz  dydaktyczn  i kontynuowa  nauk .ż ą ę ć ę ą ć ę

Oby by y dzieci.   ł

    

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado. 

Ja widz  pewn , e tak powiem nierówn  prawno  na sesji. Pani dyrektor maę ą ż ą ść

prawo odpowiedzie  ka demu z nas, a my nie do ko ca. Chcia em powiedzieć ż ń ł ć

te ,  e  tak e  jak  radny  Polaszewski  i  nie  po  raz  pierwszy  podziwiamż ż ż
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inteligencj  i  elokwencj  pani  dyrektor.  Problem  jest  tylko  taki.  Akurat,ę ę

aczkolwiek lubi  filozofi  sofistów, a wypowied  pani dyrektor, bardzo p ynna,ę ę ź ł

bardzo ciekawa s u y a temu aby radnych, zw aszcza tych, którzy nie maj  takł ż ł ł ą

g bokiej  informacji  b d  dezinformacji  jak  KE w niektórych sprawach,  czyłę ą ź

wiadomo ci braku, w niektórych rzeczach informacji, a istotnych aby radnychś ś

przekona ,  e  w a ciwie  o  czym  my  tutaj  rozmawiamy.  Po  to  jest  komisjać ż ł ś

merytoryczna.  Mieli my komisj  nadzwyczajn , objazdow , spotykali my siś ę ą ą ś ę

dodatkowo w tej  sprawie.  Trzeba  przyzna ,  e  po wi cili my na  ten  projektć ż ś ę ś

bardzo, bardzo du o czasu. I w tej chwili jest niesmaczne, e musimy o tymż ż

dalej walczy  i rozmawia  na sesji bo mogli my o tym rozmawia  na komisji.ć ć ś ć

Nawet  tego  druczku,  który  pa stwo  i nie mówmy,  e  wczoraj.  Ja  wczoraj  oń ż

16.30 wychodzi em z rady i tego druczku nie by o. Nie wiem mo e w nocy ktoł ł ż ś

przyszed  i wrzuci . Wi c nie mówmy tego. Ja dzisiaj to w skrzynce mia em.ł ł ę ł

Je eli dziewczyny dosta y tez po po udniu to si  nie dziwcie, przed sesj  mamyż ł ł ę ą

1000  innych  papierów  i  mog y  tego  nie  wrzuci .  Ale  to  te  jest  takieł ć ż

traktowanie. Jednak mo na by o  z siebie wi cej da  i przygotowa . ż ł ę ć ć

Prosz  Pa stwa. ę ń

Tylko  symulacje,  o  których  pani  dyrektor  mówi a  s  nam  znane  od  2  lat.ł ą

Przecie  przyj li my  Gda szczanina  mi dzy  innymi  w  oparciu  o  to.  Myż ę ś ń ę

prosili my o symulacj  finansow , a dzisiaj si  nawet nie zaj kni to, e j  siś ę ą ę ą ę ż ą ę

przedstawi. A dlaczego nie mamy opracowanej bursy? No co przysz y dyrektorł

powie ale przecie  ten dyrektor b dzie dopiero wtedy jak rada uchwali uchważ ę łę

o powo aniu. ł

Prosz  Pa stwa. ę ń

Ja ju  nie chc  wraca  do enuj cej dyskusji na temat bicia dzieci. No jak toż ę ć ż ą

urz dnik  mówi,  my  to  uchwalimy  ale  nie  b dziemy  tego  stosowa  takę ę ć

ortodoksyjnie.  To  samo  nam  pani  dyrektor  dzisiaj  mówi.  Zapisane  jest,  eż
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powo ujemy burs  ale ju  ustnie mówimy, no tak ale mo e b dzie jedna bursa,ł ę ż ż ę

albo  cztery.  A  gdzie  to  jest  zapisane?  W  uzasadnieniu  jest  zapisane,  eż

powo ujemy burs  i  do niej wprowadzamy te internaty.  Tak rozmawiamy nał ę

wszystkich komisjach.

Dzisiaj nagle na potrzeby, e tak powiem rady mówi si , e nie koniecznie toż ę ż

b dzie jedna. Po raz pierwszy ten problem si  tutaj pojawia. ę ę

Prosz  Pa stwa. ę ń

Je li mówimy np. o tym czego nam naprawd  najbardziej brakuje to nie mamyś ę

adnych  wylicze  finansowych.  Nie  mamy  statutu  bursy  i  jej  ostatecznegoż ń

kszta tu  –  czyli  projektu  uchwa y  o  jej  powo aniu.  Tak naprawd  bursa  jestł ł ł ę

wirtualna. My tylko mówimy, e co  takiego ma by . Ja nie mówi , e ona jestż ś ć ę ż

z a i nikt z komisji tego nie twierdzi ale nikt nie chce powiedzie  jaka ona wł ć

ko cu  b dzie  bo  dzisiaj  mówimy  tylko  o  dobrych  ch ciach.  Jak  widomoń ę ę

dobrymi ch ciami jest piek o wybrukowane. ę ł

Je li chodzi o ZS  to ja proponuj  pani dyrektor i ka demu kto ma dom. Je liś Ł ę ż ś

ma  dom  aby  ten  kto  mieszka  nad  nami  zrobi  sobie  letni,  tani  nocleg  aleł

wszyscy  go cie  b d  przez  nasze  mieszkanie  przechodzi .  My  dok adnie  toś ę ą ć ł

robimy  w ZS . Trzeba  przez 3 pi tra  szko y przej  aby doj  do internatu,Ł ę ł ść ść

b d  bocznym  wej ciem  przez  cznik,  ewentualnie  te .  Z  którego  te  jestą ź ś łą ż ż

przej cie do szko y. To jest jedna rzecz. ś ł

Kolejna to Piramowicza. Mówili my, e kosztowa  to b dzie od 0.5 mln ś ż ć ę

do  2  mln  aby  on  sta  si  prawdziwym  budynkiem,  wyremontowanym  jakł ę

nale y. Ma o tego, te  mówili my o tym, e ewentualne jego, e tak powiemż ł ż ś ż ż

bycie to jest tak e naprawd  przez pierwsze lata oszcz dno ci pójd  naprawdż ę ę ś ą ę

na  niego.  Wreszcie  po  cichu  si  mówi o,  a  mo e  dyrektor  nowej  bursyę ł ż

stwierdzi, e z niego zrezygnujemy. To mamy ju  rozwi zanie. ż ż ą
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Przecie  przyj li my Gda szczanina 2020 zgodnie z jego logik  polityka miastaż ę ś ń ą

ma by  taka, e opieramy si  o szko y wiod ce. T  szko  wskazan  przez urz dć ż ę ł ą ą łą ą ą

jest ZS  i Conradinum. To tam powinni my kierowa . Ł ś ć

Poza  tym  je li  tam  b dzie  jeszcze  16  dodatkowych  klas  to  tym  bardziejś ę

potrzebuj  warsztatów, które kto  nam chce jeszcze zafundowa . Oczywi cie,ą ś ć ś

e mo emy si  tu spiera  ale to nie jest na tego typu dyskusje miejsce i czuje zż ż ę ć

tego powodu do  du y niesmak. ść ż

Powiem tylko tyle. Ne jeste my na podstawie danych,  które otrzymali my wś ś

stanie w sposób odpowiedzialny przyj  te uchwa y.  ąć ł

radna – MONIKA TOMASZEWSKA

Szanowny Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Podejrzewam, e na sesji  nie b dziemy w stanie odtworzy  tej dyskusji, któraż ę ć

toczy a  si  w  onie  komisji.  Dlatego  chcia abym  aby  pani  dyrektorł ę ł ł

odpowiedzia a na takie bardzo rudymentarne pytanie, które da szans  radnym,ł ę

nie uczestnicz cym w pracy komisji na ustosunkowanie si  do tych zarzutów,ą ę

które zosta y postawione przez pana przewodnicz cego, a one miedzy innymił ą

sprowadzaj  si  do dwóch rzeczy. Dlaczego nie zosta a przedstawiona uchwa aą ę ł ł

intencyjna  albo te  uchwa a o  powo aniu bursy lub burs,  na dzisiejszej  sesjiż ł ł

tylko s  uchwa y o likwidacji? Ja rozumiem, e likwidacja tych internatów jestą ł ż

jednym sposobem przekszta cenia, czy restrukturyzacji. Sposobem najgorszymł

z mo liwych bo jak jest likwidacja to nie ma adnego nast pstwa prawnego, nież ż ę
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ma  mo liwo ci  p ynnego  przekazania  budynku  podmiotowi,  który  b dzież ś ł ę

pó niej tym maj tkiem zarz dza . ź ą ą ł

W zwi zku z tym pytanie. Dlaczego ta uchwa a nie zosta a przedstawiona naą ł ł

dzisiejszej  sesji  –  o  powo aniu  bursy  i  jednocze ni  przeniesieniu  maj tkuł ś ą

likwidowanych  internatów do bursy?  Kto b dzie  odpowiedzialny  za maj tekę ą

zlikwidowanego ju  internatu mi dzy aktem likwidacji a aktem elekcji nowegoż ę

podmiotu?  Jakie  s  przewidywalne  zyski,  które  nie  s  tylko  zyskami  zą ą

likwidacji ale te  z przekszta cenia miedzy istniej c  form , czyli internatem, aż ł ą ą ą

form , która jest docelowa czyli burs ?    ą ą

radna - MA GORZATA CHMIEL Ł

Wydaje mi si , e wszystko zosta o ju  przedyskutowane. W zwi zku z czymę ż ł ż ą

zg aszam wniosek o zamkni cie dyskusji? ł ę

Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za zamkni ciem listy mówców? ń ę

 Za -21

przeciw -1

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

radny – W ADYS AW ECZKOWSKIŁ Ł Ł

Panie Przewodnicz cy,ą
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Panie Prezydencie,

Wysoka Rado. 

Od pocz tku tej kadencji ca y czas mówimy o o wiacie i ta wi ta trójca, któraą ł ś ś ę

tutaj przedstawia nam ró ne projektu uchwa  ca y czas albo co  naprawia, alboż ł ł ś

co  dzieli  albo  co  rozdziela.  Najgorsze  to  jest  to,  e  je eli  co  dobrześ ś ż ż ś

funkcjonuje rozdziela . Ale ja po prostu rozumiem i my l , e wiem dlaczegoć ś ę ż

tak  si  dzieje.  Otó  jest  przygotowywana  ustawa,  która  b dzie  dawa aę ż ę ł

mo liwo , e rodki zarobione w placówkach o wiatowych zostan  w ca o ciż ść ż ś ś ą ł ś

w placówce o wiatowej. I mo e rzeczywi cie wydzia  boi si  tych menad erów,ś ż ś ł ę ż

którzy sobie poradz  chocia by jak nowy dyrektor w ZSZ nr 9. ą ż

Bo zreszt  ta szko a odprowadzi a w okresie ostatnich 3 lat oko o 1 mln z otychą ł ł ł ł

do bud etu  gminy  i  tutaj  my l ,  e le y  rozwi zanie,  e taka  mo liwo  boż ś ę ż ż ą ż ż ść

s ucham komentarze dnia na temat nowych matur i nowych ustaw o wiatowychł ś

i tak zosta o powiedziane, e jest  ustawa, która nied ugo wejdzie pod obradył ż ł

sejmu daj ca mo liwo  szko om, e je eli jakie  pieni dze zostan  zarobioneą ż ść ł ż ż ś ą ą

przez szko  zostan  w szkole. W tej e szkole do dyspozycji a nie w funduszułę ą ż

specjalnym. 

Podzielam tutaj  zdanie  przewodnicz cego  i  KE, e  trzeba  wszystkie  aspektyą ż

przedstawi , eby my my jako rada wiedzieli za czym g osujemy bo naprawdć ż ś ł ę

jest w wielu przypadkach, e pan prezydent nie za wiele szuka oszcz dno ci weż ę ś

w asnym  rodowisku,  tam  gdzie  siedzi  i  urz duje  ale  szuka  w  ró nychł ś ę ż

miejscach  gdzie  mo e  te  rodki  finansowe  zaoszcz dzi  poprzez  zak adyż ś ę ć ł

bud etowe, czy poprzez powo ywanie spó ek itd. ż ł ł

Teraz ja niejednokrotnie nie wiem w ogóle czy rzeczywi ci powo anie jakiejś ł

spó ki czy czego  da jakie  oszcz dno ci bo to dopiero wyjdzie za 3 – 4 lata,ł ś ś ę ś

czy takie oszcz dno ci b d  czy nie b d . Dajmy po prostu sobie powiedzieę ś ę ą ę ą ć

jedn  rzecz tak , e je eli  na przyk ad dzisiaj  w Conradinum poprzednio byą ą ż ż ł ł
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SKOK teraz jest Zarz d Okr gowy Solidarno ci to znowu po prostu szko a wie,ą ę ś ł

e na ich terenie jest kto  i walczy o to aby przy likwidacji czego  pozyska  tenż ś ś ć

obiekt  dla  siebie.  Mo e  dyrektor  ma wizj  przysz o ciow  w tej  szkole  i  wż ę ł ś ą

wielu innych przypadkach. 

Ja podzielam to, e po prostu odes a  do komisji, dyskutowa  jeszcze raz, ebyż ł ć ć ż

po prostu wypracowa  pewne bo to co zosta o dzisiaj dor czone to zreszt . ć ł ę ą

Panie Prezydencie.

By em u pan i dosta em dopiero do r ki na sesji bo nie by o w skrytkach.       ł ł ę ł

radna – DANUTA PUTRYCZ

Szanowni Pa stwo.ń

Jest  tyle  za  i  przeciw.  Ja  gor co  namawiam za  odes aniem tych wszystkichą ł

uchwa  dotycz cych  likwidacji  internatów  do  komisji  zgodnie  z  wcze niejł ą ś

z o onym  wnioskiem  aby  jeszcze  raz  mocno  pochyli  si  nad  uchwa ami.ł ż ć ę ł

Namawiam do g osowania o odes anie druku do komisji.  ł ł

radna – MARIA MA KOWSKA Ł

Panowie Radni i Radne z Komisji,

Przeciwnicy.

Uwa am, e to co zarz d przygotowa , d ugo nad tym prezydent pracowa  – jestż ż ą ł ł ł

zasadne, eby zlikwidowa  te internaty i powo a  burs . Moim zdaniem jedn ,ż ć ł ć ę ą

nie wi cej. B dzie to bardziej ekonomiczne.  Mam nadziej , e b dzie bardzoę ę ę ż ę

kreatywny dyrektor, który zarobi pieni dze. Mo na pogodzi  naprawd  funkcją ż ć ę ę

internatu,  wydzieli  internaty  tylko,  a  reszta  niech w sezonie  zimowym jakoć
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tanie hotele, a natomiast w sezonie letnim jako wypoczynek dla m odzie y. Ił ż

mo na  zarabia  pieni dze.  Poza  tym  mo na  rozs dniej  gospodarowa  iż ć ą ż ą ć

eksploatowa  te budynki, jak równie  je remontowa .      ć ż ć

I to jest moim zdaniem dosy  dobra decyzja prezydenta i nie powinni my w tejć ś

chwili j  jakby nie uchwali  poniewa  komisja dalej mo e pracowa  nad formą ć ż ż ć ą

zarz dzania tymi internatami, bo to jest sprawa otwarta.ą

REGINA BIA OUSÓW – Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji Ł ę ł

Chcia abym odpowiedzie  na pytanie pani  radnej  Tomaszewskiej.  Uchwa a oł ć ł

powo aniu  bursy  nie  powsta a  z  dwóch  przyczyn.  Do  tej  uchwa y  tak  jakł ł ł

poprzednio  radni  sugerowali  je li  powo ujemy  co  to  powinien  by  od  razuś ł ś ć

statut  do czony.  Natomiast  statut  tej  bursy  nie  móg  powsta  bo dopiero  8łą ł ć

marca podpisano rozporz dzenie. W zwi zku z tym przygotowanie tej uchwa yą ą ł

by oby za wczesne. Bardzo mo liwe, e za miesi c j  poprawia . ł ż ż ą ą ć

Natomiast  my dzisiaj  mówimy o likwidacji z dniem 31 sierpnia  i  powo aniuł

bursy b d  burs z dniem 31 sierpnia. Tak e nie ma adnego zarz dzaj cego. Toą ź ż ż ą ą

jest  po prostu  tylko  wymóg  ustawowy,  e  musimy jedno  zlikwidowa ,  ebyż ć ż

drugie powo a . Wynika to tylko z tego fakty, e internat by  integraln  cz cił ć ż ł ą ęś ą

szko y  i  eby  mo na  by o  go  przekaza  innej  placówce  to  trzeba  goł ż ż ł ć

zlikwidowa . Z tym samym dniem nast puje przekazanie maj tku i przekazanieć ę ą

zarz du  gdzie  dyrektor  na  t  burs  by by  powo any  po  uchwaleniu  przezą ą ę ł ł

pa stwa uchwa y powo uj cej burs  lub bursy. ń ł ł ą ę

Jakie  inne  zyski?  Przede  wszystkim  nie  zyski  likwidacyjne  tylko  docelowo

zysk, sam w sobie polegaj cy na tym, e miasto rocznie dok ada  1,7 mln doą ż ł

istniej cych internatów. Reszta 2,4 mln to subwencja. Z chwil  gdyby powstaą ą ł

zak ad  bud etowy  mo emy  jak  mówi  przepisy  dop aca  do  50%.  Czylił ż ż ą ł ć

mogliby my  nawet  w  granicach  2  mln  dop aca .  Czyli  albo  oddawa  caś ł ć ć łą
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subwencj , a zysk by by 1,7 mln. Mówi  o zysku tylko w istniej cym bud ecieę ł ę ą ż

bo  tutaj  s usznie  pan  radny  czkowski  zauwa y ,  e  internaty  zarabiajł Łę ż ł ż ą

pieni dze.  Ja  nie  powiedzia am,  e  to  intencja  nowej  pani  dyrektor  bo  nieą ł ż

wiemy czy nowa pani dyrektor ma inwencj  w tym wzgl dzie. ę ę

Dotychczas  przez te  lata  pani  dyrektor  Kowalska  pozyskiwa a  rodki.  3  latał ś

temu  288  tysi cy,  w tamtym  roku  220,  a  2004  rok  zamkn  si  kwota  140ę ął ę

tysi cy. Te  pytanie. Dlaczego o 100% spad y zyski? To te  jest pytanie, kiedyę ż ł ż

powinny  rosn .  Sumarycznie  nie  1  mln  a  780  i  to  s  zyski  wynikaj ce  ząć ą ą

wynajmu tego internatu niepublicznej szkole. Poniewa  równie  tam dzieci z tejż ż

placówki jest równie  ma o. ż ł

To jest chyba jedyny internat gdzie przede wszystkim dzieci z innych placówek

i  studenci  s  w  tym  internacie.  St d  zarobki  s  wi ksze.  W ostatnim  rokuą ą ą ę

wszystkie internaty  zarobi y prawie 800 tysi cy z otych.  Czyli to s  te zyski,ł ę ł ą

które  internaty  przynosz  z  chwil  wynajmu  ó ek,  pomieszcze  dla  innychą ą ł ż ń

firm lub dla nie uczniów gda skich szkó . ń ł

Jeszcze tylko ostatnia wypowiedz.  Rzeczywi cie przej cie przez internat ZSś ś Ł

do internatu jest utrudniony ale to dlatego, e je li kto  ma 20 pokoi to b dzież ś ś ę

zagospodarowywa  20 pokoi.  Je li  by  internat  niewykorzystywany to  szko ał ś ł ł

rozrasta a  si  na  internat.  Dlatego  te  w  wielu  tych  placówkach  one  sił ę ż ę

zaz biaj .        ę ą

Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za wnioskiem o odes anie druku 1323 do KE?ń ł

 Za -17
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przeciw -13

wstrzyma o si  ł ę -0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

82. LIKWIDACJI INTERNATU SZKÓ  OKR TOWYCHŁ Ę

I  OGÓLNOKSZTA C CYCH  „CONRADINUM”  WŁ Ą

GDA KU PRZY UL. PIRAMOWICZA 1/2.ŚŃ

   (DRUK NR 1324)

REGINA BIA OUSÓW – Zast pca Dyrektora  Wydzia u  Edukacji  iŁ ę ł

Sportu zreferowa a druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest negatywna.  

radny – TOMASZ SOWI SKI Ń

Logika  wskazywa aby  aby  procedowa  wszystkie  razem.  Mam  apel  doł ć

prezydenta. Skoro jedna uchwa a zesz a z obrad aby pozosta e równie  zdj  boł ł ł ż ąć
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to blokuje nam mo liwo  decyzji pó niejszych – szkoda. Oczywi cie wniosekż ść ź ś

o to aby odes a  do komisji jest aleł ć  po co. 

WALDEMAR NOCNY – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska  ę ń

Szanowni Pa stwo.ń

W ca o ci to stanowi pewne logiczne dzia anie na przysz o . Takie by o naszeł ś ł ł ść ł

zamierzenie. Je li pa stwo jedn  odsy acie, a inne w jakiej  innej formule mogś ń ą ł ś ą

zaistnie  to  amie  to  ca y  system  i  nasze  zamierzenie,  które  jak  s dz  jestć ł ł ą ę

logiczne. St d proponuj  zdj cie tych wszystkich i przed o ymy je za miesi c. ą ę ę ł ż ą

Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą

Czyli zdj to druk 1324, 1325, 1326, 1327.ę

83. ROZWI ZANIA  MI DZYSZKOLNEGO O RODKAĄ Ę Ś

KULTURY  FIZYCZNEJ W  GDA SKU  PRZY  UL.Ń

GRUNWALDZKIEJ 244.

   (DRUK NR 1328)

REGINA BIA OUSÓW – Zast pca Dyrektora  Wydzia u  Edukacji  iŁ ę ł

Sportu zreferowa a druk  tak jak w uzasadnieniu. ł

Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna.  
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radna – EL BEITA GRABAREK – BARTOSZEWICZ Ż

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Oczywi cie jeste my za. Wcze niej wnioskowali my o wydzielenie tych dwóchś ś ś ś

funkcji. W zwi zku z tym ja mama pytanie. Dzisiaj mieli my otrzyma  wykazą ś ć

placówek do konkursu poniewa  zgonie z harmonogramem i rokiem szkolnymż

jest pewien terminarz i rozumiem, e je li ta palcówka te  staje do konkursu toż ś ż

takiego harmonogramu nie otrzymali my. Te  b dzie rozpisany konkurs, przyś ż ę

nowej formule? 

W zwi zku z tym pytanie, kiedy otrzymamy? Wszyscy radni bez wzgl du naą ę

przynale no  do komisji maj  prawo zapisa  si  do komisji konkursowych naż ść ą ć ę

wszystkie placówki.  

Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą

Prezydent mówi, e wczoraj wysy a  wi c mo e to jest w dzisiejszej poczcie.ż ł ł ę ż

Dzisiaj, niestety nie robi em jeszcze poczty.ł

WALDEMAR NOCNY – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska  ę ń

Prosz  Pa stwa.ę ń

Pani Radna. 

Podpisa em  tak  informacj  i  przekaza em  do  przewodnicz cego.  Nieł ą ę ł ą

wykluczone, e jeszcze nie dotar o na biurko ale wczoraj zosta o podpisane iż ł ł

wyszczególnione,  w których  placówkach  o wiatowych  b d  przeprowadzoneś ę ą

konkursy. Tak e pod tym wzgl dzie dope nili my zobowi zania.  ż ę ł ś ą
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Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą

Mo e teraz krótko przeka emy te informacje. ż ż

REGINA BIA OUSÓW – Zast pca Dyrektora Wydzia u EdukacjiŁ ę ł

Takie informacje przekazali my ju  na KE. O tej porze trudno by oby ci gnś ż ł ś ą ąć

takie informacje od pracowników. Natomiast pismo wysz o. ł

WALDEMAR NOCNY – Zast pca Prezydenta Miasta Gda ska  ę ń

Prosz  Pa stwa.ę ń

We wszystkich placówkach, które zostaj  na nowo tworzone oczywi cie b dzieą ś ę

przeprowadzony konkurs. To jest poza wszelk  dyskusj . ą ą

Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą

Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1328?ń ę

 Za -21

przeciw -2

wstrzyma o si  ł ę -2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł
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UCHWA  NR XXXVI/1225/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.
W sprawie rozwi zania Mi dzyszkolnego O rodka Kultury Fizyczneją ę ś

w Gda sku przy ul. Grunwaldzkiej 244. ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 85 do niniejszego protoko u. ł łą ł

84. PRZYJECIA  „REGULAMINU  UDZIELANIA

POMOCY  MATERIALNEJ  O  CHARAKTERZE

SOCJALNYM DLA UCZNIÓW ZAMIESZKA YCH NAŁ

TERENIE  GMINY  MIASTA  GDA SKA  W  ROKUŃ

SZKOLNYM 2004/2005”.

   (DRUK NR 1329)

REGINA BIA OUSÓW – Zast pca Dyrektora  Wydzia u  Edukacji  iŁ ę ł

Sportu zreferowa a druk  tak jak w uzasadnieniu. ł
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Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą

Opinia KE jest pozytywna. Kto z pa stwa jest za przyj ciem druku 1329?ń ę

 Za -24

przeciw -0

wstrzyma o si  ł ę -1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

W g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

UCHWA  NR XXXVI/1226/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 31 marca 2005 roku.

W sprawie przyj cia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej oę

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszka ych na terenie Gminył

Miasta Gda ska w roku szkolnym 200/2005”. ń

Uchwa a stanowi za cznik nr 86 do niniejszego protoko u. ł łą ł

252



PUNKT 6

WNIOSKI, O WIADCZENIA OSOBISTEŚ

radna – ZOFIA GOSZ

Panie Przewodnicz cy,ą

Panie Prezydencie Nocny.

Bym prosi a o momencik uwagi. By am na Komisji Rozwi zywania Problemówł ł ą

Alkoholowych  i có  si  dowiadujemy  z  Sopotu nie  Gda ska,  e  jest  wielkaż ę ń ż

krajowa komisja  na  temat  alkoholu.  Ogólnie  powiem w sejmie  4  kwietnia  i

maj  obowi zek by  wszystkie komisje.  Gda ska  komisja jak zwykle nic nieą ą ć ń

wie.  Do  21  marca  by  obowi zek  zg oszenia  bo  jest  to  w  sejmie.  B dzieł ą ł ę

przemawia  Cimoszewicz, przewodnicz ca Komisji Zdrowia itd. ł ą
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Niestety  prawdopodobnie  jest  to  skierowane  albo  do  Centrum  albo  do  pani

Edyty Wersochacz bo ona zazwyczaj reprezentuje komisje i wszystkie organy

w tym mie cie. ś

Dla mnie  to  jest  skandaliczne  bo nie jest  to  pierwsze  zdarzenie.  Ja  tego nie

mówi  z o liwie. Mi ju  mówili w jesieni. PARPA do mnie dzwoni a i mówi”ę ł ś ż ł

„porosz  pa stwa  na  tej  konferencji  musicie  by  jako  komisja,  jest  toę ń ć

niedopuszczalne, eby cie nie byli bo to jest najwa niejsza komisja krajowa”. ż ś ż

Niestety tylko z Sopotu jeden cz onek ma zaproszenie, bo Sopot zg osi , a naszał ł ł

komisja nawet nie ma powiadomienia. Ju  prawdopodobnie nic si  nie zrobi ależ ę

prawdopodobnie  mo e  tak  jak  na  konferencj  w  czerwcu  pojecha o  5ż ę ł

urz dników to mo e jeden urz dnik by zrezygnowa , eby chocia  jedna osobaę ż ę ł ż ż

z komisji mog a pojecha . ja mog  prywatnie zap aci  pieni dze.  ł ć ę ł ć ą

radny – MAREK POLASZEWSKI 

Ja  mam  tylko  uprzejme  zapytanie.  Czy  generalnie  prasa  znów  k amie  boł

wyczyta em  w  Dzienniku  Ba tyckim,  e  prezydent  Lewna  b dzie  sił ł ż ę ę

wypowiada  w sprawach mieszkaniowych. Mam czeka  czy te  nie b dzie sił ć ż ę ę

wypowiada . ł

Radny – BOGDAN OLESZEK  – Przewodnicz cy RMG ą

Ja  nie  wiem  czy  prasa  k amie  ale  wypowiada  si  na  ten  temat  prezydentł ł ę

Adamowicz i wydaje si , ze to by  ta zamiana. Ja si  pyta em. ę łą ę ł

 

radny – MAREK POLASZEWSKI 

Widocznie kaczka dziennikarska. 
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PUNKT 7

ZAKO CZENIE OBRAD Ń

BOGDAN OLESZEK  - Przewodnicz cy RMG ą

Na tym wyczerpali my porz dek obrad, dzi kuje, zamykam obrady sesji. ś ą ę

Obrady zako czono o godzinie 180.00 ń

Przewodnicz cyą

                Rady Miasta Gda skań
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Bogdan Oleszek

Protokó  sporz dzi ał ą ł

na podstawie zapisu ta my magnetofonowej ś

podinspektor BRMG

Agnieszka Staniszewska 
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